
Türk Veteriner Hekimleri Birliği yaptığı
açıklamada, Gebze ve Ümraniye'de ka-

muoyuna yansıyan hayvan ölümleri nede-
niyle veterinerlerin hedef alınması kınandı.
Açıklamada, “Veteriner hekimleri darp
ederek hayvanları koruyamazsınız. Suçu
sahipsiz hayvanlara, yükü ve sorumluluğu

veteriner hekimlere yıkanlara sorumluluklarını
hatırlatıyoruz” denildi. Açıklamada, “En
kolay yol seçilerek belediye başkanları ve
yöneticilerinin bilgisi yokmuş gibi tüm
veteriner hekimler hedef gösterilmiş,
adeta yargısız infazlara başlanmıştır”
ifadelerine yer verildi. I SAYFA 4 Başakşehir Belediyesi’nin yılın bitimine

iki ay kala 1 milyar 998 milyon
120 bin TL ek bütçe talebini değerlendi-
ren CHP Başakşehir İlçe Başkanı Bey-
zade Kayabaşı, “Bu bütçenin nereden
sağlanacağına baktığımızda Başakşehirli
yurttaşların geleceği olan arsa satışlarından
elde edileceği belirtiliyor” dedi. I SAYFA 5

Türk Veteriner 
Hekimleri Birliği'nden
yapılan açıklamada,
bazı barınaklarda
yaşanan hayvan
ölümleri nedeniyle 

veterinerlerin hedef
alınmasına tepki

gösterildi

'Miss Universe Türkiye' güzellik yarışmasını
kazanarak tacını takan Ayliz Duman, 
“İnanılmaz derecede heyecan verici bir
geceydi ve bunu mümkün kılan herkese
en kalbi teşekkürlerimi sunmak 
istiyorum. Katılan herkesin çabası,
tutkusu ve bağlılığı, bu geceyi 
gerçekten unutulmaz kıldı”
ifadelerini kullandı. Duman
ayrıca, 'estetikli' yorumlarına,
“Tabii ki de her yerim
doğal” cevabını verdi. 

MAHKEME GERİ ADIM ATTI

İstanbul 48. Asliye Ceza 
Mahkemesi, eski CHP Genel

Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu'nun,
Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın avukatına
hakaret ettiği gerekçesiyle yargılandığı
davada verilen “zorla getirilme” kara-
rından geri adım attı. Mahkeme, tepki

çeken kararını 
kaldırdı. Kılıçda-
roğlu'nun avukatı
Celal Çelik, “İlgili
Hakim, itiraz su-
nulmadan kendi
hukuksal kararını
bugün itibariyle
kaldırmak zo-
runda kaldı” açık-
lamasını yaptı. 

ç
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Zorla getirilme
kararı kaldırıldı
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Kemal Kılıçdaroğlu

İBB STK’LARI FİŞLİYOR!

İBB Meclisi'nin ekim ayı toplan-
tısında kıonuşan Giresun Sivil

Toplum Kuruluşları Federasyonu Baş-
kanı ve AK Parti Meclis Üyesi Muhte-
rem Memiş, 2023’ten sonra İBB’nin
STK’lara karşı tavrının değiştiğini 
söyledi. İBB yönetiminin kendisilerine

yakın olmayan
STK'lara zorluk
çıkardığını ifade
eden Memiş,
“İBB'nin bu tavrı
bizde STK’ların
siyasi tavrını 
sorgulanarak 
fişlendiği itibarını
uyandırmıştır”
dedi. I SAYFA 8
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STK'lar arasında
ayrım yapılıyor!

Muhterem Memiş

Serhat ÖZTÜRK

Sayfa 5

Müzeler ve 
müze kültürü

Zerrin IŞIK 

Sayfa 9

Çocuklarda öfke
problemleri

Büyükçekmece
Mimarsinan

Devlet Hastanesi
Müdürü Aydın 
Başoğlu, Sağlık 
Bakanlığı tarafından
görevden alındı. Ba-
şoğlu'nun görevden
alınmasının ardından sosyal medyada
bakanlığa tepki yağdı. AK Parti İlçe
Başkanlığına çağrıda bulunan Büyük-
çekmeceliler Başoğlu'na sahip çıkılma-
sını istedi. Bir sosyal medya kullanıcısı,
“Sesimizi duyun ve bu yanlıştan geri
dönün. Bakan bey düştüğün yanlıştan
geri dön” çağrısını yaptı. I SAYFA 9
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Sesimizi duyun
yanlıştan dönün!

İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu, dünya-

nın hemen her yerinden
500’den fazla belediye
başkanının katılımıyla
Meksika’nın başkenti
Mexico City’de 11’ncisi
gerçekleştirilen ‘Bloom-

berg CityLab 2024 

Zirvesi’nde konuştu. Yerel
yönetim deneyimlerini katı-
lımcılara aktaran İmamoğlu,
“Günümüzün otoriter politi-
kacıları, artık çok iyi bilinen
bir oyunu oynuyorlar. 
Toplumsal bölünmeleri istis-
mar ediyor ve muhalefeti
susturuyorlar” dedi. I SAYFA 5

Onur KARAKOÇ

Sokakta kulağı olmayanın 
koltukta gözü olamaz! 

Sayfa 4

İBB Meclisi’nin ekim ayı üçüncü oturumu olaylı başladı. AK Partili Meclis üyesi
Şeyma Aktaa, CHP’li belediyeleri LGBT propagandası yapmakla suçladı.
Aktaa, “LGBT çalışmalarını kamu eliyle desteklemekten vazgeçmenizi 
istiyoruz” dedi. Aktaa'ya cevap veren İBB Meclisi CHP Grup Başkanvekili Ülkü
Sakalar ise “Konuşma baştan sona yalan ve iftira dolu” diye konuştu
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İBB Meclisi’nin ekim ayı
üçüncü oturumu Saraçha-

ne’deki belediye binasında yapıldı.
Gündem dışı konuşmalarda söz alan
AK Partili İBB Meclisi Üyesi Şeyma
Aktaa, CHP’li belediyeleri LGBT propa-
gandası yapmakla suçlayarak, “CHP ve
DEM Parti, LGBT dayatması yapmakta-
dır. LGBT ortamları, bir kere içine gi-

rince daha farklı alışkanlıkların da ka-
zanıldığı ortamlardır. LGBT çalışmala-
rını kamu eliyle desteklemekten
vazgeçmenizi istiyoruz. CHP’li be-
lediyeler kamu eliyle bu çalışma-
ları fonluyor. Metrolar ve
metrobüsteki reklamlardan sokak-
taki afişlere kadar LGBT propa-
gandası yapılıyor” diye konuştu.

CHP VE DEM PARTi LGBT 
DAYATMASI YAPIYOR!

ç Şeyma Aktaa’ya cevap veren
Beyoğlu Belediye Başkanı İnan

Güney ise “Belediyelerin belirli bir
işe alım süreçleri vardır. Birinin özel
hayatı veya cinsel tercihleri değil, işe
alım yönergeleri bizim için önemlidir.
Belediyemizin ‘kreşler koordinatörü’
diye bir makamı yok, olmayan bir
makam icat ettiniz” ifadelerini kul-

landı. İBB Meclisi CHP Grup Başkanve-
kili Ülkü Sakalar da Aktaa’ya tepki göste-
rerek, “Şeyma Hanım nedense ne
zaman bu kürsüye çıksa aynı şeyleri ya-
şıyoruz. Konuşma baştan sona yalan ve
iftira dolu” dedi. Sakalar’ın sözlerinden
sonra CHP ve AK Partili üyeler arasında
sözlü tartışma kavgaya dönüştü, otu-
ruma ara verildi. 

KONUŞMA BAŞTAN SONA 
YALAN VE iFTiRA DOLU!
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Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet
Özer'in başlattığı Mahalle Buluşmaları’nın ilki

Selahaddin Eyyubi Mahallesi'nde gerçekleştirildi. 
Buluşma öncesi vatandaşlara seslenen Özer, “Biz
halka rağmen iş yapmayız. Ancak sizden ilk olarak
ricam; öncelikle mahallemizin ortak sorunlarını dile
getirin. Ortak sorunlar çözülürse mahallemiz iyi olur,
siz de iyi olursunuz” dedi. I SAYFA 5
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TABii Ki HER
YERiM DOĞAL

Özel hastanedeki yoğun bakım
ünitesine yatırılan 12 bebeğin

ihmalden ölmesine neden olan çete
hakkında iddianame hazırlandı. 
İddianamede, özel hastanelerden 
birinde hemşire olarak görev yapan
şüpheli Mehtap S. ile örgüt üyesi
şüpheli Hasan Basri G. arasında 
yapılan görüşmede, Hasan Basri
G.'nin “Mehtap çocuğu öldür, 50 
satürasyonlu çocuk mu olur” dediği,
hemşire Mehtap S.'nin ise “Öldüre-
ceğim de öldürsem de bir dert biliyor-
sun yani” dediği aktarıldı. I SAYFA 3
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Öldürsem de bir
dert biliyorsun!

IBB MESLISI’NDE 
LGBT KAVGASI!

selvi 
sARITAÇ

HABER

LGBT AKTİVİSTİ 

MAHU 
GRUBU ÜYESİ!

Kadıköy, Sarıyer ve
Şişli belediyelerini
suçlayan Şeyma

Aktaa, “Kreşlerdeki
müfredatlardan

okullara ve 
sosyal medya 
fenomenlerine

kadar propaganda
yapılıyor. Bir 
LGBT aktivisti 
Beyoğlu’ndaki

kreşlerin 
koordinatörü

olarak atandı. İBB
Çocuk Kampları
Sorumlusu da

LGBT aktivisti ve
üçüncü bir cinsiyet

olduğunu öne
süren Mahu 

grubunun üyesi”
dedi

FENERBAHÇE
KUPAYA
UZANDI!

Kadınlar AXA Sigorta 
Şampiyonlar Kupası’nda 

Eczacıbaşı Dynavit’i 3-1 yenen 
Fenerbahçe Medicana, 5’inci kez
kupada mutlu sona ulaştı. Sarı-laci-
vertliler, 2 yıl aranın ardından 
yeniden kupaya uzandı. Maçta 
“En Değerli Oyuncu” sarı-lacivertli
takımın milli voleybolcusu Melissa
Vargas seçildi. Vargas, ödülünü
Türkiye Voleybol Federasyonu Baş-
kanı Mehmet Akif Üstündağ'dan

aldı. I SAYFA 14
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Uzman Klinik Psikolog
Aybeniz Yıldırım, ailelerin

çocuklarla olan bağlarını güç-
lendirmek için sürekli iletişimde
kalmalarını önererek, “Çocuk-
ları kaybetmemek  için ilk şart
güçlü iletişim. Aile bağları za-
yıfladığında çocuklar risklere
açık hale geliyor” dedi. Yıldı-
rım, “Küçük çocukları olan
ebeveynler, çocuklarının çok
küçük oldukları için anlamaya-
caklarını düşünmemelidir” 
uyarısında bulundu. I SAYFA 2
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İLETİŞİM 
KUR RİSKİ
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Malatya'da önceki
gün gerçekleşen

5.9 büyüklüğündeki 
depremin ardından dün
de Sivas'ta 10 dakika
arayla 4.7 ve 4.1 büyük-
lüğünde iki deprem 
meydana geldi. İçişleri

Bakanı Ali Yerlikaya, 
“İlk belirlemelere göre
herhangi bir olumsuz
durum bulunmamakta-
dır. Depremden etkilenen
vatandaşlarımıza geçmiş
olsun dileklerimi sunuyo-
rum" açıklamasını yaptı. 

ç

Belediye yine
arsa satacak!
ç

HALKA RAĞMEN 
iŞ YAPMAYIZ!
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Uzman Klinik Psikolog Aybeniz Yıldırım, ailelerin çocuklarla olan
bağlarını güçlendirmek için sürekli iletişimde kalmalarını önererek,
“Çocukları kaybetmemek  için ilk şart güçlü iletişim. Aile bağları
zayıfladığında çocuklar risklere açık hale geliyor” dedi 

A ilelere, ne kadar yoğun olurlarsa ol-
sunlar, her gün on dakika bile olsa
çocuklarıyla iletişim kurabilecekleri

bir zaman ayırmalarını öneren Uzman Klinik
Psikolog Aybeniz Yıldırım, “Aile bağları ve ile-
tişim becerileri güçlü olan çocuklar internet-
teki sosyal insanlara kapılmaktan daha uzak
kalıyor. Aksi halde çocuklar ebeveynlerine yaban-
cılaşıyor, iletişim kanallarını, duygularını paylaş-
mıyor ve dışarıdaki risklere daha açık hale
geliyor.” dedi. Yıldırım, çocukların ebeveynlerine
yabancılaşmaması için ailelerin neler yapması
gerektiği hakkında açıklamalarda bulundu.

Kaliteli vakit geçirilmeli 

Ailelerin yoğun çalıştığına ve çok fazla gün-
demleri olduğuna değinenYıldırım, “Bunun se-
bebi çocuklarına daha fazla olanak
sağlayabilmek. Ancak ekonomik alanda daha
fazla olanak sağlamak yerine çocuklarımızın
büyürken daha öncelikli ihtiyacı olan manevi
doyurulmanın sağlanması gerekir. Çünkü
manevi olarak doyurulmayan çocuklar bir nok-
tada maddi şeylere daha çok yöneliyorlar. Tele-
fon almak ya da daha üst model telefon
kullanmak gibi… Alamadıkları manevi do-
yumu bu şekilde elde etmek istiyorlar.” dedi.
Ailelere, ne kadar yoğun olurlarsa olsunlar, her
gün on dakika bile olsa çocuklarıyla iletişim
kurabilecekleri bir zaman ayırmalarını önerdik-
lerini dile getiren  Yıldırım, “Küçük çocukları
olan ebeveynler, çocuklarının ‘çok küçük ol-

dukları için anlamayacaklarını’ düşünme-
melidir.”uyarısında bulundu.

risk altındalar 

Çocuklarla yapılabilecek aktivitelere örnekler
veren Yıldırım, “Beraber hikâye okuma, ‘hi-
kâyenin sonunu beraber getirelim’ gibi etkin-

likler yapabilirler. Burada istediğimiz temel şey
iletişim bağlarının daha da güçlendirilmesidir.
Küçük yaşlarda güçlenen o iletişim bağları ilerle-
yen yaşlarda bir temel niteliğinde oluyor.” dedi.
Aile bağları ve iletişim becerileri güçlü olan ço-
cukların internetteki sosyal insanlara kapılmak-
tan daha uzak kaldığına dikkat çeken Uzman
Klinik Psikolog Aybeniz Yıldırım, “Daha çok ai-
leleriyle paylaşım içerisinde oluyorlar. Aksi halde
çocuklar ebeveynlerine yabancılaşıyor, iletişim
kanallarını, duygularını paylaşmıyor ve dışarıdaki
risklere daha açık hale geliyor.” şeklinde konuştu.

Kurallar ve kontroller 

Maddi kaygılar nedeniyle çocukların daha çok
bakıcılarla ya da babaanne-anneannelerle birlikte
büyüdüğünü hatırlatan  Yıldırım, “Ailenin kural-
ları çerçevesinde çocuk büyümeli. Yani ne anne-
anne ne babaanne ne de bakıcının kuralları
değil.” önerisinde bulundu. “Kuralları koyan ve
uygulamaları kontrol eden her zaman anne ve
baba olmalıdır.’’diyen Uzman Klinik Psikolog
Aybeniz Yıldırım, şöyle devam etti: “Bazen anne
babalar arasında da bu konu çatışmalara sebep
olabiliyor, ‘benim annem doğruyu söylüyor onu

yapmalıyız’ gibi. Burada dikkat edilmesi gereken
nokta, anne babaların kendi anne babalarının
görüşlerini dışarıda tutmasıdır. Tabii ki onlardan
fikir alabilirler ama her ailenin dinamiği birbirin-
den farklı olduğu için kendi aralarında ‘biz bu
çocuğu büyütürken nelere dikkat edeceğiz, hangi
alanlarda önceliğimiz var, biz bu çocuğun hangi
kurallar çerçevesinde büyümesini istiyoruz?’ gibi
şeylere karar vermeliler ve kontrol hep ailede ol-
malıdır.”

Çocuğa karşı net olun 

Çocukları kaybetmemek için nasıl davranılması
gerektiği konusunun uzun vadede olan, iletişim
kanallarımızın güçlü olmasıyla ilgili olduğuna
vurgu yapan  Yıldırım, şunları söyledi:“Ebeveyn-
ler, özellikle ergenlik sürecindeki çocuklarıyla ile-
tişimde tepkiselliği kenara koymalı, onların da
fikirlerini alarak düşüncelerine önem vermeliler.
Çünkü onlar da kendi kimliklerini oluşturdukları
bir zamandalar. Biz onları ne kadar kurallar veya
cezalar çerçevesinde yaşatırsak, onların da tepki-
selliği o kadar büyüyor ve kendilerine dönüyorlar.
Bizlerle bir şey paylaşmayıp belki de sanal ağa-
beyler, ablalar veya destek alabilecekleri insanlara
yöneliyorlar. Aileler ‘evet sana bu konuda şöyle
katılıyorum ama burada şöyle olması gerektiğini
düşünüyorum’ gibi bir yaklaşım sergilemeli. Her
zaman sınırlar net olmalı ama çeşitli alternatifler
ve sınır seçenekleri içerisinde çocuklara da alan
tanımlanması onların sosyal gelişimleri için ol-
dukça önemli.”

Çocukları internet kullanımının zararlarından
koruyabilmek için en önemli noktanın, ebeveynle-
rin dijital cihaz kullanımı olduğuna dikkat çeken
Yıldırım, “Eğer anne babanın sınırsız bir telefon
kullanımı yoksa, evin içindeki kullanım zamanları ve
süreleri belliyse çocuk için de bu çerçeve çok rahat
çizilebiliyor” dedi. Çocuğun genellikle internetten ziyade
daha çok fiziksel olarak bir yerlerde bulunmaktan mutluluk
duyabildiğini ifade eden uzman klinik Psikolog aybeniz Yıldı-
rım, sözlerini şöyle tamamladı: “Ne zaman ailenin içerisindeki ileti-
şim, paylaşım, fiziksel aktiviteler azalıyor, o noktada çocuklar ister istemez kendilerini internet
ortamına adapte edebiliyor. Çünkü internet ortamları onların kurduğu, başarı gösterdikleri bir ortam.
Mutluluklarını burada inşa ediyorlar diyebiliriz. Bu yüzden onları internet, sanal iletişim veya sosyal
medya alanlarından koruyabilmek için gerçek hayatla daha fazla karşı karşıya kalmalarını sağlamak,
daha çok fiziksel olarak faaliyetlerde bulunmalarını desteklemiş oluyoruz.” 

İNTERNETE 
YÖNELİYORLAR 

İLETİŞİM KUR
RİSKİ AZALT!

ENGİN
BELLİ

HABEr

Ders almaktan kaçınmayın!
Op. Dr. Bilgi Uslu Aybar, “18 Ekim Dünya Menopoz Günü” nedeniyle menopoz döneminde bedensel ve ruhsal sağlığın
korunması hakkında bilgi verdi. Aybar, menopoz sürecinden korkulmaması gerektiğini kaydederek “Kadınlar, duruma
kendini hazırlamak ve bir uzmandan destek almaktan kaçınmamalılar. Bu doğal bir süreç” dedi 

KADINLARIN hayatında
önemli dönüm noktaların-
dan biri olan menopoz,

günlük yaşam ve sağlık konusunda
pek çok endişeyi de beraberinde geti-
riyor.  Kadın hayatının doğal evrele-
rinden biri olarak düşünülmesi
gereken menopozun; tedavisi müm-
kün olmayan sorunların yaşandığı,
yaşlanmanın başlangıcı olan dönem
olarak görülmesi bu süreci zorlaştırı-
yor. Menopoz ve perimenopoz; ank-
siyete, ruh hali değişimleri, ateş
basması ve düzensiz adet dönemleri
gibi şikayetlere neden olabiliyor. Me-
nopoz genellikle 45 ila 55 yaşları ara-
sında gerçekleşirken; yumurtalıkların
veya rahmin alınması ve kemoterapi
gibi kanser tedavilerinin ardından
veya genetik bir nedenden dolayı
daha erken de olabiliyor. Kadın Has-
talıkları ve Doğum Uzmanı Op. Dr.
Bilgi Uslu Aybar, “18 Ekim Dünya
Menopoz Günü” öncesinde meno-
poz döneminde bedensel ve ruhsal
sağlığın korunması hakkında
bilgi verdi.

Erken döneme dikkat 

Aybar, öncelikle erken menopoza
değinerek:“Menopoz, kadınlarda
adet kanamalarının kesilmesi an-
lamına gelir. Ortalama menopoz
yaşı Batı toplumlarında 50-51
iken, ülkemizde 47-49 yaş civa-
rındadır. Menopozun 40 yaşın-

dan önce olmasına “prematür meno-
poz”; 45 yaşından önce olmasına ise
“erken menopoz” adı verilir. Her iki
durum da normal değildir. 50’li yaş-
larda görülen menopoz doğal bir
süreç olarak değerlendirilirken, erken
menopoz tedavi edilmesi gereken
anormal bir durum olarak ele alın-
malıdır. Bu nedenle erken menopoz
özellikle çocuk yapma planlarını ger-
çekleştirememiş kadınlar için önem
taşımaktadır” dedi.

Felç riski

Menopoz sürecine girerken kadınla-
rın bedenlerinde yaşanan değişimler-
den bahseden Aybar, şöyle devam
etti: “Adet kanamalarında düzensizlik
ve adet kesilmesi menopoz dönemi-
nin ilk belirtilerindendir. Ateş basma-
ları ve terleme sıklıkla bu
düzensizliklere eşlik eder. Kimi
zaman cinsel birliktelik esnasında ge-
nital kuruluk hissi, ağrı ve kanamalar
görülebilir. Bunlar menopoz süreci-

nin gözle görülür belirtileridir. Uzun
dönemde menopoz öncesinde yu-
murtalıktan üretilen östrojen hormon
eksikliğine bağlı olarak, kadın vücu-
dunda bir takım sorunlar oluşabilir.
Bunların başında osteoporoz yani
kemik erimesi gelir. Östrojen hormon
eksikliğinin yol açtığı bir diğer sorun
kalbi ve beyni besleyen damarlarda
tıkanıklık ve daralma olasılığının art-
masıdır. Menopoz sonrası dönemde
kadınlarda kan yağlarında da olum-
suz değişiklikler görülmekte; koleste-
rol ve trigliserid düzeyleri
yükselmektedir. Bu değişiklikler, kalp
krizi ve inme yani felç riskinin artışına
neden olmaktadır.” 

Depresyona neden olabilir

Menopozun en belirgin özelliklerin-
den biri de depresyon olduğunu ha-
tırlatan Aybar:“Menopoz
döneminde bedensel değişikliklerin
yanı sıra; azalan hormonların etkisi
ile birtakım ruhsal değişiklikler de or-

taya çıkabilir. Özellikle meno-
poz sürecine kendini
hazırlamamış, doğru danış-
manlık almamış kadınlarda
adetlerin kesilmesi ile depres-
yona kadar varabilen durum-
lar ortaya çıkabilir. Bazı
kadınlarda içe kapanma, ağ-
lama atakları, çabuk sinir-
lenme, yorgunluk, cinsel
isteksizlik, dikkat bozuklukları

ve unutkanlık belirtileri görülebili”
diye konuştu. 

Kontrollerinizi yaptırın 

Aybar, menopozdaki kadınların ön-
celikle etraflı bir aile öyküsünün alın-
ması gerektiğini söyledi. 
Özellikle hormon tedavisinin veril-
mesi için sakınca oluşturacak du-
rumlar belirlenmesi gerektiğini ifade
eden Aybars, “Jinekolojik muayene
sonrasında ultrason ile rahim ve yu-
murtalıklar değerlendirilmelidir.
Smear testi, kan sayımı ve yağ yağları
testleri, karaciğer, tiroid, kalp ve böb-
rek fonksiyonlarının değerlendiril-
mesi, meme inceleme tetkikleri ve
kemik erime testleri yapılması gere-
ken uygulamalardır. Menopoz teda-
visi sadece ilaç tedavisi olarak
görülmemeli, hastaya yeterli zaman
ayrılmalıdır. Çünkü çoğu kez meno-
poz dönemine giren kadın ruhsal so-
runlarını rahatlıkla paylaşamaz,
saklamak ister. Bu durum kadını ruh-
sal olarak olumsuz etkilerken, teda-
viye devamını engelleyebilir.
Menopoz tedavisi; bitkisel ya da ilaç
şeklinde hormon tedavileri, osteopo-
roz tedavisi, düzenli egzersiz ve den-
geli beslenme, psikolojik destek ile
sorunların çözülmesi olarak 4 grupta
ele alınır. Hangi tedavi yöntemlerinin
seçilmesi gerektiğine kapsamlı bir de-
ğerlendirme sonrasında hasta ile bir-
likte karar verilmelidir” dedi. 

Toplumu etkiliyor!
Dr. Dilan Özmen Özgün, cinsiyet değişimi için
alınan ilaçların toplum için tehdit oluşturduğunu, 
ilerleyen zamanlarda doğurganlığı etkilediğini ve
yaşamsal olarak sorun oluşturabileceğini söyledi

DOKTOR Öğretim Görevlisi
Dilan Özmen Özgün, cinsiyet
değişimi için alınan ilaçların

toplum için büyük tehdit oluşturduğunu
söyledi. Cinsiyet değiştirmenin sadece
ilaç tedavisi ile mümkün olmadığını anla-
tan doktor Özgün, "Çocuklar 2-3 yaşla-
rına gelince cinsel kimlik kazanırlar. Kız
ve erkek çocukların birtakım cinsel kimlik
özelikleri vardır. Eğer cinsel kimlik özelik-
leri ile biyolojik kimlik özelikleri uyuş-
mazsa o zaman ortaya transseksüellik
dediğimiz durum çıkıyor. Çocukların öze-
likle ebeveynlerle olan ilişkileri, aile ilişki-
lerindeki sorunlar, sosyal, kültürel
birtakım faktörler, bu süreçte etkili olabil-
mektedir. Bazen çocuklarda küçük yaş-
larda karşı cinsiyete özenti görülebiliyor,
bunlar cinsel kimlik karmaşası olarak de-
ğerlendirilemez. Bu çok uzun ve aslında
karmaşık bir süreçtir. Kesinlikle sağlık
profesyonellerinin gözetiminde ve deneti-
minde olması gereken bir süreçtir. Örne-
ğin, psikiyatristler, endokrinologlar gibi
sağlık profesyonelleri ve ailenin ortak ola-
rak yürütmesi gereken bir süreçtir. Bu
uzun süreç boyunca eğer buna karar veri-
lirse ilaç tedavisi ile birlikte hem psikolojik
desteğe hem de belki çeşitli cerrahi ope-
rasyonlara da ihtiyaç duyulabilmektedir.
Eğer ortada gerçekten böyle bir durum
varsa ülkeden ülkeye değişebilmekle bera-
ber belli bir yaş üzerinde olması gerek-
mektedir" diye konuştu.

Farklı hastalıklar çıkıyor 

Cinsiyet değişikliği için kullanılan ilaçlara
ilişkin bilgilendirmelerde bulunan Özgün,
"Kullanılan ilaçlara gelecek olursak, bu
tarz durumlarda kullanılabilen bir grup

GnRH analogları olarak da adlandırılan
'Puberte Blokerleri'dir (ergenliğin gelişi-
mini engelleyici). Tıpta bu ilaçların kulla-
nıldığı hastalıklar var, örneğin çocuğun
çok erken yaşlarda ergenliğe girmesi gibi
durumlarda bu ilaçlar kullanılabiliyor. Bu
ilaçların bilinçsiz kullanımında çeşitli is-
tenmeyen durumlar ortaya çıkabilir. Hem
kısa vadede hem de uzun vadede, büyü-
mede yavaşlama, kemik yoğunluğunda
azalma, kısırlık gibi sakıncaları olabilir"
dedi. Yanlış ve bilinçsiz ilaç kullanımının
yaşamsal birtakım sorunlara da yol aça-
bildiğinin altını çizen Özgün, şunları söy-
ledi: "Testosteron ve östrojen hormonu
örneğin menopoz ve andropoz dediğimiz
dönemlerde replasman tedavisi olarak
veya birtakım sağlık sorunları için kullanı-
labilir. Ama bu durumların dışında kulla-
nılması gerekiyorsa da kesinlikle reçeteli
ve doktor kontrolünde kullanılması gerek-
mektedir. Bilinçsiz ve uygun olmayan
dozda kullanım meme kanseri riskinde
artış, kardiyovasküler yani kalp-damar
hastalıkları riski, kısırlık, karaciğer harabi-
yeti riski oluşturabileceği gibi yaşamsal
birtakım sorunlara yol açabileceğini söy-
leyebiliriz, bu nedenle kişi kendi kendine
teşhis koyamaz."  DHA

En faydalısı doğal yöntem
Uzmanlar, mevsim geçişlerinin ruhsal ve fiziksel hayatımızın dengelerini
etkilediğini söyledi. Diyetisyen Melis Bengisu Demirci, hem duygudurum
değişiklikleri hem de vücut bağışıklığımızın zayıfladığı bu dönemlerde
doğal yöntemlerle güçlenmenin mümkün olduğunu söyledi

UZMAN Diyetisyen Melis
Bengisu Demirci, soğuk hava-
lara geçiş döneminde vücut

direncini artırmak için antioksidanlar ve
A, C, E vitaminleri ile çinko, magnez-
yum, selenyum gibi minerallerin takvi-
yesini artırmak gerektiğini söyledi.
Demirci, vücut direncini artırmak için
omega 3 ve Omega 9 yağ asitlerinin ba-
ğışıklık için koruma kalkanı oluşturdu-
ğunu vurgulayarak, özellikle bu süreçte
nasıl beslenilmesi gerektiğinden bah-
setti. Demirci, “A vitamini, yumurta,
balık, havuç, süt, ıspanak, brokoli,
kabak gibi yeşil sebze ve meyvelerde
bulunuyor. Çok bilinmese de özellikle
yeşil biber, maydanoz, tere, roka, karna-
bahar, ıspanak iyi C vitamini kaynakla-
rıdır. Kış mevsimi meyvelerinden
portakal ve mandalina, yine en çok kış
tüketebileceğimiz kuşburnu içeceği ha-
rika bir C vitamini alternatifidir. Yağlı
tohumlar, yeşil yapraklı bitkiler, sert ka-
buklu ceviz, badem gibi meyveler, fa-

sulye ve nohut gibi baklagiller E vita-
mini açısından zengindir. E vitamini
açısından zengin şekilde beslenmek vü-
cudunuzu enfeksiyonlara karşı korur”
diye konuştu.

Balıkta şifa var 

Demirci, sözlerini şöyle sürdürdü;
“Omega 3 ve 9 yağ asitlerinin anti-en-
flamatuar özellikleri sayesinde soğuk
algınlığı, grip ve diğer kış hastalıklarına
karşı vücudumuza direnç kazandırma-
mız mümkün. Bu yağ asitlerinin, kalp-
ten cilde, sindirimden bağışıklık
sistemine kadar geniş yelpazede fayda-
ları bulunuyor. Omega 3 ve 9’un vücu-
dun soğuk algınlığı, grip ve diğer kış
hastalıklarına karşı daha dirençli olma-
sına yardımcı olur. Omega 3; yağlı ba-
lıklar olan somon, sardalye, ton balığı,
uskumru, yağlı tohumlar olan ceviz,
badem, soya filizi, nohut, keten to-
humu, kuş üzümü ve yeşil yapraklı seb-
zelerde bulunuyor.”  DHA



İ stanbul'da gerek olmadığı
halde özel hastanedeki yoğun
bakım ünitesine yatırılan 12

bebeğin ihmalden öldüğü iddia-
sına ilişkin bir süre önce soruş-
turma başlatılmıştı. Soruşturmayı
yürüten savcı Y.E. ise makamında
tehdit edilmişti. Olayla ilgili Bü-
yükçekmece Cumhuriyet Başsav-
cılığı soruşturma başlattı. 47
şüpheli hakkında iddianame Ba-
kırköy Cumhuriyet Başsavcılığı ta-
rafından hazırlandı. Hazırlanan
iddianamede şüphelilerin bebek-
leri nasıl anlaşmalı hastanelere
sevk ettikleri telefon görüşmeleri
de yer aldı. Bakırköy 22. Ağır Ceza
Mahkemesi'nin değerlendirme
aşamasında olan iddianame kabul
edilmesi halinde şüphelilerin önü-
müzdeki günlerde yargılanmasına
başlanacak.

Hastaneye sevk süreci 

İddianamede, Dr. Fırat S., çalışanı
Dr. İlker G. ile anlaşmalı oldukları
özel hastanelere bebeklerin sevki
için 112 Acil Çağrı Merkezi ambu-
lans şoförü olan Gıyasettin M. Ö.,
hasta sevklerini yapan Fehmi A. ve
il dışı hasta sevklerini yapan Ser-
dar Y. ile ortaklaşa hareket ettikleri
aktarıldı. Esenyurt Belediye Baş-
kanlığı Sağlık Hizmetlerinde çalı-
şan Renas K. ile birlikte özel
hastanelerde doğup tedavisinin
yoğunluktan dolayı başka hasta-
nelerde yapılması uygun görülen
bebek hastaları kurmuş oldukları
suç örgütü sayesinde keşfedip,
kendi anlaşmalı oldukları hastane-

lere tedavi için gönderdikleri anla-
şıldı. Bebek hastanın ailesini ikna
ettikten sonra bebek hasta için te-
davi red denilen işlemi yapıldığı ve
112 Acil Çağrı Merkezinden pro-
vizyon numarası alınmadan ilk
kez bir hastaneye sevk ediliyor gibi
gösterilerek örgüt içinde anlaşmalı
olan hastanelerin birine Acil ser-
visten giriş yapılmasını sağlayıp
maddi menfaat temin ettikleri ak-
tarıldı. Hekimin hasta için düzen-
lemiş olduğu epikriz raporunda
EK-3 ve EK-7 raporları dolduru-
lur, hastanenin ASKOM persone-
line bildirilir, akabinde Kamu
Hastaneleri Hizmetleri Başkanlığı
(KHHB) 112 Koordinasyon Mer-
kezinden talep oluşturulduktan
sonra provizyon numarası alına-
rak 112 Acil Çağrı Merkezi Mü-
dürlüğüne daha önceden bildirilen
ve uygun tedaviyi yapabilecek do-
nanıma haiz olan özel hastanelere
nakil gerçekleştirilir. Bu işlem belli
bir düzene ve sıraya göre yapılarak
her hastaneye aynı oranda hasta
sevki yapılmasını sağlayarak reka-
bet koşullarına aykırı hareket edil-
mesini de önlemeye çalışıldığı
aktarıldı.

Öldürsem dert 

İddianamede, özel hastanelerden
birinde hemşire olarak görev
yapan şüpheli Mehtap S. ile
örgüt üyesi şüpheli Hasan Basri
G. arasında yapılan görüşmede,
Hasan Basri G.'nin “Mehtap ço-
cuğu öldür, 50 satürasyonlu
çocuk mu olur" dediği, hemşire
Mehtap S.'nin ise “Öldüreceğim
de öldürsem de bir dert biliyor-
sun yani" dediği anlaşıldı. Örgüt
lideri olan doktor Fırat S. ile şüp-
heli Ceren Hatice K. arasında ya-
pılan görüşmede, Ceren Hatice
K.'nın “Hocam bakanlıktan dene-
time geldiler. Bastılar öyle bildiği-
niz şu an basamakları
masamakları her şeyi kontrol edi-
yorlar ve benim 28 hastam var.
Yani 23 normalde ya buranın
hasta sayısı o yüzden" demesi
üzerine Fırat S.'nin ise “Tamam
taburcuların var zaten bugün ta-
burcu edeceğin 3 hastan yok mu?
Taburculukları ayarla" şeklinde
cevap verdiği belirtildi. DHA 
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İçİşlerİ Bakanı Ali Yerlikaya, Barış
Boyun ve Berat Can Gökdemir'in liderlik
ettiği iki organize suç örgütüne yönelik

"KUYU-36" operasyonlarında 157 şüphelinin yaka-
landığını açıklamıştı. Operasyonlarda 40 ruhsatsız
tabanca, 10 otomatik tabanca, 5 pompalı tüfek, 3
AK-47 tüfek, 2 el bombası, 2 çelik yelek, uyuşturucu
madde ve yüklü miktarda döviz ile Türk lirası ele ge-
çirildi. 14 Ekim'de yakalanan ve aralarında Barış Bo-
yun'un eşi Ece Boyun'un da bulunduğu şüpheliler, 3
günlük gözaltı işlemlerinin ardından İstanbul Emni-
yet Müdürlüğü Vatan Yerleşkesinden sağlık kontrol-
leri sonrası Çağlayan Adliyesi'ne sevk edildi. DHA 

İstanbul'da düzenlenen "KUYU-36"
operasyonlarında Barış Boyun ve Daltonlar
organize suç örgütlerine yönelik 157
şüpheli yakalanmıştı. Aralarında Barış
Boyun'un eşi Ece Boyun'un da bulunduğu
şüpheliler, adliyeye sevk edildi

Daltonlar adliyede 

Özel hastanedeki
yoğun bakım

ünitesine yatırılan
12 bebeğin

ihmalden ölmesine
neden olan çete

hakkında
iddianame
hazırlandı. 

47 şüphelinin 
yer aldığı

iddianamede 
Dr. Fırat S.

hakkında 266 yıl
hapis cezası 

istendi
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HAZIRLANDI

Şeyhmus çap'a
müebbet hapis
Bayrampaşa'da 15 yıldır evli olduğu 34 yaşındaki eşi Meryem Çap'ı silahla 5
kez kurşunlayarak öldüren Şeyhmus Çap müebbet hapis cezasına çarptırıldı

Bayrampaşa'da 22 Ağustos 2023'te
15 yıldır evli olduğu 34 yaşındaki eşi
Meryem Çap'ı tartışma sırasında evde

bulundurduğu silahla 5 kez vurarak öldüren sanık
Şeyhmus Çap'ın yargılandığı dava karara bağlandı.
Tutuklu sanık Şeyhmus Çap'ın Ses ve Görüntülü
Bilişim Sistemi (SEGBİS) aracılığıyla bağlandığı
davada öldürülen Meryem Çap'ın annesi Nuray
Arslan ve babası Ağcabal Arslan da 'müşteki' sıfa-
tıyla katıldı. Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı
avukatları ve taraf avukatları da duruşmada hazır
bulundu.

Beni anlamadılar

Sanık Şeyhmus Çap sa-
vunmasında, "Önceki be-
yanlarımı tekrar ederim.
Olay için çok üzgünüm.
Bu olayda bir kasıtla ha-
reket etmedim. Müşteki
anne ve babadan şikayet-
çiyim. Ben eşimle sorun-
larımı söylediğimde beni
anlamadılar" ifadelerine
yer verdi. Cumhuriyet
Savcısı, sanığın üzerine
atılı suçtan cezalandırıl-

masını talep ettiği duruşmada anne Nuray Aslan
ise Şeyhmus Çap'ın en ağır ceza ile cezalandırılma-
sını isterken baba Ağcabal Aslan ise adalete güven-
diğini söyledi. Müşteki avukatının iyi hal indirimi
uygulanmadan üzerine atılı suçlardan cezalandırıl-
masını isterken Şeyhmus Çap'ın avukatı ise müvek-
kilinin haksız tahrik hükümleri uygulanarak
tahliyesini talep etti.

Adalet istedi 

Duruşmada son kez söz verilen Şeyhmus Çap ise
“Katil olmadım, katil
yapıldım. Adalet istiyo-
rum" dedi. Mahkeme
heyeti, sanık Şeyhmus
Çap'ı, 'eşe karşı kasten
öldürme' suçundan
ağırlaştırılmış müebbet
hapis cezasına çarp-
tırdı. Bu cezada taktiri
indirim uygulamayan
heyet, sanık hakkında
'ruhsatsız silah bulun-
durma' suçundan da 2
yıl 1 ay hapis cezasına
çarptırılmasına hük-
metti.  DHA 

Susmadı diye
öldürmüŞ!

Bayrampaşa'da eşini ve kızını
silahla vurarak öldüren Seydi Şahin

hakim karşısına çıktı. Şahin
savunmasında, “Ayağına ateş 
edecektim ama beni görünce
susmadı, yüzümü yan tarafa 

çevirerek birkaç el ateş ettim” dedi
Bayrampaşa'da 30 Mayıs'ta meydana
gelen olayda, eşiyle tartışan Seydi Şahin, tar-
tışma sırasında eşi Nazime Şahin ve kızı Fat-

manur Şahin'i silahla vurarak öldürdü. Olayın ardından
teslim olan Seydi Şahin hakim karşısına çıktı. İstanbul
35. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen duruşmaya tu-
tuklu sanık Seydi Şahin'in yanı sıra, çocukları ve Aile ve
Sosyal Hizmetler Bakanlığı avukatı da katıldı. Fatma
Şahin'in diğer kızı Emine Şahin ise duruşmaya Ses ve
Görüntülü Bilişim Sistemi (SEGBİS) aracılığıyla bağ-
landı. Emine Şahin, "Katilin idam edilmesini istiyorum.
Benim annem bir gün bile gün yüzü görmedi. Konuş-
tuklarının hepsi yalan. Benim kardeşim öğretmendi. Bizi
annesiz bıraktı. Sinirden konuşamaz hale geldim. Ha-
pisten çıkmasını istemiyorum. Sekiz kurşun nedir?" ifa-
delerini kullandı.

Silahı Suriyeli'den almış

Duruşmada savunma yapan Seydi Şahin ise, "Olay
günü eşim, telefonda bana hakaret içeren ifadeler kulla-
narak konuştu. Biz tartıştık. Elim titriyordu sinirden,
kızım da yanımızdaydı. 2018'de Suriyeli birinden aldı-
ğım tabancayla yanına gittim. Korkup telefonu kapatır,
sesini keser, korkar, benim de öfkem diner diye düşün-
düm ama öyle olmadı. Ayağına ateş edecektim ama
beni görünce susmadı, yüzümü yan tarafa çevirerek bir-
kaç el ateş ettim" dedi. DHA

Çalıp kaçtılar! 
Ümraniye'de girdikleri evde binlerce liralık ziynet eşyası bulunan
kasayı çalıp kaçan motosikletli 2 şüpheli polis tarafından yakalandı

Ümranİye, Şerifali Ma-
hallesi Yunus Sokak'ta otu-
ran İ.G.'nin evine 1 Eylül

Pazar günü hırsız girdi. Hırsızlar
evden içinde binlerce liralık ziynet eş-
yası bulunan 50x40 boyutlarındaki
çelik kasayı çaldı. İ.G.'nin ihbarı üze-
rine polisler tarafından soruşturma
açıldı. Hırsızlık Büro Amirliği ekipleri,
bölgedeki güvenlik kameralarını ince-
ledi. Hırsızların görüntülerinin güven-
lik kamerasına yansıdığı belirlendi.
Görüntülerde, motosiklet kullanan ki-
şinin olay yerine geldiği, başındaki
kaskla yüzünü gizleyen kişinin hırsızlık
yapılan eve doğru yöneldiği görüldü.
Saat 11.08'de eve girdiği tespit edilen
şüphelinin saat 11.38'de elindeki po-
şetle dışarı çıktığı belirlendi. Hırsızlık
Büro Amirliği ekipleri olayla ilgili kim-
liğini tespit ettiği şüpheliler Ergin H.
(41) ile Adnan Ö.'yü (42) gözaltına
aldı. Şüphelilerden Ergin H.'nin daha
önceden 7, Adnan Ö.'nün ise 6 suç
kaydı olduğu tespit edildi. Emniyette
işlemleri tamamlanan şüpheliler sevk
edildikleri adliyede tutuklanarak ceza-
evine gönderild. DHA 

İçİşlerİ Olay, Mustafa Kemal Mahallesi,
3042. Sokak'ta meydana geldi. İddiaya
göre, daha önce yol verme meselesinden

kavga eden kişiler, konuyu görüşmek üzere fırının
önünde buluştu. Bu sırada çıkan kavgada silah kulla-
nıldı. Olayda ağır yaralanan Sakin Ceylan kaldırıl-
dığı hastanede hayatını kaybederken fırında çalışan
Mehmet Ali U., Orhan G. ve ismi açıklanmayan bir
kişi olmak üzere 3 kişi yaralandı. Çıkan çatışmada
bir iş yerinde hasar oluştu. İhbar üzerine olay yerine
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri tara-
fından ilk müdahalesi olay yerinde yapılan yaralılar
ambulansla çevredeki hastanelere kaldırıldı. Polis
ekipleri sokağı kapatarak incelemede bulundu. Polis,
olayda kullanılan 1 adet silahı muhafaza altına alır-
ken, olay yerinde 4 adet boş kovan tespit etti. Ekipler,
olayın ardından kaçan şüphelilerin yakalanması için
çalışma başlattı.  DHA

Ataşehir'de daha önce yol meselesinden
tartışan kişiler, buluştukları fırının önünde
birbirine girdi. Çıkan silahlı kavgada 
1 kişi ölürken 3 kişi yaralandı

Kavga ölümle bitti

Tramvay çarpTıFatih’te T4 
Bağcılar-Kabataş

tramvay
hattından yolun

karşısına geçmeye
çalışan bir kişiye

tramvay çarptı

Kaza, -T4 Bağcılar-Kabataş tramvay hattı Çapa ile
Fındıkzade durakları arasında meydana geldi. İd-
diaya göre yolun karşısına geçmeye çalışan ve

yabancı uyruklu olduğu öğrenilen bir kişiye tramvay çarptı.
Kaza nedeniyle tramvay seferleri durduruldu. Tramvayın
altında sıkışan yaralı itfaiye ekipleri tarafından kurtarıldı.
Sağlık ekipleri tarafından ilk müdahalesi olay yerinde yapı-
lan yaralı, ambulansla hastaneye kaldırıldı. Yaralının hayati
tehlikesinin devam ettiği öğrenildi.DHA 

Şüpheliler yakalandı
Olay,  İstiklal Mahallesi'nde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre Beyoğlu Asayiş Büro Amirliği
ekipleri, rutin denetim yaptıkları sırada şüpheli

bir motosikletliyi takibe aldı. Kaldırımda bekleyen 2 kişinin
yanına yaklaşan motosiklet sürücüsü, polis ekiplerini farke-
dince kaçmaya başladı. Kaldırımdaki iki kişinin de kaçması
üzerine yaşanan kovalamacanın ardından 3 kişi gözaltına
alındı. Güvenlik kamerasına yansıyan olayda, gözaltına alı-
nan E.T., V.Ö. ve E.D.'nin üst aramasında 2 adet ruhsatsız ta-
banca, 25 adet fişek ve vücutlarında 2 adet çelik plaka ele
geçirildi. Emniyette tamamlanan işlemlerinin ardından
mahkemeye sevk edilenlerden E.T. çıkarıldığı mahkeme ta-
rafından tutuklanarak cezaevine gönderildi. DHA
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Y öneticilik, sadece teoriden ibaret ol-
mayan bir sanat gibidir. Kağıt üze-
rinde yapılan planlamalar, sahadaki

gerçeklerle karşılaştığında çoğu zaman
farklı sonuçlar doğurur. Teoriyi pratiğe
dökebilmek, gerçek başarının anahtarıdır.
Özellikle yerel yönetimlerde, bir yönetici
halkın nabzını tutamıyorsa, sokaklarda ne
olup bittiğini görmüyorsa, kağıt üzerin-
deki tüm planları etkisiz kalmaya mah-
kumdur. 

Yerel yönetimler, vatandaşla en yakın
ilişki kurulan yönetim birimleridir. Sokak-
ların, mahallelerin, esnafın ve sıradan va-
tandaşın sorunlarını yerinde görmeden,
onların derdini dinlemeden bir belediye
başkanının başarılı olması beklenemez.
Makam odasında oturarak, masa başında
yapılan projeler ve stratejiler, sahada, yani
halkın içinde test edilmediği sürece ha-
vada kalır. Bu yüzden siyasal seçkinler,
makamın verdiği rahatlığa kapılmadan,

sokağın gerçeklerine dokunmalıdır. 
Geçmiş dönemlerde yerel seçimler önce-

sinde karşılaştığım bir olay, bu gerçeği bir
kez daha gözler önüne serdi. Bir ilçe bele-
diye başkan adayı, seçim otobüsünün üze-
rinde halkı selamlayarak sokaklardan
geçiyordu. Yanımda oturan yaşlı bir amca,
bu manzaraya bakarak, "Bu daha başkan
olmadan elimizi sıkmadı, başkan olursa

bizi hiç görmez!" diye sitem ediyordu. Bu
basit, ama etkili gözlem, halkın yönetici-
den ne beklediğini açıkça ifade ediyordu:
Dokunulmak, dinlenmek, ciddiye alınmak. 

Bir diğer aday ise tam tersini yapı-
yordu. Seçim otobüsünün üzerinden selam
vermekle yetinmeyip, sokak sokak gezerek
vatandaşın elini sıkıyor, güleryüzle insan-
ların dertlerini dinliyordu. Bu samimi yak-
laşım, halkın gönlünü kazanmasına ve
seçimi zaferle tamamlamasına vesile oldu.
Çünkü vatandaş, başkanının ulaşılabilir ve
ilgili olmasını bekliyor. Seçmen, kendisine
dokunamayan, onu dinlemeyen bir yöneti-
ciyi desteklemekten kaçınıyor. Bu örnek-
ler, teoride ne kadar başarılı olursanız

olun, pratiğin yani halkla iç içe olmanın
ne kadar hayati olduğunu bir kez daha
gösteriyor. Yerel yönetimlerdeki başarı,
halkla olan iletişimin ne kadar güçlü oldu-
ğuyla doğrudan ilişkilidir. Sadece plan
yapmak yetmez, o planların uygulanabilir-
liğini halkla birlikte test etmek, onların ih-
tiyaçlarına cevap verebilmek gerekir. 

Yöneticilerin unutmaması gereken bir
gerçek var: Sokakta kulağı olmayanın,
koltukta gözü de olamaz. Vatandaşın kal-
bine dokunamayan bir yönetici, ne kadar
iyi projeler yaparsa yapsın başarısızlığa
mahkumdur. Sokağın sesi, yerel yönetici-
nin pusulasıdır; o sesi duymazdan gelen
bir yönetici, sonunda yolunu kaybeder.

Sokakta kulağı olmayanın 
koltukta gözü olamaz! Onur karakOç

onrkarakoc75@gmail.com

KELAMDAN KALEME

KARTAL Belediyesi, Kartallıların
çevre bilinci ve duyarlılığını artırmak
için eğitim seminerlerine devam edi-

yor. Kartal Belediyesi, söz konusu eğitim semi-
nerleri kapsamında son olarak Koroplast, CSR
plastic, KMK Paper, Çevko ve Marmara Üni-
versitesi Mühendislik ve Sürdürülebilirlik Ku-
lübü iş birliği ile İhsan Bayrakçı İlkokulu
öğrencilerine atıkların geri kazandırılmasına
yönelik eğitim semineri gerçekleştirdi. İBB
Deniz Hizmetleri Müdürlüğü ve İSTAÇ tara-
fından okulun girişinde hazırlanan deniz atık-
ları sergisi, çocukların ilgisini çekerken,
çocuklar denizden çıkan atıkları heyecanla in-
celedi. Ardından, sürdürülebilir bir yaşam ve
çevre için Marmara Üniversitesi Çevre Mü-
hendisliği öğrencileri İhsan Bayrakçı İlkoku-
lu’nun minik öğrencileri için ‘Sıfır Atık’ın
önemini anlatan bir sunum gerçekleştirdi. Kar-
tal Belediyesi Başkan Yardımcısı Dr. Dilek
Kars ile Kartal Belediyesi İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Müdürü Ali Kemal Özdemir de öğ-
rencilere eşlik ederek sunumu onlarla birlikte
takip etti.

bu yaşam bizim

Etkinlik sonunda çocuklara konuşama yapan
Başkan Yardımcısı Dr. Dilek Kars “Bugün biz-
lere ev sahipliği yapan okul yönetimine, öğret-
menlerimize ve bizlere eşlik eden Marmara
Üniversitesi Çevre Mühendisliği Öğrencilerine
Kartal Belediye Başkanımız Sayın Gökhan
Yüksel adına teşekkür ediyorum. Dünyamızı
daha güzel bir yer haline getirmek için siz ço-
cuklarımızın bugün öğrendiklerini çevrelerine
öğretmeleri ve hayatları boyunca uygulamaları
çok önemlidir. Atıklarımızı doğayı koruyacak
şekilde geri dönüştürmeli ve yanlış yöntemlerle
atıklarımızı atmamaya özen göstermeliyiz.
Hep birlikte diyoruz ki yeşilden maviye bu
yaşam bizim” ifadelerini kullandı. 
haber MerKeZİ

Öğrencilerine 
atık eğitimi

T ürk Veteriner Hekimleri Birliği'ne
bağlı İstanbul Veteriner Hekimler
Odası, yaptığı açıklamada, Gebze ve

Ümraniye'de kamuoyuna yansıyan hayvan
ölümleri nedeniyle veterinerlerin hedef alın-
ması kınandı. “Suçu sahipsiz hayvanlara,
yükü ve sorumluluğu veteriner hekimlere yı-
kanlara sorumluluklarını hatırlatıyoruz” de-
nilen açıklamada, “Son günlerde Gebze,
Ümraniye ve Kırklareli'deki hayvan barınak-
larında yaşanan olaylar, sokak hayvanları-
nın korunması ve refahı konusundaki
tartışmaları yeniden gündeme taşımıştır.
Türk Veteriner Hekimleri Birliği (TVHB) ve
bağlı Odalar olarak bu tartışmalar çerçeve-
sinde yerel yönetimlerin sokak hayvanlarıyla
ilgili hayati sorumluluklarını hatırlatmak,
mesleğimize ve meslektaşlarımıza yönelik
saldırılar konusundaki görüşlerimizi ka-
muoyuyla paylaşmak için basın açıklaması
ihtiyacı oluşmuştur” ifadelerine yer veridli.

Yargısız infaz yapılıyor

Açıklamada, “7527 sayılı yasanın genel ge-
rekçesine göre ülkemizde yaklaşık 4 milyon
sokak hayvanı bulunduğu bildirilmekte, yine
aynı genel gerekçede 105 bin kapasiteli 322
geçici bakımevi bulunduğu belirtilmektedir.
5199 sayılı kanundaki "yakala-kısırlaştır-
aşıla-yerine bırak" uygulamasının iptal edile-
rek yerine "yakala-kısırlaştır-tut" kuralını
içeren 7527 sayılı kanunun kabul edilmesi
zaten bugün yaşanacak problemleri ve barı-
nak kapasitesi dolduktan sonra hayvanların
ne olacağı sorusunu işaret etmekteydi.
TVHB olarak kanunun çıkarılma sürecinde
bu gerçeği defalarca dile getirerek uyarılarda
bulunmamıza rağmen maalesef dikkate
alınmadı ve bugün yüzleştiğimiz olumsuz
sonuçlar yaşanmaya başlanmıştır. Bu olay-
lar sonrasında da maalesef her zamanki gibi
sorunun asıl nedenlerine bakılmamış, en
kolay yol seçilerek belediye başkanları ve yö-
neticilerinin bilgisi yokmuş gibi tüm veteri-
ner hekimler ve veteriner hekimlik mesleği
hedef gösterilmiş, değerlendirme süreçleri-
nin tamamlanması beklenmeden adeta yar-
gısız infazlara başlanmıştır” denildi. 

asla kabul etmiyoruz

Ötanazinin sadece hayati fonksiyonları ge-
riye dönemeyecek kadar hasar görmüş ve
yaşaması tıbben mümkün olmayan hayvan-
lar için veteriner hekimler tarafından gerçek-

leştirileceği belirtilen açıklamada, “Sağ-
lıklı hayvanların itlafı, veteriner hekimler
açısından etik, insani ve vicdani olarak
kabul edilemez bir durumdur ve evren-
sel hekimlik değerleriyle kesinlikle bağ-
daşmamaktadır. Veteriner hekimlerin bu
bilinçle görevlerini yerine getirdiğini bili-

yoruz. Donanımı, altyapısı, yardımcı perso-
neli yetersiz, adeta sürgün yerlerine
dönüştürülmüş ortamlarda, yöneticilerin ve
sözde hayvanseverlerin mobingi ve şiddeti
altında fedakarca çalışarak hayvan refahı ve
sağlığı hizmeti veren tıp eğitimi almış bir
meslek grubuna, toptancı bir yaklaşımla ya-
pılan saldırıları ve yakıştırmaları asla kabul
etmiyor, şiddetle kınıyoruz. Bu yaklaşım
esasen hayvan sağlığı ve refahına yönelik
hizmet için engel oluşturmaktadır. Bu saldı-
rılar devam ederse yerel yönetimlerde görev
alan meslektaşlarımızın sayısı azalacak, sa-
hipsiz hayvanı tedavi edecek belediye veteri-
ner hekimi bulunamayacaktır” uyarısı
yapıldı. 

Topluma anlatılmalı

“Devlet, insanları ve çevreyi koruduğu gibi,
çevrenin ayrılmaz bir parçası olan sahipsiz
hayvanlar başta olmak üzere tüm hayvan-
ları korumakla da yükümlüdür” şeklinde
devam eden açıkklamda, “Bu bağlamda,

hayvanlara karşı işlenen suçların etkili ve
caydırıcı şekilde cezalandırılması ve hay-
vanlara yönelik şiddetin önlenmesi büyük
önem taşımaktadır. 5199 sayılı Hayvanları
Koruma Kanunu'nda yapılan değişiklikle-
rin hiç kimseye hayvanlara eziyet etme, iş-
kence etme ve öldürme yetkisi vermediği
ve bu tür eylemleri gerçekleştirenler için
hapis cezası getirildiği topluma etkin bir
şekilde anlatılmalıdır” denildi. 

Gerekli adımlar atılmalı

Yeni yasanın getirdiği ve gelecekte karşıla-
şılabilecek önemli bir sonuca ilişkin uyarı
yapılan açıklamada, “Toplanan hayvanla-
rın sokağa bırakılmasını önleyen hüküm
nedeniyle kapasite sorunu yaşayan beledi-
yeler artık kısırlaştırma için hayvan topla-
mamaktadırlar. Bu durum, popülasyonun
kontrol altına alınamamasına ve gelecekte
daha büyük sorunlarla karşılaşmamıza
neden olacaktır. Bu noktada yerel yöne-
timlerin, kısırlaştırma programlarını hız-
landırması ve veteriner hekimlerle
işbirliğini artırması gerekmektedir. Yirmi
yıl önce yürürlüğe giren ancak gerektiği
gibi uygulanmayan Hayvanları Koruma
Kanunu'nun tüm ülkede uygulanması için
gerekli adımların atılması elzemdir. Toplu-
mun güvenliği, hayvanların sağlığı ve refa-

hını gözeterek, yakalama, kısırlaştırma,
aşılama ve yerinde yaşatma ile birlikte üre-
timin, kaçakçılığın ve satışın engellenmesi
için hiç vakit kaybetmeden çalışmalar baş-
latılmalıdır. Çıkarılacak yönetmelikle kısır-
laştırılan hayvanların 2028 yılı sonuna
kadar alındığı yere bırakılmasının önü
açılmalıdır” değerlendirmesi yapıldı. 

Tepki göstereceğiz

Türk Veteriner Hekimleri Birliği’nden
yapılan açıklamada, “Eksik, uygulanma-
yan, denetlenmeyen yasanın tüm sorum-
luluğunu sağlık hizmeti veren veteriner
hekimlere yüklemek, mesleğimizi ka-
muoyu önünde farklı tanımlamalarla
rencide etmek ve hedef göstermek sa-
dece kolaycılıktır. Bu davranışlar devam
ederse iş bırakmaya kadar giden tepkiler
göstereceğimizi duyuruyor; insan ve
hayvan sağlığı için çalışan meslektaşları-
mıza ve mesleğimize yönelik olarak
gerek sosyal medyada gerekse çalışma
alanlarında yapılan hakaret ve saldırılar
için ivedi bir şekilde hukuki yollara baş-
vuracağımızı ifade etmek istiyoruz. 
Yaşanan olaylar, bilimsel ve ahlaki bir
yaklaşımla yasanın yeniden değerlendi-
rilmesi gerektiğini de açıkça göstermiş-
tir” ifadeleri kullanıldı. 

Türk Veteriner Hekimleri
Birliği'nden yapılan açıklamada,
bazı barınaklarda yaşanan 
hayvan ölümleri nedeniyle 
veterinerlerin hedef alınmasına
tepki gösterildi. Açıklamada, 
veteriner hekimlere yargısız
infaz yapıldığı belirtilerek, 
“Yöneticilerin ve sözde 
hayvanseverlerin mobingi ve
şiddeti altında fedakarca çalışan,
tıp eğitimi almış bir meslek
grubuna, toptancı bir yaklaşımla
yapılan saldırıları asla kabul 
etmiyor, şiddetle kınıyoruz”
ifadeleri kullanıldı

Kartal Belediyesi İklim Değişikliği ve
Sıfır Atık Müdürlüğü tarafından 
Uğur Mumcu Mahallesi’nde yer 
alan İhsan Bayrakçı İlkokulu
öğrencilerine “Atığı Azalt, Doğayı
Kazan” isimli sıfır atık eğitimi verildi

VETERİNER HEKİMLERİ DARP EDEREK HAYVANLARI KORUYAMAZSINIZ!

SALDIRILARI 
KINIYORUZ!açıklamada belediyelere de çağrı yapıla-

rak, “belediyeler, mevcut barınak kapasi-
telerini arttırmalı, rehabilitasyon ve
kısırlaştırma çalışmalarına öncelik ver-
melidir. Gündemdeki tasarruf tedbirleri
de düşünüldüğünde devletin yerel yöne-
timlere bu konudaki çalışmalar için
maddi destek sağlaması kaçınılmazdır.
Mevcut şartlar altında 4 milyon hayvanı
105 bin kapasiteli barınaklara toplamak,
bu hayvanların ölümle yüz yüze gelmesi
anlamına gelir. Veteriner hekimlerin de-
neyimlerinden faydalanarak etkin bir po-
pülasyon kontrolü mekanizması
kurulmalı, sokak hayvanları sorunu, hay-
vanların toplatılmasıyla değil, bütüncül
ve sürdürülebilir çözümlerle ele alınmalı-
dır. tVHb olarak, yerel yönetimlerin yasal
sorumluluklarını yerine getirmesini talep
ediyoruz. sorunun çözümü, ancak yasa-
ların etkin uygulanması, yeterli barınak
kapasitesi ve sürdürülebilir kısırlaştırma
programlarıyla mümkündür. Veteriner
hekimler fakülteden insanlara, hayvan-
lara ve içinde yaşadığı doğaya duyarlı,
toplumsal refah için çaba harcayan,
meslek ahlakına sahip kişiler olarak
yemin ederek mezun olurlar. türk Veteri-
ner Hekimleri birliği anayasal bir kuruluş
olup, meslektaşlarının hak ve yetkilerini
korumakla görevi olduğu kadar, meslek
kanunu olan diğer bütün mesleklerde ol-
duğu gibi mesleğin gereklerine uymayan
üyelerini yine kendi iç disiplin süreçle-
riyle değerlendiren kamu kurumu niteli-
ğinde meslek örgütüdür. bilimin ışığında,
her zaman etik değerleri ve iyi hekimlik
uygulamalarını savunan, halk sağlığı,
hayvan sağlığı ve refahını koruyan vete-
riner hekimlerimizin yanında olmaya
devam edeceğiz” denildi. 

YASALARI
UYGULAYIN!

BURAK 
BİRERDİNÇ

haber

Beltur’dan bedelsiz mama desteği
İBB'nin iştirak

şirketlerinden Beltur AŞ ile
Akkormarka Restoran
Topluluğu işbirliğiyle 

hayata geçirilen 'Sorumlu
Restoran Hareketi' ile 'Gıda

Atık Döngüsü' projesi
Artİstanbul Feshane'de

tanıtıldı. Beltur AŞ Genel
Müdürü Akın, “Ayrıştırılan

ürünler ile ortaya çıkan kedi
ve köpek mamaları yine

restoranlarımızdan 
bedelsiz olarak

alınabilecek" dedi

İstanbul büyükşehir belediyesi (İbb)
iştiraki beltur aŞ ile akkomarka Resto-
ran topluluğu'nun birlikte geliştirdiği
gıda israfını önleme projesini tanıttı.
artİstanbul Feshane'de gerçekleştiri-
len tanıtım toplantısına Proje destek-
çisi akademisyen ve sivil toplum
Gönüllüsü Dilek Kaya İmamoğlu, bel-
tur Yönetim Kurulu başkanı Özgen
nama, beltur Genel Müdürü Cenk
akın, akkomarka Restoran topluluğu
Genel Müdürü serkan tüfek ve proje
yöneticileri katıldı. Projenin hayata ge-
çirilmesiyle türkiye'de 19,1 milyon
tona ulaşan gıda israfının ve çevresel
etkilerinin azaltılması amaçlanırken
komposto dönüşümüyle sahipsiz hay-
vanlar için mama ve organik gübre
olarak üretilmesi hedefleniyor. Projeyi
anlatan beltur aŞ Genel Müdürü Cenk
akın, gıda atıklarının dönüştürülerek
ortaya çıkan kedi ve köpek mamaları-
nın restoranlardan ücretsiz olarak alı-

nabileceğini söyledi.

Duyarlılık sağlıyoruz

beltur Genel Müdürü Cenk akın, “bu
sorumlu restoran hareketi bizi çok he-
yecanlandırıyor. birden fazla sosyal
sorumluluğu bünyesinde barındırıyor.
Öncelikle amacımız restoranlarımızda

oluşan atıkları gübreye veya mamaya
çevirebilmek. bunun için bir eğitim ge-
rekiyor. Kendi personelimiz ile başla-
yarak tüm halkımıza da yayarak
gerçekleştiriyoruz. Yerinde ayrıştırıyo-
ruz. bu ayrıştırmaları yaparken de in-
sanların buna duyarlılığını sağlıyoruz.
Haliyle hem ayrıştırmaya katkıda bulu-

nuyorlar hem de ayrıştırılan ürünler ile
ortaya çıkan kedi ve köpek mamalarını
gelip yine restoranlarımızdan bedelsiz
olarak alabiliyorlar. İhtiyacı olan tüm
hayvanlar ile paylaşabiliyorlar. Onları
besleyerek sosyal sorumluluklarını da
yerine getiriyorlar. 'Öldürme Yaşat'
kampanyamızla ucundan biraz tuz bile

olsak destek olduğumuz
için sevinçliyiz. sektörün
tüm paydaşlarını da bu-
raya davet etmek istiyo-
rum. bu işin parçası olsun
ve yaktığımız kıvılcım bir
ateş olsun, büyüsün yan-
gın olsun tüm İstanbul'a
tüm türkiye'ye yayılsın is-
tiyoruz. İnşallah çok yakın
zamanda daha duyarlı
daha çevreye hassas bir
İstanbul'u karşımızda bu-
lacağız" ifadelerini kul-
landı. DHa
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M üzeler, bir toplumun tarihini, kültürünü,
sanatını ve bilimini yansıtan, kolektif ha-
fızanın somutlaştığı mekanlardır. Her bir

müze, ziyaretçilerine sadece sergilenen objelerle
değil, aynı zamanda bu objelerin arkasındaki hika-
yelerle de bir zaman yolculuğu sunar. Ancak, müze-
lerin önemi sadece geçmişi yansıtmakla sınırlı
değildir; aynı zamanda bir eğitim ve kültür merkezi
olarak bugünün ve geleceğin toplumlarına da ilham
verirler.

Müzelerin tarihsel rolü

Müzeler, ilk olarak Antik Yunan ve Roma'da or-
taya çıkmış ve o dönemde “müze” kelimesi, ilham
perilerine adanmış kutsal mekanları ifade etmiştir.
Zamanla müzeler, daha geniş bir anlam kazanarak
sanat eserlerini, bilimsel buluşları ve arkeolojik ke-
şifleri sergileyen kamusal mekanlar haline gelmiştir.
Bugün, müzeler toplumsal hafızanın taşıyıcısı ola-
rak, insanlık tarihini bir arada tutan önemli birer
köprü işlevi görmektedir.

Müze kültürünün dönüşümü

Günümüzde müze kültürü, yalnızca sergilenen
eserleri izlemekten çok daha ötesine geçmiştir. Mo-
dern müzeler, etkileşimli sergilerle ziyaretçilerini
aktif bir katılımcı haline getirmekte, dijital teknolo-
jilerle tarihi eserleri daha geniş kitlelere ulaştır-
makta ve eğitim programlarıyla genç nesillere
tarihe dair bir merak aşılamaktadır. Örneğin, sanal
müze turları sayesinde dünyanın öbür ucundaki bir
müzeyi evinizden gezebilir ya da artırılmış gerçeklik
uygulamalarıyla bir eserin yaratıldığı döneme dair
derinlemesine bilgi sahibi olabilirsiniz.

Toplumsal hafızanın 
koruyucusu müzeler

Müzeler, sadece sanatsal ya da tarihsel objeleri
sergilemekle kalmaz, aynı zamanda bu objeleri ge-
leceğe taşımak için bilimsel çalışmalar yürütürler.
Restorasyon çalışmaları, objelerin korunmasını ve
bozulmadan kalmasını sağlarken, arkeolojik kazı-
larla yeni keşifler ortaya çıkarılır. Bu anlamda mü-
zeler, toplumun kültürel mirasını koruma görevini
üstlenir ve bu mirası gelecek nesillere aktarma so-
rumluluğunu taşır.

Eğitim ve farkındalık

Müzeler, aynı zamanda bir eğitim kurumu niteli-
ğindedir. Okul gezilerinden akademik araştırmalara
kadar geniş bir yelpazede, insanlara yeni bilgiler ve
bakış açıları sunar. Özellikle genç bireylerin tarih ve
kültür bilincini geliştirmelerine yardımcı olan müze-
ler, farklı kültürleri tanıma ve geçmişle bugünü bağ-
lama konusunda önemli bir rol oynar. Her yeni
sergi, ziyaretçilere düşünmek, sorgulamak ve öğ-
renmek için bir fırsat sunar.

Kültürel diplomasi aracı olarak müzeler

Müzeler, sadece yerel değil, küresel bir öneme
sahiptir. Farklı ülkelerden ve kültürlerden sanat
eserlerini bir araya getiren sergiler, kültürler arası
anlayış ve işbirliğini teşvik eder. Bu bağlamda mü-
zeler, kültürel diplomasi aracı olarak, ülkeler ara-
sındaki ilişkileri güçlendiren bir köprü görevi
üstlenir. Uluslararası sergiler ve işbirlikleri, dünya
kültür mirasının evrensel bir değer olduğunu vurgu-
layan önemli adımlardır.

Müze kültürünün geleceği

Teknolojik gelişmeler, müze kültürünü de dönüş-
türmeye devam ediyor. Sanal gerçeklik, 3D model-
leme, interaktif ekranlar ve dijital rehberler gibi
yenilikçi yaklaşımlar, müze deneyimini zenginleşti-
riyor. Gelecekte müzeler, sadece fiziksel sergi alan-
ları değil, aynı zamanda dijital platformlar
üzerinden erişilebilen devasa bilgi merkezleri haline
gelebilir. Böylece müzeler, daha geniş bir kitleye
ulaşarak, dünya tarihini ve kültürünü çok daha
geniş bir perspektifte sunmaya devam edecekler.

Müzeler, geçmişi koruyan ve geleceği şekillendi-
ren kültür merkezleridir. Onlar olmadan, tarihimiz-
deki birçok önemli anı ve kültürel miras yok olabilir
ya da unutulabilir. Bugün müze kültürünün genişle-
mesi ve derinleşmesi, sadece tarihi bilincimizi artır-
makla kalmıyor, aynı zamanda insanlık olarak
birbirimizi daha iyi anlamamızı sağlıyor. Müzelerin
varlığı, toplumların kimliğini güçlendiren ve onları
birleştiren evrensel bir değerdir.

Müzeler ve 
müze kültürü

T ürkiye Belediyeler Birliği (TBB) ve
İstanbul Büyükşehir Belediye
(İBB) Başkanı Ekrem İmamoğlu,

dünyanın hemen her yerinden 500’den
fazla belediye başkanının katılımıyla
11’ncisi gerçekleştirilen “Bloomberg City-
Lab 2024 Zirvesi”ne davetli olarak, Mek-
sika’nın başkenti Mexico City’e gitti.
İmamoğlu, zirvenin, “Demokrasiyi Savu-
nurken” başlıklı oturumuna konuşmacı
olarak katıldı. İmamoğlu, oturumda, Blo-
omberg Philanthropies'de Kamu İnovas-
yon lideri olarak görev yapan James
Anderson’un sorularını yanıtladı.

Yüzde 100 şeffaflık

“Askıda Fatura nedir ve neyi başarmayı
amaçlar?” sorusu sorulan İmamoğlu,
“Askıda Fatura platformumuz, vatandaş-
ların vatandaşlara yardım ettiği, daya-
nışma belediyeciliğimizin özünü temsil
ediyor. Pandeminin ilk yılında hayata ge-
çirilen platform, İstanbul'daki hanelerin
yüzde 25’inin elektrik faturalarını ödeye-
medikleri için sosyal yardım başvuru-
sunda bulunmasıyla başladı. Şehir, sosyal
yardım bütçesini üç katına çıkardı, ancak
yine de talebi karşılayamadı. Bu yüzden,
eski bir geleneğe döndük ve insanların
birbirlerine yardım etmelerine yardımcı
olduk. Belediye, ihtiyaç sahiplerini belirle-
mek için kaynaklarını kullandı ve hane ge-
liri 100 doların altında olan aileleri
belirledi. Faturalarını yüklediler ve bağış-
çılar bu faturaları karşıladı. Hem bağışçı-
lar hem de alıcılar anonimdi. Bağışlar,
doğrudan alıcının faturasına ulaştı ve
yüzde 100 şeffaflık sağlandı. Bu, bireyler
arası dayanışma eylemi, basit ve etkili. İn-
sanların, ihtiyacı olan komşuları için faz-
ladan bir somun ekmek için ödeme
yaptığı, ‘askıda ekmek’ adlı eski bir Ana-
dolu geleneğini yansıtıyor” dedi. 

Üç temel ilke var

İmamoğlu, “İstanbul Modeli, kentteki ön-
celiklerinize ve eylemlerinize nasıl rehber-
lik ediyor?” sorusunu ise “İstanbul
Modeli, üç temel ilke üzerine kuruldu; da-
yanışma, kalkınma ve refah. Bu ilkeler, uy-
guladığımız her politikaya rehberlik eder.
İlk ilkemiz dayanışma. İstanbul Modeli ile
şehir yönetimi ve 32 belediye şirketi, kent
sakinlerinin ihtiyaçlarına öncelik vermek-
tedir. Bu yaklaşım; göç, yoksulluk ve eşit-
sizlik gibi karmaşık sorunlarla mücadele
ederken yaratıcı, adil ve yeşil bir şehir inşa
eder. Dayanışma ilkesi aynı zamanda As-
kıda Fatura platformu gibi vatandaş plat-
formlarının kolaylaştırılması anlamına da
geliyor. Modelin ikinci ilkesi ise kalkınma.
Odak noktamız, eşitlikçi ve akıllı ken-
tleşme. Metro hatlarını uzatmak, otobüs
ve deniz hatlarını iyileştirmek ve yetersiz
hizmet alan bölgelere hareketlilik getir-
mek için önemli yatırımlar yaptık. Ayrıca
yeşil alanları genişleterek, herkesin do-
ğaya erişimini sağlıyoruz. Halihazırda 6
şehir ormanı da dahil olmak üzere, top-
lam 13 milyon metrekare yeşil alan açtık.
Şehirler için, ifade ve örgütlenme özgür-
lüğünün sembolü olan 22 yeni kamusal
meydan yarattık” şeklinde cevapladı. 

Muhalefeti susturuyorlar

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, “Demok-

rasinin ve küresel barışın tehdit altında ol-
duğu bir dünyada, şehir liderliği nasıl kri-
tik bir fark yaratabilir?” sorsuna verdiği
cevapta ise “Günümüzün otoriter politi-
kacıları, artık çok iyi bilinen bir oyunu oy-
nuyorlar. Toplumsal bölünmeleri istismar
ediyor, demokratik kurumların altını boş-
altıyor ve muhalefeti susturuyorlar. Bu
oyun, sadece ulusal sınırlar içinde oynan-
mıyor. Dış düşmanlar yaratarak ve ulus-
lararası çatışmaları körükleyerek, güç
üzerindeki kontrollerini sağlamlaştırmayı
hedefliyorlar. İstanbul’un bugün yüzleş-
tiği zorlukların nedeni, sadece ülkede git-
tikçe artan otoriter sistem değil, otoriter
liderlerin bölgesinde yayılmış olması. Su-
riye’deki iç savaş, 12 milyon insanı yerin-
den etti ve bu insanların çoğu Türkiye’ye
sığındı. Ukrayna’daki ve Gazze’deki sa-
vaşlar, bölgede milyonlarca insanın yerin-
den edilmesine yol açarak, insani krizleri
daha da derinleştirdi. Suriyeliler, Ukray-
nalılar ve diğerleri, sığınacak yer ararken,
İstanbul, bir kez daha yaşanan insani kri-
zin ön cephesinde. Oysa bu kriz, İstanbul
ve Türkiye’nin tek başına omuzlayamaya-
cağı kadar büyük. Şehirler, göç ve mülteci
krizinden doğrudan etkilenmektedir.
Ancak küresel politikaların şekillendiril-
mesindeki rolleri çok sınırlıdır. Bu nedenle
belediye başkanları, karar alma sürecini
etkilemek için daha fazla iş birliği yapma-
lıdır” ifadelerini kullandı. 

Atatürk'ü örnek gösterdi

“İnsan hakları ve adalete inanıyorsak, in-
sani krizler nerede yaşanırsa yaşansın,
aynı kararlılıkla tepki göstermemiz gerek-
mektedir” diyen İmamoğlu, “Ne yazık ki,
her zaman aynı kararlılıkla tepki gösteril-
memektedir. Ve bu yüzden, liberal demok-
rasi zemin kaybediyor ve pek çok insan,
küresel sistemin kendisini yüzüstü bıraktı-
ğını düşünüyor. Siyasi partimin ve Tür-
kiye Cumhuriyeti'nin kurucusu Mustafa

Kemal Atatürk, ulusal liderleri, 'Millet ha-
yatı tehlikeye girmedikçe, çıkarılan savaş
savaş değil, cinayettir' diye uyarmıştır.
Onun herkesçe bilinen 'Yurtta Sulh, Ci-
handa Sulh' sözü, benim için hala yol
gösterici bir ilkedir. Demokrasi ve küresel

barışın tehdit altında olduğu bir dünyada,
şehir liderleri seslerini duyurmalı, barış ve
iş birliği için inisiyatif almalıdır. Biz, İstan-
bul ve ötesinde, tam da bunu yapıyoruz”
açıklamasını yaptı. 
HABER MERKEZİ

Ümraniye Be-
lediyesi, 100
okula 3 bin 267

adet spor malzemesi dağıt-
tığını duyurdu. Belddiye bu
destek ile öğrencilerin spora
katılımını artırmayı hedefli-
yor. Prof. Dr. Nabi Avcı
Spor Tesisleri’nde düzenle-
nen malzeme dağıtım töre-
ninde konuşan Ümraniye
Belediye Başkanı İsmet Yıl-
dırım, sporun önemine
vurgu yaparak "Bugün yine
önemli bir etkinlik için bir
aradayız. Çocuklarımızın
ve gençlerimizin daha iyi
şartlarda spor yapmalarını
sağlamak ve spora katılım-
larını teşvik etmek amacıyla

her yıl olduğu gibi bu yıl da
okullarımıza spor malze-
mesi desteği veriyoruz. 37
ilkokul, 39 ortaokul ve 24 li-
seye toplamda 3 bin 267
adet malzeme dağıttık. Ay-
rıca geçtiğimiz hafta 15
amatör spor kulübüne de
çeşitli spor malzemeleri
sağladık. Ümraniye’de öğ-
renci olmak ayrıcalıktır, biz
de bu ayrıcalığı destekle-
meye devam edeceğiz"
dedi. DHA

100 okula spor
malzemesi

POLITIKACILAR 
OYUN OYNUYOR!
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, dünyanın hemen her yerinden 500’den fazla belediye başkanının katılımıyla
Meksika’nın başkenti Mexico City’de 11’ncisi gerçekleştirilen ‘Bloomberg CityLab 2024 Zirvesi’nde konuştu.
Yerel yönetim deneyimlerini katılımcılara aktaran İmamoğlu, “Günümüzün otoriter politikacıları, artık çok iyi
bilinen bir oyunu oynuyorlar. Toplumsal bölünmeleri istismar ediyor ve muhalefeti susturuyorlar” dedi

Katılımcı belediye başkanlarına tavsi-
yede bulunan Ekrem İmamoğlu, “Kü-
resel demokrasi krizini ele almak için,
liberal ve sosyal demokrasilerin gele-
neksel yaklaşımlarının ötesine geç-
meliyiz. İnsanları, gerçekten siyasetin
merkezine yerleştiren, yeni bir viz-
yona, yıpranmamış bir dile ve yenilikçi
bir liderliğe ihtiyacımız var. Ben, bu
yaklaşımı, ‘demokratik halkçılık’ ola-
rak adlandırıyorum. Yani kötü bir üne
sahip olan popülizmin yeniden tanım-
lanması. Bu liderlik biçimi, bölünme
ve eşitsizlik yerine kapsayıcılığı, ada-
leti ve tüm gruplara saygıyı vurgulu-
yor. Otoriter popülistler, toplumsal
bölünmeleri ve eşitsizliği istismar ede-
rek büyüyorlar. Bizim yaklaşımımız ise
adaleti teşvik eden sistemler inşa
etmek olmalı. Toplum dışına itilen
grupların saygı gördüğü ve tanındığı,
kaynakların ve fırsatların adil bir şe-
kilde yeniden dağıtıldığı sistemler
oluşturmalıyız” dedi. İmamoğlu, “İşte
bu nedenle, ‘3R’ sloganını benimsiyo-
rum: Saygı duy, tanı ve yeniden dağıt.
Dayanışma, kalkınma ve refaha odak-
lanarak, demokrasinin sadece ha-
yatta kaldığı değil, aynı zamanda

geliştiği şehirler ve nihayetinde top-
lumlar yaratabiliriz. Bu yüzyılın, şehir-
ler yüzyılı olacağına inanıyorum.
Şehirler, en acil küresel sorunlara
çözüm bulmak için en uygun yerlerdir.
Şehirler, demokrasiyi savunmak ve
güçlendirmek için en uygun yerlerdir.
Ve belediye başkanları olarak biz, bu
sorumluluğu üstlenmeli ve hem yurtta
hem dünyada daha iyi yarınlar için
değişimin öncüleri olmalıyız. Tam da
bu yüzden aranıza katılmaya geldim”
ifadelerini kullandı. 

POPÜLİZM YENİDEN
TANIMLANMALI!

Belediye yine arsa satacak!
Başakşehir Belediyesi’nin yılın bitimine iki ay kala 1 milyar 998 milyon 120 bin TL ek bütçe talebini değerlendiren CHP Başakşehir İlçe Başkanı Beyzade
Kayabaşı, “Bu bütçenin nereden sağlanacağına baktığımızda Başakşehirli yurttaşların geleceği olan arsa satışlarından elde edileceği belirtiliyor” dedi

Başakşehir Belediye
Meclis toplantısında yılın
bitimine 2 ay kala 1 mil-

yar 998 milyon 120 bin TL ek bütçe
talebi görüşüldü. Bu talep Meclis'ye
oy çokluğu ile kabul edildi. Bütçenin
ayrıntıları hakkında ise bilgi veril-
medi. Konuya ilişkin Cumhuriyet
gazetesine konuşan CHP Başakşe-
hir İlçe Başkanı Beyzade Kayabaşı,
"Başakşehir Belediye Başkanlığı
ekim ayı Meclis toplantısında yap-
tığı ek bütçeyi hem kendi Meclis
üyelerinden hem muhalefet Meclis
üyelerinden hem de Başakşehirli
komşularımızdan gizleyerek oy çok-

luğuyla geçirdi” dedi. 

Kimin arsasını satıyorsunuz?

“Bütçenin onaylanabilmesi için İBB
Meclisi'nde bu bütçenin ayrıntılarını
açıklamak zorunda kaldılar” diyen
Kayabaşı, “Şimdi görüyoruz ki yılın
bitimine iki ay kala yaklaşık 2 milyar
TL gibi devasa bütçeyi kasasına ek-
lemek gibi bir düşünceleri var. Bu
bütçenin nereden sağlanacağına
baktığımızda ise Başakşehirli yurt-
taşların geleceği olan arsa satışla-
rından elde edileceği belirtiliyor.
Nereye harcanacağına baktığımızda
ise kaynaklar yine yandaş müteah-

hitlere aktarılacağını görüyoruz.
Şimdi Belediye Başkanı Yasin Kar-
toğlu'na soruyoruz. Sekiz ay önce
alınan 5 milyar 450 milyon TL'lik
bütçe, bakanlıktan alınan 45 milyon
TL'lik hibe desteği, yine 11 milyon
TL'lik hibe ve faiz yükü getiren
banka borçlanmaları yetmemiş gibi
neden her ay için 1 milyar TL'lik ek
bütçe alınıyor? Bu ekonomik krizde
satılan bir şeyi ertesi gün aynı fiyata
alamazken siz kimin arsasını haraç
mezat satıyorsunuz? Satılan arsala-
rın parasıyla yurttaşa ne gibi bir
proje hazırlayacaksınız?” diye
sordu. HABER MERKEZİ
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Euro Bölgesi'nde Tüketici Fiyat
Endeksi (TÜFE), eylül ayında yıl-
lık bazda yüzde 1,7'ye geriledi.
Böylece, eylül ayında Euro Böl-
gesi enflasyon oranı son üç yılın
en düşük seviyesine ve Avrupa
Merkez Bankasının (ECB) hedefi
olan yüzde 2'nin altına indi

Euro Bölgesi'nde Tüketici Fiyat En-
deksi (TÜFE), eylül ayında yıllık
bazda yüzde 1,7'ye geriledi.Avrupa

İstatistik ofisi (Eurostat), Euro Bölgesi ve Av-
rupa Birliği'nin (AB) eylül ayı nihai enflasyon
verilerini yayımladı. Verilere göre, Euro Bölge-
si'nde ağustosta yüzde 2,2 olan yıllık enflas-
yon eylülde yüzde 1,7'ye indi.TÜFE, eylülde
aylık bazda yüzde eksi 0,1 oldu.Piyasa bek-
lentileri, eylülde Euro Bölgesi'nde yıllık en-
flasyonun yüzde 1,8, aylık enflasyonun yüzde
eksi 0,1 olması yönündeydi. Euro Bölgesi'nde
çekirdek enflasyon ise eylülde yıllık yüzde
2,7, aylık yüzde 0,1 seviyesinde ölçüldü.Böy-
lece, eylül ayında Euro Bölgesi enflasyon
oranı son üç yılın en düşük seviyesine ve Av-
rupa Merkez Bankasının (ECB) hedefi olan
yüzde 2'nin altına indi.

En yüksek hizmetlerde

Euro Bölgesi'nde enflasyonun ana bileşenle-
rine bakıldığında, en yüksek yıllık enflasyon
yüzde 1,76 ile hizmetlerde gerçekleşti. Hiz-
metleri, yüzde 0,47 ile gıda, alkol ve tütün
ürünleri, yüzde 0,12 ile enerji dışı sanayi
ürünleri izledi. Enerji ürünlerinde enflasyon
ise yüzde eksi 0,6 oldu.AB'de de ağustosta
yüzde 2,4 olan yıllık enflasyon, eylülde yüzde
2,1'e geriledi. AB'de TÜFE ağustosta aylık
bazda ise yüzde eksi 0,1 olarak tespit
edildi.AB uyumlu verilere göre, eylülde en-
flasyonun yıllık bazda en yüksek gerçekleştiği
ülkeler yüzde 4,9 ile romanya, yüzde 4,3 ile
Belçika, yüzde 4,2 ile Polonya ve yüzde 3,3 ile
Hollanda oldu.Eylülde yıllık enflasyon Alman-
ya'da yüzde 1,8, Fransa'da yüzde 1,4, İtal-
ya'da yüzde 0,7 ve İspanya'da yüzde 1,7
seviyesinde belirlendi. AA 

Euro Bölgesi
hedefin
altında kaldı

MilletveikiliÖmer Fethi
Gürer, Meclis'te düzenlediği
basın toplantısında, Türki-

ye'deki emeklilik sisteminde ciddi so-
runlar olduğunu dile getirdi. 2024'ün
"emekliler yılı"ilan edildiğini hatırlatan
Gürer, bu senenin emeklilerin mutlu
olmadığı bir yıl olarak tarihe geçtiğini,
emeklilerin kahvehanelerde ikinci ça-
yını içemez hale geldiğini ifade etti. En
düşük emekli maaşının 12 bin 500 li-
raya çıkarıldığını ancak bu rakamın
yoksulluk ve açlık sınırının altında kal-
dığını belirten Gürer, şöyle konuştu:
"En düşük emekli maaşı, asgari ücret
düzeyine çıkarılmalı ve kademeli ola-
rak tüm emekli maaşlarında düzenle-
meye gidilmeli. Ayrıca emeklilerin
bayram ikramiyeleri de asgari ücret
seviyesine yükseltilmeli. Emeklilerin

intibak düzenlemesi yapılmalı. Emekli
maaş bağlama oranı 2008 yılında
yüzde 70'den yüzde 30'a düşürülm-
üştü tekrar eski seviyesine getirilmeli.
Sağlık hizmetlerinde katkı payları ta-
mamen kaldırılmalı. Evi olmayan
emekliye kira ve yakacak yardımı ya-
pılmalı. Emeklilerin kamu misafirha-
nelerinde dört gün boyunca ücretsiz
kalmalarının yolu açılmalı" dedi.

Maaşları
yükseltin

türkiye İstatistik Kurumu
(TÜİK), eylül ayına ilişkin
konut satış istatistiklerini açık-

ladı. Buna göre, Türkiye genelinde konut
satış sayısı, eylülde geçen yılın aynı ayına
kıyasla yüzde 37,3 artışla 140 bin 919'a
yükseldi. Ocak-eylülde satışlar, geçen
yılın aynı dönemine göre yüzde 5,2 arta-
rak 947 bin 236'ya çıktı.İstanbul eylülde
konut satışlarında 21 bin 314 ile en yük-
sek paya sahip il oldu. Bu ili 13 bin 205
ile Ankara, 7 bin 612 ile İzmir
izledi.Konut satışının en az olduğu iller
ise 74 ile Hakkari, 82 ile Ardahan ve 106
ile Bayburt olarak sıralandı. 
İpotekli konut satışları arttı

Söz konusu satışlar, yıllık bazda yüzde
31 azaldı. Toplam konut satışları içinde
yabancılara yapılan konut satışının payı
yüzde 1,4 olarak hesaplandı.Yabancılara
yapılan satışlarda ilk sırayı 783 konutla
İstanbul aldı. Bu ili 548 konutla Antalya
ve 210 konutla Mersin takip etti.Yaban-
cılara konut satışı ocak-eylül döneminde
ise geçen yılın aynı dönemine göre yüzde
39,1 azalarak 17 bin 90 oldu.Ülke uyruk-
larına göre en çok konut satışı Rusya va-
tandaşlarına yapıldı. Eylülde Rusya

vatandaşları Türkiye'den 346 konut satın
aldı. Bu ülke vatandaşlarını 163 konutla
İran, 139 konutla Irak vatandaşları iz-
ledi. Türkiye genelinde ipotekli konut sa-
tışları, eylülde, geçen yılın aynı ayına
göre yüzde 87,4 artarak 15 bin 825'e

çıktı. Toplam konut satışları içinde ipo-
tekli satışların payı yüzde 11,2 olarak
gerçekleşti.Ocak-eylül dönemindeki ipo-
tekli konut satışları ise geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 42,6 azalışla 92
bin 310 oldu.Eylül ayındaki ipotekli sa-

tışların 3 bin 685'i, ocak-eylül dönemin-
deki satışların 21 bin 702'si ilk el satışları
olarak kayıtlara geçti.
İlk el satışları arttı

Türkiye genelinde diğer konut satışları, ey-
lülde, geçen yılın aynı ayına göre yüzde
32,8 artarak 125 bin 94 oldu. Toplam
konut satışları içinde diğer satışların payı
yüzde 88,8 olarak kaydedildi.Ocak-eylül
döneminde gerçekleşen diğer konut satış-
ları ise geçen yılın aynı dönemine kıyasla
yüzde 15,7 artarak 854 bin 926 oldu.Tür-
kiye genelinde ilk el konut satış sayısı, ey-
lülde yıllık bazda yüzde 47,1 artışla 44 bin
858 oldu. Toplam konut satışları içinde ilk
el konut satışlarının payı yüzde 31,8 ola-
rak tespit edildi. İlk el konut satışları ocak-
eylül döneminde de geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 12 artışla 300 bin
879'a yükseldi.Türkiye genelinde ikinci el
konut satışları, eylülde, geçen yılın aynı
ayına göre yüzde 33,1 artış göstererek 96
bin 61'e çıktı.Toplam konut satışları içinde
ikinci el konut satışlarının payı yüzde 68,2
olarak hesaplandı. İkinci el konut satışları,
ocak-eylül döneminde ise geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 2,4 artışla 646 bin
357 oldu. AA 

En cok Ruslar alıyor 
Türkiye genelinde konut satış sayısı, eylülde geçen yılın aynı ayına göre yüzde 37,3 artarak 140 bin 919 oldu. Yabancılara
yapılan satışlarda ilk sırayı 783 konutla İstanbul alırken`satışların en fazla Rus vatandaşlara yapıldığı öğrenildi

B üro Emekçileri Sendikası Araştırma Mer-
kezi (BES-AR), ekim ayına ait açlık ve
yoksulluk verilerini açıkladı. Buna göre,

dört kişilik bir memur ailesinin sağlıklı beslenmesi
için aylık yapması gereken harcama tutarı (açlık sı-
nırı) Ekim 2024 için 28 bin 358 lira oldu. Gıda har-
caması ile giyim, konut (kira, elektrik, su, yakıt),
ulaşım, eğitim, sağlık ve benzeri ihtiyaçlar için ya-
pılması zorunlu diğer aylık harcamalarının toplam
tutarı kısacası yoksulluk sınırı 77 bin 751 lira ola-
rak kayıtlara geçti. Bekar bir çalışanın yaşam mali-
yeti ise 35 bin 100 lira olarak açıklandı. BES-AR
verilerine göre sağlıklı beslenmenin günlük maliyeti
ise 945 TL'yi aştı.

Sadece karnını doyuruyor

BES-AR verilerine göre 17 bin 2 lira alan asgari üc-
retli 28 bin 358 lira olan açlık sınırının yüzde 66,79

altında kaldı. BES tarafından yapılan açıklamada
"2024 yılında da 17 bin 002 lira alan asgari ücretli 28
bin 358 lira olan açlık sınırının yüzde 66,79 altında
ücret alarak sadece karnını doyurabilmektedir" de-
nildi. Büro Emekçileri Sendikası olarak tüm kamu
emekçilerine, asgari ücretlilere, emeklilere insanca
yaşayacak bir ücret talebimizi ısrarla tekrarlıyoruz"
denilen açıklamada şunlar sıralandı:

* Sağlıklı beslenmenin maliyeti günlük 945 lirayı
geçti. 

* 2024 yılında da asgari ücret açlık sınırının al-
tında kaldı. 

* Büyükşehirlerde kamu emekçileri, barınma ih-
tiyacını karşılamak için neredeyse maaşının yüzde
75-80’ini kiraya ödemek zorunda kalıyo. 

* Büyükşehirlerde kamu emekçileri, barınma ih-
tiyacını karşılamak için öğrenci evi gibi 3 ya da 5
kişi bir arada yaşamak zorunda kalıyor.

AsgAri
ucretli
Ac!

AsgAri
ucretli
Ac!

AsgAri
ucretli
Ac!

AsgAri
ucretli
Ac!

AsgAri
ucretli
Ac!

AsgAri
ucretli
Ac!

Büro Emekçileri Sendikası Araş-
tırma Merkezi'nin (BES-AR), ekim
ayına ait açlık ve yoksulluk verile-
rine göre asgari ücretliler açlık sı-
nırının yüzde 66,79 altında kaldı

CHP  Milletvekili Ömer Fethi Gürer, "En düşük emekli maaşı,
asgari ücret düzeyine çıkarılmalı ve kademeli olarak tüm
emekli maaşlarında düzenlemeye gidilmeli" dedi

Bakanlıktan yapılan açıkla-
mada, tüketicilerin menfaatlerini
korumak amacıyla finans kuruluş-

larının tüketicilerden tahsil ettiği faiz dışı
ücret, masraf ve komisyonlara ilişkin ince-
leme başlatıldığı anımsatıldı. Bakanlık mü-
fettişlerince yapılan denetimlerin detaylarına
yer verilen açıklamada, "Finansal kuruluş-
larca EFT, havale, FAST, kıymetli maden ve
uluslararası fon transferi, başka finans kuru-
luşlarının ATM kullanımı, kiralık kasa işlem-
leri ile nakit avans ve taksitli nakit avans
işlemlerinde tüketicilerden fazla ücret tahsil
edilmesi, üçüncü kişilere ödenen tutarlardan
daha fazla masraf ve komisyonun tüketici-
lere yansıtılması, ayrıca uygulamaya konan
ücret değişikliklerinin bildirilmemesi şeklin-
deki uygulamalarla tüketici mağduriyetine

sebebiyet verildiği tespit edilmiştir." ifadeleri
kullanıldı.

Menfaatlerini koruyoruz 

Açıklamada, tüketicilere yaşatılan mağduri-
yetler dolayısıyla denetim kapsamına alınan
finansal kuruluşlara 3 milyar 184 milyon
471 bin 852 lira idari para cezası öngörül-
düğü aktarılarak, şunlar kaydedildi:"Ayrıca,
bu finansal kuruluşlar tarafından fazla tah-
sil edilen ücretlerin tüketicilere iadesine yö-
nelik gerekli çalışmalara da başlanmıştır.
Bakanlık olarak finans sektörünün mev-
zuata uyum durumlarının kontrolüyle bir-
likte hem vatandaşlarımızın menfaatlerini
korumak, hem de tüketici memnuniyetini
sağlamak adına çalışmalarımız azami has-
sasiyetle devam etmektedir." AA

Bakanlık ceza yağdırdı 
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C HP Genel Başkanı Özgür Özel, Kı-
rıkkale ziyaretinde önemli mesaj-
lar verdi. Kırıkkale Belediyesi

önünde Halk Buluşması'nda vatandaş-
lara seslenen Özel, 31 Mart'taki yerel
seçimlerde 47 yıl sonra CHP'nin birinci
parti olması ve kazandıkları 413 beledi-
yenin çok anlamlı olduğunu ifade etti.
Kırıkkale'de Ahmet Önal'ın 2 kişiden bi-
rinin oyunu alarak seçildiğini söyleyen
Özel, Belediye Başkanı Önal'ın 7 ay
içinde çok önemli ve başarılı işler yaptı-
ğını, Kırıkkalelilerin onu sevmekte, ona
güvenmekte ne kadar haklı olduklarını
bir kez daha gördüğünü belirtti.

TÜİK emekliyi üzdü 

Emeklilerin seslerini bugüne kadar hep
duyurmaya çalıştıklarını ve Emekliler
Derneği Başkanını dinlediğini aktaran
Özel, "Ben 105 miting yaptım. Her mi-
tingde emeklilerin sorunlarını anlattım.
Biliyorsunuz, hepimiz biliyoruz, AK Par-
ti'ye oy veren emekli de biliyor. AK Parti
geldiğinde 3 Kasım 2002'de en düşük
emeklinin maaşı 1,5 asgari ücret düze-
yindeydi. tÜiK, tayyip Bey'i üzmedi ama
emekliyi üzdü. Emeklinin yıllar içinde bi-
rike, birike canına okudu. Bakın hiç el-
lemeselerdi, dokunmasalardı, en düşük
emekli maaşı 1,5 asgari ücretti. Her
hesap şaşar, türkiye'de altın hesabı
şaşmaz. tayyip Bey geldiğinde en düşük
emekli maaşına 8 çeyrek altın alıyordu.
Bugün en düşük emekli maaşına 2,5

çeyrek altın alıyor"dedi.

Dikkat dağıtıyorlar 

CHP iktidarında emeklinin ve asgari üc-
retlinin sıkıntılarının çözüleceğini belir-
ten Özel, yerel seçimlerden önce
oluşturdukları 'türkiye ittifakı'nın içeri-
sinde sosyal, muhafazakar, milliyetçi ve
Kürt demokratların olduğunu aktardı.
Hep birlikte 31 Mart'ta yüzde 38'lik oyla
47 yıl sonra Atatürk'ün partisini birinci
parti yaptıklarını söyleyen Özel, "türki-
ye'nin bütün demokratlarına teşekkür
ediyorum. Önümüzdeki günlerde türkiye
ittifakı'na çok daha önemli görevler, va-
zifeler düşüyor. Birileri 'cambaza bak'
diyerek dikkati dağıtmayı, yoksulluğu,
işsizliği, çaresizliği konuşturmamayı,
hatta ve hatta siz cambaza bakarken
hala daha cebinizden para aşırmayı
hesap eden bir anlayış var. 1 Ekim'de
tBMM'ye çıkıp geldiler. Dediler ki 'israil
türkiye'ye saldıracak.'Dedik ki israil
kim, türkiye'ye saldırmak kim? Bu kah-
raman ve güçlü ordu, gerektiğinde
ölmek için gözünü kırpmayan 83 milyon,
Conk Bayırı'nda ve Anafartalar'da ke-
fensiz yatanların torunları varken, israil
ve Netanyahu nasıl bize saldıracak?
Ama bunu söyleyen ülkenin Cumhurbaş-
kanı, söylediği yer Meclis'in kürsüsü"
ifadelerini kullandı.

Yeniden kurtaracağız

Özel, "Artık yoksulluk yerine israil sa-

vaşı konuşmanın, işsizlik yerine firka-
teynleri yarıştırmanın, bu çaresizliğin
yerine 3'üncü dünya savaşı safsatala-
rıyla meşgul olmanın hiçbirimize faydası
yok. Bir de bunun üstüne dillerinin altın-
daki baklayı çıkardılar. Dediler ki Sa-
vunma Sanayi Fonu kurduk, o fona
sizden para keseceğiz. Eğer o yalanla-
rını, bu gerçek olmayan korkuyu, kış-
kırtmalarını ortaya çıkarmasaydık her
beyannameden, birinci ve ikinci el ara-
badan, kredi kartı olandan, harcayan-
dan, harcamayandan para, iliğinizi
kemiğinizi yine sömüreceklerdi. Durduk,
itiraz ettik ve gerçekleri ortaya çıkardık.
'Bunu geçirmeyiz, çekeceksiniz' dedik ve
geriye püskürttük. Hep birlikte bu ülkeyi
yeniden kurtaracağız, yeniden güçlü bir
ülke haline getireceğiz" dedi.

Sığınmacıya düşman değiliz 

Ülkenin en önemli sorunların birisinin
de sığınmacı sorunu olduğunu söyleyen
Özel, sığınmacıların kötü dış politikanın
ürünü olduğunu ifade etti. Memleketin-
den buraya geldiği için küçücük çocuk-
lara, gariban insanlara düşmanlık
yapmadıklarını aktaran Özel, "Artık
bıçak da kemiğe dayandı. Biz sığınma-
cıya düşman değiliz ama sığınmacı ya-
ratan politikalara düşmanız. Atatürk'ün
sözünü tutmayan, komşuda iç savaş kış-
kırtıcılığı yapan, komşunun toprak bü-
tünlüğüne saygı duymayan, komşudaki
devlet dışı unsurları muhatap alan, geti-

ren, giydiren, yediren, eğiten, donatan,
savaşmaya yollayan, orada huzuru kaçı-
ran recep tayyip Erdoğan anlayışına ve
onun yarattığı sığınmacı sorununa so-
nuna kadar karşıyız. Biz Beşşar Esad'la
görüşeceğimizi ilan ettik. 'Ben de görü-
şeceğim' dedi. O günden beri oyalıyor,
oyalanıyor. Esad, genel af kararı çıkardı.
Sığınmacıların memleketlerine dönmesi
için en uygun zaman ama maalesef Er-
doğan sığınmacıların türkiye'de
kalma süresini, 3 aylık süreyi 6
aya, belli şartlarla 3 yıla
çıkardı. Buradan Erdo-
ğan'a sesleniyorum.
Artık Esad da af
çıkarmışken, bu
çıkardığın ka-
rarnameleri,
yönetmelik-
leri geri
çekmeli-
sin. Artık
Suriyeli-
lerin
memle-
ketine
gitmesi
ve bu ül-
kenin kay-
naklarını
tüketme-
mesi gerek-
mektedir" diye
konuştu. DHA 

CHP'lİ Başarır,
TBMM'de basın
toplantısı düzenledi.

Başarır, iktidardan anayasa ile
ilgili gelen söylemleri eleştirdi.
Somut bir adım atılmadığını
ifade eden Başarır: "Beyler ana-
yasada neyi değiştireceksiniz?
Önce bunu bir konuşalım.
TBMM Başkanı, Cumhurbaş-
kanı, MHP Genel Başkanı Dev-
let Bahçeli söylüyor. Ama bir de
yavru ortaklar var. Kimler?
Mustafa Destici ve HÜDA

PAR. Mesela dün de bunlar la-
ikliği tartışmaya açtı. Destici, la-
ikliğin, anayasanın ilk 4
maddesinde yer bulmuş ve her
zamanda bulacak olan bu ilke-
nin, 'Halka zulüm yaptığını'
söyledi. Şimdi ben buradan
CHP grubu olarak 85 milyona
seslenmek isterim. Laiklik mi
gerçekten bu ülkede zulüm
yaptı; yoksa öğrencilerimizi, ço-
cuklarımızı, tarikatların kucağın
atan bu sistem, bu iktidar mı?
,Hiranur Vakfı'nda 6 yaşında

çocuk gelin vakasını gördük. 
O çocuk ile ailesi mi zulüm
gördü? Soruyorum, laiklik mi
zulüm yaptı; ne olduğu belirsiz
tarikatlarla sözleşme yapan, on-
lara imkan veren, bütçe veren
Milli Eğitim Bakanlığı mı yaptı?
Laiklik bu ülkede özgürlüğün,
inançların teminatıdır. Ama
beyefendi kendi söyleyemediği
değişiklik maddelerini yavrula-
rına söyletiyor. Destici'ye ve
HÜDA PAR'a söyletiyor" 
diye konuştu. DHA 

BU ULKEYI BIZ
KURTARACAGIZ!
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, ekonomi ve sığınmacılar üzerinden AK Parti politikalarını
eleştirdi. Ülkeyi düzeltmeye önce ekonomiden başlayacaklarını ifade den Özel, “Hep 
birlikte bu ülkeyi yeniden kurtaracağız, yeniden güçlü bir ülke haline getireceğiz” dedi

CHP Lideri Özgür Özel, 21 Ekim Pazartesi
günü  Edirne Cezaevinde tutuklu

bulunan HDP eski eş genel baş-
kanı Selahattin Demirtaş'ı ziyaret

edecek. Ardından MYK toplantısını
gerçekleştirecek olan Özel, salı günü
grup toplantısını yapıp 6 gün sürecek

olan doğu turuna çıkacak. Özel'in ilk durağı
Diyarbakır olacak. Çarşamba günü valiliğe gi-
decek olan Özel, StK ve esnaf buluşmasının
yanı sıra DEM Parti'li Belediye Başkanlarını

Serra Bucak ve Doğan Hatun'u ziyaret
edecek. Diyarbakır’da birlik, beraberlik

ve barış mesajları vermesi beklenen
Özel'in CHP'nin Kürt sorununa yakla-

şımına dair de önemli açıklamalar
yapacağı kaydediliyor. 

DEMİRTAŞ’I 
ZİyARET EDECEk

Terörist başına 
çağrı yapılmaz

İYİ Partİlİ Buğra Kavuncu,
TBMM'de basın toplantısı düzenledi.
Kavuncu, yeni bir sürecin hazırlıkları-

nın yapıldığını belirterek, "Yaşadığımız, duyduğu-
muz, gördüğümüz birçok şey, hazırlık
aşamasında olduğumuzu gösteriyor. Nedir bu
hazırlık? Belli ki geçmiş dönemde teşebbüs edilen
ve bizim o zaman da çok eleştirildiğimiz bir başka
açılım sürecinin arifesindeyiz. TBMM Başkanı
Sayın Numan Kurtulmuş'un, Anayasa'nın 3'üncü
maddesiyle ilgili yapmış olduğu yorum ve bunun
üzerinden yapılan tartışmalar, akabinde İmra-
lı'dan çıkan mesajlar, İmralı'yla görüşme yapıldı-
ğına dair iddialar, terör başı ve bebek katiline
yönelik çağrılar, Anayasa Mahkemesi'nin almış
olduğu karar ki dünyanın hiçbir yerinde ben böyle
hukuki karar görmedim. Terör örgütlerine yönelik
propaganda faaliyetlerini veya terör örgütü ya da
onun liderlerini övücü herhangi bir söylemin,
ifade özgürlüğü kapsamında değerlendirildiğine,
bir hukuk devletinde ya da herhangi bir ülkede
şahit olmadım" ifadelerini kullandı.

Elinize yüzünüze bulaşır 

Geçmişte yaşanan açılım sürecinden ders alın-
madığını ve halihazırda Türkiye'nin ekonomi ve
göçmen sorunları yaşadığını söyleyen Kavuncu,
"Dün Genel Başkanımız da ifade etti; terörü dev-
let bitirir. Terörü bitirmesi için herhangi bir kişiye,
hele de bir teröristbaşına çağrı yapılmaz. Barış el-
bette, terör bitsin elbette, bununla ilgili partimizin
hiçbir tereddüdü yoktur. Fakat bu işin bizim açı-
mızdan çözümü ve yolu tektir. Ebediyen silah bı-
rakılacak, sivilimize, askerimize, polise dönmüş o
namlular bir daha çıkmamak üzere toprağa gö-
mülecek ve Türk adaletine teslim olacaklar.
Ondan sonra bir şey konuşulacaksa konuşulur.
Fakat o silahlar ellerde tutulurken yapılacak her
türlü arayış, geçmişte yaşadığımız o süreçlerin
çok daha vahimine neden olur. İçinde bulundu-
ğumuz şartlar itibariyle çok daha vahim sonuçları

ortaya çıkaracaktır. Ne kadar iyi niyetli olursanız
olun, Türkiye gibi bir coğrafyada yaşıyorsanız,
sizi istihbarat, dış istihbarat örgütleri rahat bı-
rakmaz. Hani, 'Dış güçler' diyorlar ya; dış güç-
lerin devreye gireceği yer burasıdır. Bir elinde
silah tutan terör örgütüyle müzakere yaparken,
çünkü orası bir bataklıktır, bir iklimdir, sizi rahat
bırakmazlar. Herhangi bir yerde, herhangi bir
operasyon olur. Bütün süreç elinize, yüzünüze
bulaşır. Onun için dünyanın her yerinde bu işin
çözümü, silahlar ebediyen gömülür, o namlular
bırakılır ve adalete teslim olunur" dedi. Türki-
ye'nin deprem gerçeği ile yüzleşmesi gerektiğini
belirten Kavuncu, Malatya'nın Kale ilçesinde
meydana gelen 5.9 büyüklüğündeki depremi ha-
tırlattı ve olası İstanbul depremine hazırlık yapıl-
ması gerektiğini söyledi. DHA 

AK PArti Genel
Başkanvekili Efkan
Ala, AK Parti Genel

Merkezi'nde gazetecilerin so-
rularını yanıtladı. iktidarın
yeni bir çözüm süreci başlat-
maya hazırlandığı yönündeki
iddialara AK Parti'den yanıt
geldi. AK Parti Genel Başkan-
vekili Efkan Ala, "Çözüm sü-
reci masamızda yok."
ifadelerini kullanarak net ko-
nuştu. Çözüm sürecine ilişkin
değerlendirmelerde bulunan

Ala, "Sorun da farklı sorun-
lara bulunacak çare de farklı.
Her seferinde aynı şeyi yap-
mak durumunda değiliz ki."
dedi. AK Parti'nin devrim nite-
liğinde reformlar yaptığının
altını çizen Ala, "24 saat
Kürtçe kanal yayın yapıyor.
Bunlar aşıldı. O süreçlerin
belli yerinde Ortadoğu taru-
mar oldu. türkiye, o reformla-
rını yapmamış olsaydı Irak ve
Suriye'ye döndürmek isteyen
projelere yenilirdi." diye ko-

nuştu. Ala, yeni anayasa tar-
tışmalarına ilişkin de değer-
lendirmelerde bulundu.
"Masayı bir kuralım. tartış-
mak, konuşmak ve bir araya
gelmek için anlaşalım." ifade-
lerini kullanan Ala, "Orada
herkes görüşünü söyleyecek."
dedi. Ala, siyasette normal-
leşme adımlarına da diyalog-
ların çok önemli olduğunu
vurgulayarak "180 derece fi-
kirler olsa da bunlar çok
önemlidir." diye konuştu. DHA 

İYİ Parti Grup Başkanvekili Buğra Kavuncu, TBMM'de yaptığı basın 
toplantısında, “Terörü bitirmesi için herhangi bir kişiye, hele de bir terö-
ristbaşına çağrı yapılmaz. Terörü devlet biririr” açıklamasında bulundu

Utanacağınız 
kanunu çıkarmayın
Buğra Kavuncu, Kocaeli'nin Gebze ilçesinde
belediyeye ait Sokak Hayvanları Rehabilita-
syon Merkezi'nde 45 hayvanın ölü
bulunması ile ilgili, “Utanacağınız bir ka-
nunu niye çıkarttınız? Meclis'te günlerce,
gecelerce tartıştık. Madem utanıyorsunuz,
niye 'Utanıyorlar' diyorum; çünkü ne yetkilil-
erden ne de belediyelerden tek bir kelime
duymadık. Adeta dilsiz olmuşlar. Dedik ki;
'Çıkaracağınız bu kanunun sonucu buralara
gider. Kimin yaptığı belli olmayan, herhangi
bir mesnedi olmayan katliamlar olur.' İşte
Ümraniye'de, Gebze'de hayvanlar ka-
tledilmeye başladı. Bununla ilgili de bu ka-
nunu ateşle savunan iktidar kanadından tek
bir cümle yok, çünkü çıkartmış oldukları ka-
nundan dolayı utanç içerisindeler” dedi. 
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AK Parti Genel Başkanvekili Efkan Ala, çözüm sürecinin masada olmadığını
dile getirerek "Sorun da farklı sorunlara bulunacak çare de farklı. Her
seferinde aynı şeyi yapmak durumunda değiliz ki" ifadelerini kullandı.

Neyi değiştireceksiniz beyler?



İ stanbul Büyükşehir Belediye
Meclisi’nin ikinci oturumunda
gündem dışı söz alan AK Parti

Meclis Üyesi Muhterem Memiş, bu
sene 17.’si düzenlenecek olan Gire-
sun Tanıtım Günleri’nin Kağıtha-
ne’de yapılacağını söyledi. Aynı
zamanda Giresun Sivil Toplum Kuruluş-
ları Federasyonu Başkanı olan Memiş,
İstanbul’da yaklaşık 500 bin nüfusa
sahip Giresunluların, 368 dernek, 8 Fe-
derasyon, 5 de vakıf kurduğunu belirte-
rek, 2023’ten bu yana, İBB’nin STK’lara
karşı tavrını değiştirdiğini ifade etti.
İBB'nin bazı yöre STK’larını baskı altına
almaya çalıştığını iddia eden Memiş, bu
zamana kadar birlik ve beraberlik
içinde olan bazı dernekleri etkinlik yap-
tırma vaadi ile yönlendirerek yöre der-
nekleri arasında birlik ve beraberliği
bozma çabası içine girdiğini savundu. 

bu tavır karşılık buldu

İBB'nin sergilediği tavrın da karşılığını
bulduğunu ve illeri temsil eden STK’la-
rın nispeten ayrı hareket eder hale gel-
diğini ifade eden Memiş, “Bizimle
içinde olduğumuz birçok  STK’ya artık
Yenikapı Etkinlik Alanı kullandırılma-
makta, etkinlik yapma taleplerimiz
kabul edemeyeceğimiz koşullar öne sü-
rülerek geri çevrilmektedir. İBB'nin bu
tavrı bize STK’ların siyasi tavrını sorgu-
layarak fişlendiği itibarını uyandırmıştır.
Umarım böyle değildir. Burası hizmet
alanıdır. Hepimizin vergileri ile yapılan
bu alanı kullanmak her STK’nın hakkı-
dır. İBB’nin dernekleri ayrıştıran, arala-
rındaki birliği ve beraberliği bozan,
derneklerin siyasallaşmasına yol açan

bu ayrıştırıcı tutumdan bir an önce
vazgeçilmelidir. Benim yaşımda olan
arkadaşlar, bu ülkenin siyasallaşmış
dernekler yüzünden ne bedeller öde-
diğine şahittir” dedi. 

İbb dernekleri bölmez!

Memiş’e cevap veren CHP Grup Söz-
cüsü Gencay Özcan ise İBB’nin yöre
derneklerinin Giresunlu ya da Sivaslı ol-
masına bakmaksızın eşit hizmet verdi-
ğini savundu. “Başkanımızın anlattığı
şekliyle, durumun içeriğine bakılır, bil-
mediğimiz bir konu varsa değerlendiri-
lir” diyen Özcan, asıl sıkıntının, sahne
arkasında İBB Başkanı Ekrem İmamoğ-
lu’nun adının yazıldığı pano olduğunu
ifade etti. Gencay Özcan, “Eğer böyle
bir durumsa, birilerinin hoşuna gider ya
da gitmez. Büyükşehir Belediye Başkanı
Ekrem İmamoğlu’dur. Yenikapı alanı da
doğal olarak onun yönettiği bir alandır
İBB dernekleri bölmez. Buna ihtimal
vermeyiz. Detaylarını araştırır, sorarız
ve bilinmelidir ki kimseye haksızlık ya-
pılmasını evvela biz müsaade etmeyiz”
açıklamasını yaptı. 

araya nifak sokmayın!

Ekrem İmamoğlu'nun isminin sahne
planında olmasından daha normal bir
şey olmadığını ve bundan kimsenin
rahatsızlık duymadığını belirten Ak
Parti Grup Sözcüsü Faruk Gökkuş
ise “Yıllardır orada bu etkinlikler
yapılıyor. Zaten arkadaşımız ifade
etti. 2023'e kadar bir problem
olmadı. Konu Ekrem İmamoğ-
lu'nun isminin yazması değil,
etkinlikteki konuşmacıya ve

katılımcılara müdahaleler yapılmıştır”
ifadelerini kullandı. Sivaslı olduğunu ve
geçtiğimiz hafta kendi hemşehrilerinin
Kağıthane’de etkinlik yaptığını, etkinliğe
de her siyasi partiden belediye başkanı
ve vekilinin katıldığını söyleyen Gökkuş,
“2023’e kadar da Yenikapı da bir
sıkıntı olmadı. Hangi siyasi par-
tiden olduğuna bakılmaksızın,
gelen her başkan, milletve-
kili, il başkanı konuştu. Ar-
kadaşımızın da belirttiği
gibi, son zamanda aynı
çatı altında toplanan der-
nekleri arayıp aralarında
ayrım yaptığınız için sizi
tebrik ediyorum. Ne
oldu da 2023'te bu ay-
rımı yapıyorsunuz. Vaz-
geçin bunlardan. Lütfen
araya nifak sokmayın”
tepkisini gösterdi. Faruk
Gökkuş'un suçlamalarına
cevap veren Gencay Özcan,
asıl partizanlığının İmamoğlu
yönetimiyle birlikte Yenikapı’da
sona erdiğini söyledi. 
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İSTANBUL DEFTERDARLIĞI
GAYRİMENKUL SATIŞ İLANI 

1-Satışı yapılacak gayrimenkul: Hüseyinli Mah. Mustafa Kemal Paşa Cad. No:23 Çekme-
köy/İSTANBUL adresindeki gayrimenkulün 1/10 (onda bir) hissesi.

2-Gayrimenkulün durumu ve hususi vasıfları: İlgili gayrimenkul; Çekmeköy Tapu Müdürlüğü
6 Pafta, 429 parsel, 360,00 m² yüzölçümlü parsel üzerinde, 1\10 hisse paylı taşınmaz yaklaşık
yamuk geometrik şekle sahiptir. Parselin doğu cephesinden Kale Sokağı'na 7,83 metre cep-
hesi bulunmaktadır. Parsel üzerinde halihazırda batı sınırında 90 m² taban oturumunda ve
doğu cephesinde 60 m² taban oturumunda olmak üzere toplam 150 m² taban oturumunda 2
adet yapı bulunmaktadır.   

3-Gayrimenkulün artırmaya esas olan biçilmiş rayiç değeri: 950.000,00 T.L. (Dokuz yüz elli
bin Türk Lirası) (% 1 KDV hariç)

4-Artırmaya iştirak edeceklerin gayrimenkulün rayiç değeri üzerinden ( %7,5 nispetinde)
71.250,00 T.L. ( Yetmiş bir bin iki yüz elli Türk Lirası) teminat yatırması gerekmektedir. Teminat
olarak; para, banka teminat mektubu, sigorta şirketlerince verilen kefalet senedi, Hazine Tahvil
ve Bonoları, hükümetçe belli edilecek milli esham ve tahviller “bu esham ve tahviller teminatın
kabul edilmesine en yakın borsa cetvelleri üzerinden %15 noksanı ile değerlendirilerek” kabul
edilecektir.

5-Gayrimenkulün birinci artırması 05/11/2024 Salı günü saat 11.30’da açık artırma suretiyle
İstanbul Defterdarlığı/Gelir Kanunları Tahsilat Grup Müdürlüğü/Satış Komisyonu Başkanlı-
ğı’nca, Akşemsettin Mahallesi Adnan Menderes Bulvarı No:56 Fatih/İSTANBUL adresinde ya-
pılacaktır.

6-İlgilenenler gayrimenkul ile ilgili satış şartnamesini Sarıgazi Vergi Dairesi Müdürlüğü’ nden
alabilecek veya  görebileceklerdir.

7-Gayrimenkul teminatı para olarak verilecekse, satış saatinden bir saat evvel 10:30'a
kadar Satış Komisyonu’nun toplandığı vergi dairesi veznesine (Alacaklı Sarıgazi Vergi Dairesi
Müdürlüğü’nün emanet hesabına) yatırılacak, diğer teminat araçlarını verecekler ise satış tari-
hinin bir gün öncesi saat 16.00’a kadar Sarıgazi Vergi Dairesi’ne teslim ederek, karşılığında
alınacak Emanet Makbuzu (Emanet Mektubu) satış saatinden bir saat öncesine kadar İstanbul
Defterdarlığı/Gelir Kanunları Tahsilat Grup Müdürlüğü/Satış Komisyonu Başkanlığı’na ibraz
edilecektir.

Gayrimenkulün ihale edilmesi halinde, alınan teminat ihale bedelinden mahsup edilecek
olup, malın alınmasından vazgeçilmesi veya bedelin tamamının ödenmemesi durumunda
6183 sayılı kanun kapsamında doğacak yükümlülüklere karşılık teminattan mahsup edilecek,
mahsup sonrasında teminattan artan bir tutar olması halinde ise; bu tutarın doğrudan bütçeye
irat kaydedilecektir.

8- Gayrimenkul malın satışında verilen bedel, gayrimenkule biçilen rayiç değerin %75’ini
712.500,00-TL. yi (Yedi yüz on iki bin beş yüz TL) bulmadığı ve şayet artırılan bedel amme
alacağına rüçhanı olan alacakların tutarından fazlaya çıkmadığı ve yapılmış ve/veya yapılacak
masrafları karşılamadığı takdirde, en çok artıranın taahhüdü baki kalmak şartıyla artırımın 7
gün daha uzatılarak, 7 gün sonra aynı mahalde 12.11.2024 Perşembe günü  saat 11.30’da
tekrar artırmaya çıkartılacaktır. 

9- İş bu ilanın tapu kaydında adresi bulunmayan ilgililer ile tapu kaydında ad ve adresleri
geçip de tebliğ edilemeyen ilgililere de tebliğ yerine kaimdir.

Yukarıda yazılı olan hususların dışında başkaca bilgi almak isteyenler  İstanbul Defterdarlığı
Sarıgazi Vergi Dairesi Müdürlüğü İcra - Satış Servisi’ne  müracaat edebilirler.

IBB STK’LARI
İBB Meclisi'nin ekim ayı

toplantısında konuşan Giresun Sivil
Toplum Kuruluşları Federasyonu
Başkanı ve AK Parti Meclis Üyesi

Muhterem Memiş, 2023’ten sonra
İBB’nin STK’lara karşı tavrının

değiştiğini söyledi. İBB yönetiminin
kendisilerine yakın olmayan

STK'lara zorluk çıkardığını ifade
eden Memiş, “İBB'nin bu tavrı bizde

STK’ların siyasi tavrını 
sorgulanarak fişlendiği itibarını

uyandırmıştır” dedi

tartışmanın sonunda yeniden söz alan Ak Partili
Meclis Üyesi ve Giresun Sivil Toplum Kuruluşları Fede-
rasyonu Başkanı Muhterem Memiş, İBB ile aralarında
yaptıkları konuşmalarda, sahne panosunda İmamoğ-
lu’nun isminin olmasıyla ilgili hiçbir konuşmanın geçme-
diğini, bu güne kadar da bu konuda hiçbir
rahatsızlıklarının olmadığını söyledi. Her seferinde de
İmamoğlu'nun özel kalemine davetiye gönderdiğini ifade
eden Memiş, kendisini ağırlamaktan onur duyacağını
belirttiğini söyleyerek, geçtiğimiz yıl ise kendisinin kapı-
dan kovulduğunu iddia etti. 16. Giresun Tanıtım Gün-
leri’nin de Yeşilköy Atatürk Havalimanı'nda

gerçekleştirildiğini, Giresunlu belediye başkanı, milletve-
kili, il başkanı fark etmeksizin gelen herkese söz verip ko-
nuşturduğunu söyleyen Memiş, “Bundan daha büyük
objektiflik olabilir mi?” diye sordu. Memiş, “İBB bunu
sinsice yapıyor. Kendilerinden yana olan arkadaşlarına
hiçbir zorluk çıkarmıyor. Benim veya bizim arkadaşları-
mızın yönetici olduğu STK’lara olmadık zorluklar çıkarı-
yorlar” ifadelerini kullandı. CHP'li Gencay Özcan ise
konuyla ilgili araştırma yapacaklarını belirterek, kovma
gibi bir tavrın asla olmayacağını savundu. Özcan, “Her-
kesin ev sahibi olduğu bir ilin her yerinde yazan ‘İstanbul
Senin’ ifadeleriyle zaten tavrımız nettir” yanıtını verdi. 

SELVİ 
SARITAÇ

haber

FISLIYOR!

iBB BU AYRIMI SiNSiCE YAPIYOR!

Muhterem 
Memiş

Kabul etmemiz 
mümkün değil!

İstanbul Büyükşehir Bele-
diyesi (İBB) Meclisi’nin
Ekim ayı ikinci oturumu Sa-

raçhane’deki başkanlık binasında Mec-
lis 2. Başkanvekili Gökhan Gümüşdaş
başkanlığında toplandı. Oturumda
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’na yö-
nelik “ahmak davası” tartışıldı. Meclis
gündemindeki oylamalardan önce söz
alan CHP’li meclis üyeleri Ömer
Rasim Şişman ve Tuğçe Çelik Kara-
demir, İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu’na yönelik “ahmak
davasına” tepki gösterdi. Karade-
mir konuşmasında, davaya bakan
7. Asliye Ceza Mahkemesi’nin
hakimi Hüseyin Zengin’in İma-
moğlu’na ceza vermeyeceği gerek-
çesiyle Samsun’a atandığını ve
davada başka bir hakimin
görevlendirildiğini
belirterek,
“İmamoğlu
bu da-
vayla,
adalet ara-
yan mil-
yonların
sesi ha-

line gelmiştir” dedi. CHP Grup Söz-
cüsü Gencay Özcan da CHP’ye yöne-
lik demokrasi eleştirilerine cevap
verirken “CHP demokrasi konusunda
büyük bedeller ödemiş ve demokrasiyi
kurmuştur. Erdoğan’a siyasi yasağın
kaldırılmasına yönelik sürecin önünü

açan CHP’dir” diye konuştu.

Dimdik karşınızdayız

CHP Meclis üyeleri
Ömer Rasim Şişman
da  “Adaletsizlik karşı-
sında susmak, en
büyük suçu işlemek

değil midir? Haksızlık
karşısında susan, hep
vurgulandığı gibi, dilsiz
şeytan değil midir?

Geçmişte aynı ada-
letsizlikle yüz

yüze geldi-
ğini belirten

siz, bugün
Ekrem
İma-

moğ-

lu’na yapılan bu gayrimeşru müdahaleyi
görmezden geldiğinizde kaybedecek bir
şeyiniz olmadığını mı düşünüyorsunuz?
Bakın yıllarca mağdur edebiyatı yaptınız.
Bu mağduriyetten bir de demokrasi kah-
ramanlığı çıkardınız. Ancak günün so-
nunda eyleminiz ile söyleminiz çelişir hale
geldi. Bu çelişki ile yaşamak ve iktidarın
nimetlerinden yararlanmak için demokra-
siye, millete ve gelecek kuşaklara sırt çevir-
mek, vicdanlı insanlar için en acı verici
trajedidir. Şimdi biz, sizin sırtınızı döndü-
ğünüz demokrasiyi başımızın üstünde tu-
tarak dimdik karşınızdayız” dedi. 

acısını çok yaşadık

AK Parti Grup Başkanvekili Zeynel Abi-
din Okul ise mecliste "ahmak davası" üze-
rinden yürütülen tartışma sırasında siyasi
yasağın kabul edilemez olduğunu söyledi.
Okul, “Seçilmişlerin, seçimle iş başına
gelen hiçbir siyasinin yargı yoluyla yasaklı
hale gelmesini, kabul etmemiz mümkün
değil. Bizler bunun acısını geçmişte çok
yaşadık. Bugün bakın Sayın Cumhurbaş-
kanımız Recep Tayyip Erdoğan bırakın
hakareti, kendisi bir şiir okuduğu için yar-
gılandı. Belediye başkanlığı elinden alındı
ve kendisi hapse atıldı” ifadelerini kullandı.

SELVİ 
SARITAÇ
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’na yönelik “ahmak davası” İBB
Meclisi'nde tartışma çıkardı. AK Parti Grup Başkanvekili Zeynel
Abidin Okul, “Seçimle iş başına gelen hiçbir siyasinin yargı yoluyla
yasaklı hale gelmesini, kabul etmemiz mümkün değil” dedi

Tüm kantinler 
denetlenİyor
İBB Zabıta Ekipleri, Fatih ve 
Zeytinburnu'ndaki eğitim 
kurumlarının kantinlerinde tüketici 
hakları kanunu kapsamında fiyat 
etiket denetimi gerçekleştirdi. 
Kantinlerde öğrencilere satışa 
sunulan gıda ürünlerinin son 
kullanma tarihlerinin 
kontrolü de sağlandı

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB) Zabıta
Dairesi Başkanlığı'na bağlı Tüketici Hakları Za-
bıta Amirliği Ekipleri, 6502 sayılı Tüketicinin

Korunması Hakkındaki Kanun’a istinaden okul kantinle-
rinde fiyat etiketi denetimleri gerçekleştiriyor. Denetimler
esnasında çocukların sağlığının korunmasına fayda sağ-
lamak için gıda ve içeceklerin üzerinde bulunan son tüke-
tim tarihlerinin de kontrolleri yapılarak, son kullanım
tarihi geçmiş ürünler yetkili birimlere bildiriliyor.

Tarihlere bakılıyor

İBB, bu kapsamda Fatih ve Zeytinburnu'ndaki okul kan-
tinlerini denetledi. Kantinlerde öğrencilere satışa sunulan
ürünlerin fiyat etiketinin bulunup, bulunmadığı kontrol
edildi. İBB Zabıta Ekipleri tarafından gıda ürünlerinin
son kullanma tarihi de denetlendi.  İstanbul Büyükşehir
Belediyesi (İBB) Zabıta Dairesi Başkanlığı'nca okul kan-
tinlerinde gerçekleştirilen fiyat etiketi denetimlerinin dı-
şında bilinçli tüketici anlayışının gelecek nesillere
taşınması amacıyla öğrencilere yönelik “Bilinçli Tüketici”
seminerleri de düzenleniyor. İBB Zabıta Ekipleri, 2024-
2025 eğitim ve öğretim dönemi boyunca okul kantini de-
netimleri gerçekleştirmeye ve bilinçli tüketici seminerleri
düzenlemeye devam edecek.
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Ö fke de diğer duygular gibi bize ait en
temel duygularımızdan biridir. Öfke en-
gellenme, haksızlığa uğrama, incinme

ve beklentilerin karşılanmaması gibi durumlara
verilen normal bir tepkidir. Her insan farklı yaşa-
dığı gibi öfkesini de farklı yaşar, farklı şekilde
ifade eder ve kontrol etmekte zorlanır. Ancak bu-
rada öfkeyi sağlıklı bir şekilde ifade edebilmek
önemlidir. Uygun bir biçimde ifade edilen öfke ya-
pıcıdır ve insanlar arasındaki ilişkileri düzeltir.
Eğer kontrol sağlanmazsa öfke, yıkıcı ve zarar
verici bir duygu haline gelir. 

Çocuk kliniğine gelen birçok ebeveynin baş et-
mekte zorlandığı ve merak ettiği öfke ve çocukla-
rın neden öfke krizine girdiğini, ne zaman destek
alınması gerektiği, ebeveynlerin yaklaşımlarının
nasıl olması gerektiği gibi sorulara bu yazımda
yanıt vermeye çalışacağım. 

Öfke duygusunun ilk ortaya çıkışını, bebeklerin
ağlama nöbetlerinde görüyoruz. Genelde bebekler
acıktığında, uykusunu alamadığında, huzursuz
hissettiğinde veya yüksek ses gibi rahatsızlığa
neden olabilecek durumlarda tepkilerini ağlaya-
rak gösterirler. Öfke nöbetlerinin en pik yaptığı
dönem ise 1.5 – 3 yaş arasıdır. Çünkü bu dö-
nemde çocuklar artık bağımsızlığını ilan ederek
özerklik kazanmaya başlar ve istediği şeyler ol-
madığında ya da engellendiklerini hissettiklerinde
ise büyük bir hayal kırıklığı yaşayarak yoğun öfke
yaşayabilirler. Bu dönemde özellikle şunu da be-
lirtmek gerekir ki, çocuklar henüz biz yetişkinler
gibi dilsel anlamda kendilerini ifade edemedikleri
ve bunu hissettikleri için öfke duyguları biraz
daha fazla yoğunlaşabiliyor. Özellikle erkek ço-
cuklarda agresyon düzeyi çok daha yüksektir. Bu
yaş aralığındaki çocuklar kendine ya da başka bi-
rine vurma, eşyayı fırlatma, ısırma gibi istenme-
yen davranışlarla öfkelerini ifade edebiliyorlar. Ek
olarak, bu dönem içindeki çocuklar kendilerini
dünyanın merkezinde görürler ve güçlü bir sahip-
lenme duygusu içinde olurlar. Her şey onlarındır
ve hiçbir eşyalarını paylaşmak istemezler. Tüm
bunlar çocuğun kızgınlık halinin bir anda öfke nö-
betine dönmesine sebep olabiliyor. Çocuklar büyü-
dükçe ve olgunlaştıkça, öfkenin dışa vurum
şeklide zamanla değişime uğrar. Çocuklar öfke-
sini kontrol edebilmeyi sosyal etkenler ve başa
çıkma stratejileri ile öğrenirler. Öfkenin ilk çıkış
noktasından itibaren, bakım verenin bebeğinin/ço-
cuğunun sakinleşebilmesi için sergileyeceği yakla-
şımı ve öfkesini kabul edici tutumu çok önemlidir.
Çocuk anlaşıldığını ve onu rahatsız eden bu duy-
gunun bakım vereni tarafından kabul edildiğini
hissederse sakinleşecektir ve ebeveynin sunduğu
alternatiflerle beraber öfkesini daha uygun bir bi-
çimde dışa vurmayı öğrenecektir. Okul öncesi dö-
nemde (3 ile 5 yaş arası) öfkeli tutumlar genel
olarak daha yoğundur. Bu yaş aralığındaki sinirli-
lik, kızgınlık halleri öfke nöbetlerine dönebilir ve
çocukta yıkıcı yani saldırgan davranışlar ortaya
çıkmasına sebep olabilir. Bu süreçleri daha rahat
atlatabilmek için çocukların içinde bulundukları
gelişim dönemi özelliklerini bilmek ve ona göre
uygun bir yaklaşım sergilemek çok önemlidir. 
Ayrıca en önemli noktalardan biri de yukarı da
bahsettiğim gibi çocuğu anlayabilmektir. Anlaşıl-
dığını çocuğa hissettirmek genel olarak çocukta
rahatlama sağlar ve ebeveyni ile olan ilişkisini
sağlıklı bir biçimde şekillendirir. Okul dönemine
gelindiğinde ise (6-8 yaşlar), çocuklar haksızlığa
uğradığını hissettiklerinde, ayrımcılık yapıldı-
ğında, yanlış anlaşıldıklarında ve ceza aldıkla-
rında sinirlenebilir ve öfkelerini belli edebilirler.
Bu dönem çocukları öfkelendiğinde genel olarak
bunu saldırgan tavır (fiziksel şiddet), kötü söz ya
da tehdit gibi eylemler ile açığa çıkarırlar. Ken-
dine veya başkalarına zarar verme, eşyalara
zarar verme, vurma itme, ısırma, küfür, tehdit
gibi davranışlar mutlaka ciddiye alınmalı ve bu
eylemlere sebep olan, altta yatan psikolojik sıkın-
tının ne olduğunu anlamak için çocukla çalışan
bir uzmana başvurulmalıdır. 

Peki, ebeveynlerin yaklaşımı 
nasıl olmalıdır? 

Öncelikle öfke anlarında ebeveynlerin sakin ka-
labilmesi önemlidir. Çünkü çocuk, öfke anında
onu sabırla dinleyen, sakin yaklaşan bir ebeveyne
ihtiyaç duyar. 

Çocuğun o an istediği yapılmamalıdır. Çünkü
öfke anında istediğini elde eden bir çocukta bu
durum pekişir ve istediklerini öfke yoluyla 
yaptırmayı öğrenir. 

Ebeveyn çocukla asla tartışmaya girmemelidir.
Öfke anında çocukla konuşmak ve durumu

çözmeye çalışmak sağlıklı değildir. Bunun için ço-
cuğun sakinleşmesi beklenmelidir. Çocuk sakin-
leştikten sonra problem konuşulabilir ve çözüm
yolu üretilebilir. 

Öfkeli olan çocuğun neden öfkelendiğini bilmek
gerekir. Genel olarak öfke krizleri yaşamasına ve
kolay sakinleşememesine sebep olan sıkıntıları
anlamaya çalışmak önemlidir. 

Öfkelendiği anda ağlayan ve ortalığı yıkan 
çocuğun davranışlarına karşı umursamaz bir 
tavırla yaklaşmak gerek ancak çocuk sakinleşti-
ğinde onunla yakın mesafede göz teması kurarak
ilginin hissettirilmesi önemlidir. 

Çocuk sakinleştikten sonra onunla ‘’Öfkeli ol-
duğun anlarda seni anlamakta çok zorlanıyorum
ve bunun için üzülüyorum. Şimdi istediğin şeyi ya
da seni u kadar öfkelendiren şeyin ne olduğunu
bana anlatabilirsin, seni dinliyorum.’’ Şeklinde
kurulan diyalog ile gerçekçi ve onunla ilgili,
önemseyen, anlamaya çalışan bir ebeveyn tutumu
sergilenmiş olur. 

Çocuğun kendine ve etrafına zarar vermesine
engel olunmalıdır.

Bazen ne yapılırsa yapılsın yaşanan öfke kriz-
lerinin önüne geçilmeyebilir. Bu sebeple vakit kay-
betmeden çocuk ve aile ile çalışan bir ruh sağlığı
meslek profesyonelinden (çocuk gelişim uzmanı,
çocuk psikiyatristi ya da çocuk alanında 
uzmanlaşmış bir psikolog) destek alınmalıdır. 

Psikoterapist_cguzerrin@gmail.com

Zerrin ışık
Çocuk Gelişim Uzman

www.google.com.tr

uzun zamandan beri Büyük-
çekmece Mimarsinan Devlet
Hastanesi'nin müdürü olarak

görev yapan Aydın Başoğlu, Sağlık
Bakanlığına Kemal Memişoğlu'nun
atanmasının ardından görevinden
uzaklaştırıldı. Memişoğlu'nun İstanbul
İl Sağlık Müdür iken Başoğlu ile ters
düştüğü, Bakan olduktan sonra da
Başoğlu'nu görevden aldığı iddia
edildi. 

Çok büyük bir hata

Aydın Başoğlu'nun görevden alınması-
nın ardından Büyükçekmece'de farklı
kesimlerden çok sayıda kişi sosyal
medya üzerinden tepkilerini dile ge-
tirdi. Bir sosyal medya kullanıcısı,
“Büyük bir hatadır inşaallah geri dö-
nülür. Değerli dost Büyükçekmece Mi-
marsinan Devlet Hastanesi Müdürü
Aydın Başoğlu'nun Büyükçekmece'de
sağlık noktasında kim olursa olsun
hangi grup, hangi siyasi görüş olursa
olsun garibe, mazluma, dertliye yar-
dımcı olması haksız yere görevden
alınmasına sebep oluyorsa eğer ilk
önce iktidar temsilcisi AK Parti Bü-
yükçekmece İlçe Başkanı ve yönetimi

kendini sorgulamalıdır. Aydın Başoğ-
lu'nun göreve iadesi için gerekli resmi
iletişim aksiyonları alınmalı ve büyük
bir haksızlığın önüne geçilmelidir” ifa-
delerini kullandı. 

Gereken yapılsın!

Başka bir vatandaş ise “Sağlık Bakan-
lığı'nın dikkatine” başlığı ile yayımla-
dığı yazıda, “Büyükçekmece ilçesinde
tüm garip gurebaya yardımcı olan,
devlet hastanesini vatandaş için adeta
özel hastaneye çeviren, randevu ala-
mayana yardımcı olan, ne zaman ya-
nına gitsen boş çevirmeyen Aydın
Başoğlu'nun tekrar görev başına geti-
rilmesini Büyükçekmece halkı olarak
talep ediyoruz” dedi. Başka bir Büyük-
çekmeceli de “Büyükçekmece Mimar-
sinan Hastanesinin Müdürü sevgili
dostum Aydın Başoğlu'nun görevden
alındığını büyük bir üzüntü içersinde
öğrendim. Sebebinin ne olduğunu  bil-
miyorum ama böyle şahsiyetli karak-
terli bütün ilçe halkının derdiyle
dertlenenin, elinden gelen tüm şartları
zorlayarak yardım eden bir insanın,
çok büyük hata yapacağını düşünmü-
yorum. Umarım bu hatadan en yakın

zamanda dönülür. Gerekenin yapılma-
sını tüm siyasi büyüklerimden rica edi-
yorum saygılarımla” çağrısında
bulundu. 

Zulmü alkışlayamam!

AK Partili olduğunu ifade eden başka
bir ilçe sakini de “Türküyle, Kürdüyle,
Lazıyla, Alevisi ile Sünnisiyle herkese
eşit şekilde dostluk eli uzatmış Mimar-
sinan Devlet Hastanesi Müdürü Aydın
Başoğlu’na yapılan haksızlığı kabul et-
miyoruz. Sesimizi duyun ve bu yanlış-
tan geri dönün. Bakan bey düştüğün
yanlıştan geri dön. Bu yanlışlardan
dolayı AK Parti olarak kan kaybediyo-
ruz” dedi.  AK Parti'den geçmişte
Meclis üyesi olan bir kişi de  “Aydın
Başoğlu devletin milleti ezme aracı
değil bilakis millete hizmet etme aracı
olduğunu bilip, nerede bir gariban ne-
rede bir mazlum varsa yardımına
koşan değerli bir bürokrat abimizdir.
Ona yapılan yanlıştır. Zulümdür. Ve
Reisimiz, Cumhurbaşkanımızın da de-
diği gibi “Zulmü alkışlayamam.”
Zulmü yapan kendi partimin bakanı
da olsa fark etmez” ifadelerini kul-
landı. EKREM HACIHASANOĞLU

Büyükçekmece Mimarsinan Devlet Hastanesi Müdürü Aydın Başoğlu, Sağlık Bakanlığı tarafından 
görevden alındı. Başoğlu'nun görevden alınmasının ardından sosyal medyada bakanlığa tepki yağdı.
AK Parti İlçe Başkanlığına çağrıda bulunan Büyükçekmeceliler Başoğlu'na sahip çıkılmasını istedi

“ Mahallemiz Bizim, Kararlarımız
Ortak” sloganıyla başlattığı Mahalle
Buluşmaları’nın ilkini Selahaddin Ey-

yubi Mahallesi’nde gerçekleştiren Esenyurt
Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, va-
tandaşlarla sohbet ederek onların taleplerini
dinledi ve çözüm önerilerini paylaştı. Muh-
sin Yazıcıoğlu Parkı’nda düzenlenen buluş-
maya Özer’in yanı sıra Esenyurt Belediyesi
Başkan Yardımcıları, belediye Meclis üye-
leri, mahalle muhtarı ve yurttaşlar katıldı.
Etkinlikte konuşan Özer, “Halkın desteğini
almadan iş yapamayız; katılımcı demokrasi-
nin en önemli unsuru halkı dinlemektir. Bu
nedenle halkın karar alma süreçlerine daha
fazla katılım sağlamasını önemsiyorum”
açıklamasında bulundu.

Sorunları dile getirin

Programa başlarken yaptığı konuşmada, gö-
reve geldiği günden bu güne kadar yaptıkla-
rını anlatan Özer, “Bugün burada, sizlerin
güvenine layık olabilmek için verdiğimiz ça-
bayı anlatmak, sizleri dinlemek ve sorunları-
nıza çözümler bulmak üzere toplandık”
dedi. İlçede yaptığı çalışmalarla halkın güve-
nine layık olmayı amaçladığını belirten
Özer, “Herkes belediyeye gelemeyebilir, biz
halkın ayağına gidelim dedik. Bu yüzden her
mahallede toplantılar düzenleyip halkımızı
dinliyoruz. Bugüne kadar birçok yol, park,
kreş yaptık, aş evleri açtık, okulları tamir
ettik. Ancak daha yapacak çok işimiz var”
şeklinde konuştu. Yapılan her çalışmada
halkın katılımını önemsediklerini belirten
Özer, “Halkın desteğini almadan iş yapama-
yız; katılımcı demokrasinin en önemli un-
suru halkı dinlemektir. Örneğin, bir temizlik
şantiyesi projesi planladık. Fakat halkımız o
bölgede istemediğini söyleyince, hemen
başka bir yere taşıdık. Biz halka rağmen iş

yapmayız. Ancak sizden ilk olarak ricam;
öncelikle mahallemizin ortak sorunlarını
dile getirin. Ortak sorunlar çözülürse ma-
hallemiz iyi olur, siz de iyi olursunuz. Sonra-
sında ise kişisel sorunlarınızı ilgili
ekiplerimize yazılı ya da sözlü olarak iletme-
nizi istiyorum. Bu şekilde hep birlikte, el ele
vererek mahallemizi daha iyi bir yer haline
getireceğiz” ifadelerini kullandı. 

Çalışmalara başladık

Buluşmada, mahallelerinde pazar olmadığı

için uzak noktalara gitmek zorunda kaldık-
larını belirten ve pazar kurulması talebinde
bulunan vatandaşlara cevap veren Özer,
pazar alanı çalışmasına başladıklarını du-
yurdu. Modern bir pazar alanı kurulması
için çalışmalara başladıklarını belirten Özer,
“Mahallemizin pazar ihtiyacını gidermek
için proje hazırlıklarına başladık. Selahad-
din Eyyubi Mahallesi’ne modern bir pazar
alanı kazandıracağız. Bu sayede mahalle sa-
kinlerimiz, ihtiyaçlarını daha yakın bir yer-
den karşılayabilecek” dedi. Özer, Selahaddin

Eyyubi Mahallesi’nde 1551. Sokak’ta bulu-
nan 8 bin 800 metrekarelik çamlık alanda da
proje çalışmalarına başlandığını  belirtti.
İBB ile koordineli yürütülen projede, böl-
geye bir modüler kreş kazandırılacağı ifade
eden  Özer, çocuklar ve aileler için yeni sos-
yal alanlar oluşturulacağını belirtti. Prog-
ramda ulaşımla ilgili çalışmalardan da
bahseden Özer, İETT seferlerinin artırıldı-
ğını ve güzergahlarda iyileştirmeler yapıl-
ması için İETT ile görüşmelerin sürdüğünü
söyledi. HABER MERKEZİ

Çocuklarda öfke
problemleri

HALKA RAGMEN 
IS YAPMAYIZ!
Esenyurt Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer'in başlattığı Mahalle Buluşmaları’nın ilki Selahaddin Eyyubi Mahallesi'nde
gerçekleştirildi. Buluşma öncesi vatandaşlara seslenen Özer, “Biz halka rağmen iş yapmayız. Ancak sizden ilk olarak ricam;
öncelikle mahallemizin ortak sorunlarını dile getirin. Ortak sorunlar çözülürse mahallemiz iyi olur, siz de iyi olursunuz” dedi

Başoğlu'na sahip çıktılar

sultangazİ Belediyesi, 07.30 – 08.30
saatleri arasında İkram Çeşmesinden
vatandaşlar için çorba dağı-

tıyor. Çorbanın yanında su ve ekmek
de veriliyor. Haseki Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi Acil Servisi girişi
önünde çorba ikramına devam edili-
yor. Akşamları 20.00 – 00.00 saatleri
arasında hizmet veren Çorba çeşmesi,
özellikle sağlık çalışanları ve hasta-

nede acil işi olan vatandaşlar için büyük kolaylık
sağlıyor. Sultangazi Belediye Başkanı Abdurrah-
man Dursun, “Sıcak çorbalarımız her gün yüzlerce
kişiye ulaşıyor. Hastane önündeki ikram çeşmeleri-
miz hasta yakınlarına ve sağlık çalışanlarına büyük

kolaylık sağlamaya devam ediyor.
Merkez Cami önündeki ikram çeşme-
mizden ise artık her sabah sıcacık
çorba akıyor. Kahvaltı yapmadan ace-
leyle işe giden ya da işten eve dönen
vatandaşlarımız ile okula giden yavru-
larımıza sıcak çorba ikramında bulu-
nuyoruz” diye konuştu. DHA

İkram çeşmesi! Lübnan'dan kaçıyorlar!
İsraİl saldırıları nedeniyle
Lübnan’da mahsur kalan
169 Türk vatandaşı uçakla

Türkiye'ye getirildi. Çukurova Hava-
limanı aktarmalı gerçekleşen uçuş
sonrası 58 kişi İstanbul Havalima-
nı’na ulaştı. Dışişleri Bakanlığı İsrail
saldırıları sonrası Lübnan'dan ayrıl-
mak isteyen 169 Türk vatandaşının
tahliyesini sağladı. Sabah saatlerinde

Beyrut’tan hareket eden uçak saat
10.45 sıralarında Mersin’in Tarsus il-
çesindeki Çukurova Havalimanı’na
ulaştı. 111 kişi Çukurova Havalima-
nı'nda; 58 kişi ise İstanbul Havalima-
nı’nda sevdiklerine kavuştu.
Lübnan’dan tahliye edilenler yaşa-
dıkları korku dolu anları anlatırken,
yetkililere teşekkür etmeyi ihmal 
etmedi. DHA
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S anatın daha geniş kitlelere
ulaşmasını sağlamak
amacıyla düzenlenen ser-

ginin açılışında konuşan İva
Sanat Genel Koordinatörü Seçil
Aydın, projenin ilk etkinliğinde
sanatın birleştirici ve ilham verici
gücüyle buluşmak için bir araya
gelindiğini söyledi.Aydın, İva Sa-
nat'ın yeni nesil bir çevrim içi
sanat galerisi olma hedefiyle yola
çıktığını belirterek, "Bugün ise sa-
natçıların ve sanatseverlerin bir-
birlerine ilham verdikleri bir alan
oluşturmayı temel alan bu mis-
yonun somut bir yansıması olan
'Sanatta Hayat Var' projesi ile
karşınızdayız. İva Sanat'ın dijital
platformunda yer alan sanatçıla-
rımızın ilk kez fiziksel olarak bu-
luştuğu karma sergimiz,
Türkiye'nin dört bir yanından
tam 41 sanatçının birbirinden de-
ğerli eserlerini bir araya getiriyor."
ifadesini kullandı.Sanatın sadece
bir ifade biçimi olmadığını, aynı
zamanda insanları birleştiren,
yeni bakış açıları sunan güçlü bir
araç olduğunu dile getiren Aydın,
"Önümüzdeki dönemlerde
karma sergiler, sanat fuarlarına
katılımlar, atölye çalışmaları, söy-
leşiler ve daha birçok etkinliği ha-

yata geçirmeyi planlıyoruz." dedi.

Sanatseverler artacak 

"Kültürel gelişim, toplumun es-
tetik deneyimlere maruz kalma-
sıyla ilgili"Hayat Holding
Global İletişim ve Sürdürülebi-
lirlik Direktörü Çağlayan Kent
de sanatın herkese erişebildiği
bir noktada çalışmanın çok
güzel olduğunu belirterek, "Gü-
nümüzün en temel kavramların-
dan biri çeşitlilik ve kapsayıcılık.
Bu platform sayesinde sanat
dünyasında da çeşitliliğin ve

kapsayıcılığın artacağına yürek-
ten inanıyoruz." diye konuştu.
Kent, İva Sanat'ın yeteneğini
esere dönüştürenler için sürdü-
rülebilir bir kariyer fırsatı sundu-
ğunu vurgulayarak, "Takdir
edersiniz ki kültürel gelişim, sa-
dece sanatın belirli bir zümrede
olmasıyla değil, toplumun gene-
linin esasında estetik deneyim-
lere maruz kalmasıyla, kültürel
gelişimlere maruz kalmasıyla il-
gili. Bu nedenle eminim ki plat-
form sayesinde sanatın bu
şekilde erişilebilir olması saye-

sinde sanatseverlerin de sayısı
gittikçe artacak." dedi. Kent,
özellikle genç sanatçılar, sanat
dünyasında kendilerine yer bul-
makta çeşitli engellerle karşıla-
şan gençler için İva Sanat
Platformu'nun son derece kıy-
metli bir girişimi olduğunu da
sözlerine ekledi.Hayat Hol-
ding'in sanat alanındaki ilk sos-
yal yatırımı olma özelliğini
taşıyan proje kapsamında yakla-
şık 120 eserin bulunduğu karma
sergi, 27 Ekim'e kadar ziyaret
edilebilecek. AA 

Kartal Belediyesi ve İstanbul Gedik
Üniversitesi'nin iş birliği ile düzenlediği
‘Evlilik Okulu’ adlı eğitim programı
devam ediyor. 4 hafta boyunca haftada
bir gün uzman eğitmenler eşliğinde
devam eden eğitimde evlilik ve evlilik sü-
reçlerinin yanı sıra aile hayatına yönelik
bilgiler aktarılıyor. Kartal Belediyesi Yalı-
Yunus-Topselvi Kültür Merkezi’nde ger-
çekleştirilen programın 2. haftasında da
yoğun bir katılım sağlandı.

Öfke kontrolü ve sevgi dili 

Kartal Belediyesi Başkan Yardımcısı Dr.
Dilek Kars, Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürü Deniz Karacan ile Kartal Bele-
diyesi meclis üyelerinin de katıldığı bu
haftaki eğitimde; özellikle evlilik önce-
sinde kadınların dikkat etmesi gereken
sağlık konuları ve aile hayatında iletişim
becerileri üzerinde duruldu. Kadın
doğum uzmanları, evlilik sürecinde sağlık

konularına dair önemli bilgileri katılımcı-
larla paylaştı. Ayrıca, evlilikte iletişim ve
yaşam becerileri, sevgi dilleri ile öfke
kontrolü gibi aile içi ilişkilerin sağlıklı şe-
kilde sürdürülebilmesi için temel bilgilere
yer verildi.

Hukuki ve psikolojik konular

Programın bir diğer dikkat çeken kısmı
ise aile hukuku ve medeni kanun çerçeve-
sinde aile yapısının ele alınması oldu. Uz-
manlar, aile içindeki sınırların
belirlenmesi ve evlilik çatışmalarına sebep
olabilecek faktörlerin nasıl yönetileceği
konusunda katılımcılara bilgi sundu. Aile
planlaması, öfke kontrolü ve stres yöne-
timi gibi önemli başlıklarla katılımcılar,
evlilik yolculuklarında karşılaşabilecekleri
zorluklara karşı bilinçlendirildi. Program,
iki hafta daha devam edecek ve daha bir
çok önemli konuya ışık tutmayı sürdüre-
cek. HABER MERKEZİ 

Hayat Holding ve Hayat Finans'ın desteğiyle İva Sanat tarafından düzenlenen "Sanatta
Hayat Var" karma sergisi, Ortaköy Tarihi Hüsrev Kethüda Hamamı'nda sanatseverlerle
buluştu. 41 sanatçının eserlerinin yer aldığı karma sergi, 27 Ekim'e ziyaretçilere açık olacak

SANATTA
HAYAT VAR Evliliği okulda

öğreniyorlar!

İsveç'İn dünyaca ünlü melankolik sesi
Jay-Jay Johanson, yeni yılda 2 konser
için yeniden Türkiye'ye gelecek.
Jay-Jay Johanson, 7 Şubat
2025'te Milyon Performance
Hall Ankara, 8 Şubat 2025 ge-
cesi ise If Performance Hall
Beşiktaş'ta sahne alacak. Bilet-
ler, 18 Ekim Cuma günü saat
12.00'de satışa çıkacak. Müzik
kariyerine çok genç yaşlarda

başlayan ve yayınladığı her albümde
farklı müzik türlerini deneyimleyen Jay-
Jay Johanson, trip-hop'tan electro-
clash'e, downtempo'dan indie'ye oldukça
zengin bir repertuara sahip. 1996 yılın-

dan beri müzik dünyasının içinde
olan, verdiği konserlerle Türki-
ye'de de geniş kitlelere ulaşan Jo-
hanson, "Believe In Us", "So Tell
the Girls That I'm Back In Town",
"Mr. Fredrikson", 'On The Radio',
"Time Will Show Me" gibi dillere
pelesenk olmuş birbirinden başa-
rılı şarkılara imza attı.

Jay-Jay geliyor!
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FEDERAL Seçim Komisyonu'nun
(FEC) güncel verilerine göre, ABD’li
milyarder Musk, temmuz-ağustos-eylül

aylarını kapsayan dönemde Trump'ın seçim kam-
panyasına toplam 75 milyon dolarlık bağış ak-
tardı. Trump'a destek verdiğini birçok kez dile
getiren ve kısa süre önce Cumhuriyetçi adayın bir
seçim mitingine katılan Musk, Trump'ın yaz dö-
neminde bağışlarının artmasında etkili oldu.
FEC'in son verilerine göre, Demokrat aday Ka-
mala Harris son 3 aylık dönemde toplam 678
milyon dolar, Cumhuriyetçi Trump ise toplam
310 milyon dolar bağış topladı. DHA 

Trumpa'a
yağdırıyor! 
Amerikalı milyarder Elon Musk'ın
ABD başkanlık seçimlerinin Cumhuri-
yetçi adayı Donald Trump'ın seçim
kampanyasına son 3 ayda toplam 75
milyon dolar bağış yaptığı açıklandı

ALMANYA Başbakanı Olaf Scholz, Uk-
rayna'daki duruma barışçıl çözüm bu-
lunması için Rusya Devlet Başkanı

Vladimir Putin ile görüşmeye hazır olduğunu
söyledi. Federal Meclis'te konuşan şansölye, Uk-
rayna konusunda Rusya'nın katılımıyla bir barış
konferansı düzenlenmesi gerektiğini aktardı.
Scholz, Putin ile görüşmelerin en yakın ortakla-
rıyla koordinasyon içinde yürütülmesi gerektiğini
vurgulayarak, "Ukrayna'yı açıkça desteklemenin
yanı sıra, bu savaşın sonsuza kadar sürmemesini
nasıl sağlayacağımızı çözmek için elimizden
gelen her şeyi yapmamızın zamanı geldi. Ukray-
na'nın destekçileri, Ukrayna’nın güvenebileceği
net bir mesaj göndermeli” dedi. DHA 

Görüşmeye
hazırım
Almanya Başbakanı Olaf Scholz, Ukray-
na'daki duruma barışçıl çözüm bulun-
ması için Rusya Devlet Başkanı Putin ile
görüşmeye hazır olduğunu belirtti

Z aharova, başkent Moskova'da dü-
zenlediği haftalık basın toplantı-
sında gündemdeki konuları

değerlendirdi. Toplantıda, "İsrail ordu-
sunun, Gazze Şeridi'nin orta kesimin-

deki Deyr el-Belah kentinde
bulunan Aksa Şehitleri Hastanesi
yerleşkesindeki çadırları bomba-
lamasını ve saldırı sonucu çıkan
görüntüleri ne şekilde değer-
lendirdiği" yönündeki soru-
sunu yanıtlayan Zaharova,
bu görüntülerin "korkunç"
ve "şok edici" olduğunu
belirtti.Amerikalıların bu
bölgeye "delilik" getirdi-
ğinin altını çizen Zaha-
rova, bu olayda ve bir
yıldır devam eden saldırı-
larda ölen Filistinlilerin

yakınlarına başsağlığı,
yaralılara da acil şi-

falar diledi.Zaharova, Gazze'ye yönelik
saldırıların durdurulması gerektiğini vur-
gulayarak, şunları kaydetti:"Sivil halka
yönelik şiddet, kalabalık yerlere ve sivil
unsurlara yönelik seçici olmayan saldırı-
lar haklı gösterilemez. (İsrailli) Askerle-
rin bu tür eylemleri uluslararası insancıl
hukuka aykırı ve ahlak dışı. Gazze Şeri-
di'nde yaşayanların acıları ancak askeri
eylemlerin durdurulmasıyla sonlandırıla-
bilir."Gazze'de "benzeri görülmemiş" ve
"yıkıcı" krizin yaşandığını belirten Zaha-
rova, Rusya ve birçok ülkenin Gazze'deki
durumun iyileştirilmesi konusunda giri-
şimlerde bulunduğunu dile getirerek,
"Gazze'deki çatışmaların durdurulma-
sıyla birlikte Filistin meselesinin uluslar-
arası hukuk bağlamında çözülmesi
gerektiğini" söyledi.

Hepsi ABD yüzünden 

Sözcü Zaharova, ABD'nin Gazze'ye yöne-
lik yaklaşımını da değerlendirerek, şöyle

konuştu:"Maalesef, ABD ve müttefikle-
rinin pozisyonu yüzünden Birleşmiş

Milletler Güvenlik Konseyi'nde
(BMGK) net şekilde sürdürülebi-
lir ateşkes talep eden karar
kabul edilemiyor. Bunun yerine
Amerikalıların İsrail ile Hamas
arasında dolaylı müzakereleri
teşvik etme girişimleri başa-

rılı olmadı. Gazze'deki durum kötüleş-
meye devam ediyor. Bölgede çatışma
ateşi büyüyor. Bu ateş, Filistin toprakları
dışında Lübnan topraklarına da sıç-
radı."BMGK'nin bölgede şiddetin azaltıl-
masına yönelik kararları kabul etmesi
gerektiğini vurgulayan Zaharova, ABD ve
diğer BMGK üyelerinin küresel barış ve
güvenliğin korunmasından sorumlu oldu-
ğuna dikkati çekti.

Nükleer beşli

Rusya, ABD, Çin, İngiltere ve Fransa’dan
oluşan "nükleer beşli" grubunun ABD'nin
New York kentinde 10 Ekim'de toplantı
yaptığı bilgisini paylaşan Zaharova, bu
toplantının uzmanlar seviyesinde ger-
çekleştiğini söyledi.Rusya'nın ağustosta
"nükleer beşli" grup başkanlığını Çin'e
devrettiğini dile getiren Zaharova, Batılı
ülkelerin nükleer tehdidini artıran stra-
tejik riskler yarattığını belirterek, "Bu
platformu, Rusya'nın uluslararası güven-
likle ilgili konularda yaklaşımını ve
önemli sinyallerini duyurmak için kullan-
maya devam edeceğiz." dedi.Bakanlık
sözcüsü Zaharova, Rusya Dışişleri Ba-
kanı Sergey Lavrov'un 18 Ekim'de İstan-
bul'da yapılacak Güney Kafkasya
Bölgesel İşbirliği Platformu toplantısına
katılacağını ve toplantı kapsamında ikili
görüşmeler yapacağını paylaştı. AA 

HUKUKA AYKIRI
VE AHLAK DISI!

F ransa, Avrupa'nın en büyük Müslü-
man ve Yahudi nüfusuna sahip ülke-
sidir. Müslümanlar toplumun

yaklaşık yüzde 10'unu oluşturmasına rağ-
men, Fransa hükümeti radikal bir kararla
güvenlik gerekçesini bahane göstererek
Gazze'ye destek veren tüm protestoları ya-
sakladı. Polis bu yasağa uymayanlara sert
müdahalelerde bulunarak birçok kişiyi göz-
altına aldı. Ülkedeki öğrenci eylemleri güç
kullanılarak bastırıldı. Bazı üniversiteler,
öğrencilerin protestolarını engellemek için
uzaktan eğitime geçti. Filistin’e destek
veren bazı öğretim üyeleri işlerini kaybetti
ve bu konuda görüşlerini açıklamak isteyen
akademisyenler baskı altında kaldı.

Macron'dan ambargo çıkışı

Fransa, İsrail'in Gazze'de gerçekleştirdiği
soykırıma sessiz kalışının ardından Lüb-
nan’a yönelik saldırılar karşısında politika-
larını yeniden gözden geçirerek farklı bir yol
izlemeye başladı. Fransa Cumhurbaşkanı
Emmanuel Macron, Birleşmiş Milletler
(BM) toplantısında, İsrail’in Gazze'deki sal-
dırısını Lübnan'a genişletmesinin ciddi so-
nuçlar doğuracağını vurguladı. Lübnan'a
yönelik saldırıların devam etmesiyle birlikte
Macron sürpriz bir şekilde İsrail'e yönelik
silah satışını durdurma çağrısı yaptı.Mac-
ron, hem bölgede barış çağrısında bulunma-

nın hem de silah satışını sürdürmenin çeliş-
kili olduğunu ifade ederek Lübnan ile daya-
nışma içinde olduklarını yineledi. Macron'un
bu açıklamayı, yaklaşık 100 ülkeden temsil-
cinin katıldığı ve 40'a yakın Fransızca konu-
şan eski sömürge ülkesinin bir araya geldiği
19. Frankofon Zirvesi'nde yapması oldukça
önemliydi. Fransa, eski Fransız sömürgele-
riyle kültürel, ekonomik, askeri ve siyasi iş-
birliğini derinleştirerek Afrika'da artan Çin,
Rusya ve Türkiye etkisini azaltmayı hedefli-
yor. Lübnan’ın da aralarında bulunduğu bu
ülkelerin çoğunluğu Afrika'daki Müslüman
toplumlardan oluşuyor. Macron bu toplan-
tıda, hem Fransa'daki sivil topluma hem de
özellikle Müslüman ülkelere Filistin konu-
sunda duyarlı olacağı mesajını vermeye ça-
lıştı. Cumhurbaşkanı Macron, Filistin
politikaları nedeniyle Fransa’yı eleştiren bu
ülkelere ve Fransa'daki sivil toplum ara-
sında artan endişelere yanıt olarak İsrail'e
silah ambargosu çağrısı yaparak diplomatik
bir mesaj vermek istedi.

Macron neden söylem değiştiriyor?

Bu yeni siyasi manevranın arkasında iki
önemli neden bulunuyor. Birinci neden, Lüb-
nan'ın Fransa için tarihi, kültürel ve jeopoli-
tik açıdan büyük bir öneme sahip olmasıdır.
Fransa, 1920-1943 yılları arasında Lüb-
nan'da kurduğu manda yönetimiyle elde et-
tiği jeopolitik etkisini sürdürmek ve devam
ettirmek istiyor. Fransa, Lübnan'daki her si-

yasi krizde aktif bir müdahalede bulunarak,
Orta Doğu'daki nüfuzunu sürdürmeyi hedef-
liyor. Macron'un silah ambargosu konusun-
daki çıkışının en önemli nedeni, gelecekte
İsrail'in soykırım suçlamasıyla yargılanması
durumunda, Fransa'nın bu suçlara destek
vermiş bir ülke olarak anılma riskini orta-
dan kaldırmayı hedeflemesidir. Aslında
Fransa, İsrail'e silah satan büyük ülkelerden
biri değildir. Fransa'nın İsrail'e yıllık silah
satışı yaklaşık 30 milyon avro değerindedir.
Bu silahların çoğu, Fransa'nın kendi açıkla-
masına göre, İsrail'in "Demir Kubbe" olarak
adlandırdığı savunma sisteminin bazı parça-
ları için temin ediliyor. Bununla birlikte, İs-
rail'e en büyük silah satışını yüzde 69 ile
Amerika Birleşik Devletleri (ABD) ve onu
takiben yaklaşık yüzde 30 ile Almanya ger-
çekleştiriyor. 

Fransa'nın durumda rolü 

Fransa'nın İsrail'e yönelik, sembolik ve si-
yasi bir anlam taşıyan fakat kayda değer bir
etki yaratmayan silah ambargosu çağrısı,
24 Mayıs 2024'te Uluslararası Adalet Diva-
nı'nın (UAD) İsrail’in Refah'taki askeri ope-
rasyonlarını derhal durdurma talebinin
etkisiyle şekillendi. Divan, Güney Afrika’nın
başvurusunda bu operasyonların soykırım
riski taşıdığına dikkat çekmişti. Fransa,
insan hakları ve uluslararası hukuk ihlalle-
rine karşı daha fazla sessiz kalmanın sonuç-
larının kendisine de zarar verebileceği

endişesini daha fazla ciddiye almaya baş-
ladı. Bu endişe, silah ambargosunu gün-
deme getiren en önemli etken oldu. Ayrıca
Fransa, 2013’te imzalanıp 2014’te yürür-
lüğe giren Silah Ticareti Antlaşması'nın
(ATT) 6. maddesine de taraftır. Bu an-
tlaşma, bir devletin silahlarının ciddi insan
hakları ihlalleri veya soykırım riski doğura-
bileceği durumlarda transferinin yasaklan-
masını zorunlu kılıyor.

Riski ortadan kalkıyor

Fransa, diplomatik bir stratejiyle
UAD'nin ileride verebileceği olası bir soykı-
rım kararını göz önünde bulundurarak, İs-
rail'e silah satışını durdurma çağrısı yaptı.
Bu adım, Fransa'nın insan hakları ihlalleri
ve uluslararası hukuk normlarına olan yü-
kümlülüklerini vurgulayan sembolik bir
eylem olarak değerlendirilmelidir. Ayrıca bu
çağrı Fransa'nın olası bir soykırım destek-
çisi olarak anılma riskini ortadan kaldır-
mayı amaçlıyor. İngiltere de eylül ayında
uluslararası insani hukuk ihlalleri konusun-
daki endişeler ve olası bir yargı sürecinde
ceza almamak adına bazı silah satışlarını
askıya almış ancak tamamen bir ambargo
kararı almaktan kaçınmıştı. Fransa, ileride
silahların yalnızca İsrail'in kendini savun-
ması için temin edildiğini ve İsrail'in saldırı-
larını genişletmesiyle satışını durdurduğunu
vurgulamak için diplomatik bir strateji ola-
rak bu adımı attı. (Kaynak: AA)  

MACRON'UN İSRAİL’E SİLAH AMBARGOSU 
** Dr. Nevzet Çelik

Rusya Dışişleri Bakanlığı Sözcüsü Zaharova, İsrail'in Gazze Şeridi'ndeki eylemlerinin uluslararası
insancıl hukuka aykırı ve ahlak dışı olduğunu belirtti.  Zaharova, "Sivil halka yönelik şiddet, 
kalabalık yerlere ve sivil unsurlara yönelik seçici olmayan saldırılar haklı gösterilemez." dedi

GAZZE Şeridi'ndeki Sivil Sa-
vunma Müdürlüğünden ya-
pılan yazılı açıklamada,

Cibaliya Mülteci Kampı'ndaki duruma
ilişkin bilgi verildi. İsrail ordusunun,
Gazze Şeridi'nin kuzeyindeki binaları
ve altyapıyı bombalayarak havaya
uçurduğu kaydedilen açıklamada, Ci-
baliya Mülteci Kampı'nda 200 bin Fi-
listinlinin 12 gündür yiyecek, içecek ve
ilaçtan yoksun yaşadığına işaret
edildi.Açıklamada, İsrail ordusunca öl-
dürülen onlarca Filistinlinin cenazesi-
nin, ordunun sürdürdüğü kara
harekatı ve hareket eden her türlü nes-

neyi hedef alması nedeniyle hala enkaz
altından çıkarılmayı ve yollardan kaldı-
rılmayı beklediği kaydedildi.Müdürlü-
ğün açıklamasında, "Cibaliya yok
ediliyor ve sistematik ölüme maruz ka-
lıyor." ifadesine yer verildi.İsrail'in 7
Ekim'den bu yana Gazze Şeridi'ne
düzenlediği saldırılarda yaklaşık 17
bini çocuk, 11 bin 378'i kadın olmak
üzere 42 bin 409 Filistinli öldü, 99
bin 153 kişi yaralandı.Enkaz altında
halen binlerce ölü olduğu bildirilir-
ken, halkın sığındığı hastane ve eği-
tim kurumları hedef alınarak sivil
altyapı da tahrip ediliyor. AA 

Gazze Şeridi'nin kuzeyindeki Cibaliya Mülteci Kampı'nda 200 bin Filis-
tinlinin 12 gündür yiyecek, içecek ve ilaçtan yoksun yaşadığı belirtildi

Yokluk üstüne yokluk!
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HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / NEŞE MERT

13
SEVGİ DOLU BİR ŞARKI 

Popüler müziğin renkli simalarından
Ayşe Çınar, Garaj Müzik etiketli yeni
teklisinde Türk pop müziğin en güçlü
kadın şarkı yazarlarından Ayla Çelik
ile ortaklık yaptı. Sözü Ayla Çelik'e
müziği Ayla Çelik ve Serdar Aslan'a
düzenlemesi Ahmet Kalabay'a ait "İki

Kişilik Aile"nin video klibinin yönet-
men koltuğunda Öykü Onur Tanyel
oturdu. Benim duygulu, sevgi dolu
dünyamda “nasıl bir sevgi” sorusu-
nun cevabını aslında sevgili Ayla
Çelik bu şarkıyı yazarak vermiş diyen
Ayşe Çınar şarkı ile ilgili duygularını

şöyle açıkladı: "Ben sadece ilk duydu-
ğumda ona “Ayla bu benim şarkım
olsun” dedim, büyük bir zerafetle
kabul etti. Aslında belki de milyon-
larca insanın sevgiye dair hislerine
tercüman oldum ve bu şarkı beni çok
mutlu ediyor.”

tv

HaBER-dİZİ-sİNEMa-yaRIşMa-sPOR-sİyasEt 

19:00 Akşam Haberleri
19:10 Piyasalar
19:15 Ceyda Düvenci İle
Bambaşka Sohbetler
19:55 Hava Durumu
20:00 Ana Haber
20:50 Piyasalar
20:55 Hava Durumu
21:00 Seda Öğretir İle 
Zincirleme Reaksiyon
22:55 Hava Durumu
23:00 Bugün Yarın
23:50 Paranın Nabzı
23:55 Hava Durumu

01:35  Teşkilat
03:50  Seksenler
04:50  Lingo Türkiye
05:48  İstiklal Marşı
05:50  Kalk Gidelim
08:55  Kod Adı Kırlangıç
10:30  Alişan ile 
Hayata Gülümse
13:15  Seksenler
14:25  Gönül Dağı
17:45  Lingo Türkiye
19:00  Ana Haber
19:55  İddiaların Aksine
20:00  Kara Ağaç Destanı

06:00  A'dan Z'ye
07:00  A'dan Z'ye
08:00  A'dan Z'ye
09:00  Gündem
10:00  Gündem
11:00  Gündem
12:00  Gün Ortası
13:00  Gün Ortası
14:00  Bugün
15:00  Bugün
16:00  Günlük
17:00  Günlük
18:00  Ana Haber
20:45  Akıl Çemberi

00:00 Şanslı Logan
02:00 Güzel Köylü
04:00 Dürüye'nin 
Güğümleri
05:40 Söz
07:00 Güne 
Başlarken
09:45 Sana Değer
13:00 Zahide Yetiş ile 
Yeniden Başlasak
16:15 Söz
19:00 Star Haber
20:00 Yol Arkadaşım 2
22:15 Yol Arkadaşım 2

12:00 Gün Ortası
12:45 Haberin 
İçinden
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
15:40 Haber Bülteni
16:00 Günün İçinden
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem
18:45 Haberin İçinden
19:45 Ana Haber
21:00 Çözen Kazanır
21:30 Gündem Özel
23:00 Bugünden Yarına

00:15  Yerli Dizi
02:45  Güllerin Savaşı
09:00  Neler Oluyor 
Hayatta (Yeni Bölüm)
11:15  Yaprak Dökümü
13:00  Gelinim 
Mutfakta (Yeni Bölüm)
16:00  Ayazın Sonu
Güneş (Yeni Bölüm)
17:15  Bizi Birleştiren Hayat
(Yeni Bölüm)
18:30  Kanal D Ana Haber
20:00  Arka Sokaklar 
(Yeni Bölüm)

00:20  Bir Gece 
Masalı
03:00  Ateş Kuşları
06:00  Kalp Yarası
07:00  Kahvaltı Haberleri
08:30  Nihat Hatipoğlu
Sorularınızı Cevaplıyor
10:00  Müge Anlı ile Tatlı Sert
13:00  Gün Ortası
14:00  Sen Anlat Karadeniz
16:00  Esra Erol'da
19:00  ATV Ana Haber
20:00  Kim Milyoner Olmak İster?
(Yeni Bölüm)

04:45  Yasak Elma
06:00  Fatih Ürek ile 
Gelin Görümce
07:30  İlk Bakış / Canlı
08:00  İlker Karagöz ile 
Çalar Saat / Canlı
10:45  Çağla ile 
Yeni Bir Gün / Canlı
12:30  Kirli Sepeti / Tekrar
13:30  En Hamarat 
Benim / Yeni Bölüm
19:00  Selçuk Tepeli ile 
Now Ana Haber / Canlı
22:45  Yabani

04:30 Program 
Gazete Magazin 
(Tekrar)
06:00 Dizi Dizi
07:15 Program 8'de Sağlık
08:30 Program Aramızda
Kalmasın (Canlı)
11:00 Yarışma MasterChef
Türkiye (Tekrar)
13:45 Yarışma gaze
16:00 Yarışma Zuhal Topal'la
Yemekteyiz
20:00 Yarışma MasterChef
Türkiye (Yeni Bölüm)

00:00 Haber 
Bülteni
00:30 Açık ve Net
04:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk 
Manşet
16:00 HT 360
17:00 Akşam Haberleri
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 Türkiye'nin Nabzı

04:00 Haber Bülteni
05:15 Gün'den Kalan
06:00 Haber Bülteni
07:00 Gün Uyanıyor
10:00 Günün Rotası
12:00 Haberde 
Gün Ortası
14:00 Haberin İçinden
16:00 Osman Kenan 
Çapoğlu ile Başlıklar
18:00 Kübra Par ile 
Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:30 Eşit Ağırlık

02:45 Dizi Kızılcık 
Şerbeti (Tekrar)
05:00 Dizi Sandık 
Kokusu (Tekrar)
08:00 Program Bu Sabah
10:00 Dizi Deha (Tekrar)
12:30 Program Ezgi Sertel ile
Gelin Evi (Yeni Bölüm)
15:00 Program Didem Arslan
Yılmazla Vazgeçme
18:45 Program Show
Ana Haber
20:00 Dizi Kızılcık Şerbeti
(Yeni Bölüm)

KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
KADINLAR KADINI
YARGILIYOR!
Ali GökmenAltuğ'un yönetmenliğinde

sahnelenen oyun, kadın dayanış-
ması, adalet ve toplumsal cinsiyet

rolleri üzerine düşündürücü bir yolculuk
sunuyor. Jüri üyesi 12 kadının, bir cinayete
karışan Sally’nin hamile olup olmadığını
kendi tecrübelerine dayanarak tespit etme-
sini konu alanoyun, 19 Ekim, 23-26 Ekim
2024 tarihleri arasında Üsküdar Musahip-
zade Celal Sahnesi’nde seyircisiyle buluşa-
cak.  Oyunun yönetmeni Ali Gökmen
Altuğ, “Gök Kubbe”nin kadınlarını şöyle
anlatıyor: “Gök Kubbe oyununda kadınlar,
çamaşır yıkamak, ütü yapmak, çocuk bak-
mak, dikiş dikmek, yemek yapmak gibi ev
işlerinden kafalarını kaldırıp gökyüzüne
bakmaya fırsat bulamazlar. Sally hariç.

“Gökyüzüne baktım” diyen Sally, hayal gü-
cüyle, fantezileriyle, sıra dışı ve uygunsuz
olarak nitelendirilen davranışlarıyla farklı
bir yerde konumlandırılmasına rağmen, bir
“kahraman” olmanın çok ötesindedir.
Yazar ne gökyüzüne bakamayan kadınları
mağdur ya da kurban olarak göstermiş, ne
de katil olmakla suçlanan Sally’i olumlu bir
kahraman figürü olarak çizmiştir.”

Kalıpların dışında 

Kirkwood’un kadınları, ezberlerin, kalıpla-
rın dışında hayata dair tüm renkleri ve zen-
ginlikleri taşıdığını ifade eden Altuğ, oyunu
“Kadınların toplumdaki yerini, kadınlık hal-
lerini, kadının kendine atfedilen toplumsal
görevlerini, varoluşunu, kendini gerçekleş-

tirme mücadelesini; pasif, etkisiz, kurban
rolü üzerinden değil, insana dair tüm çatış-
maları barındıran bir yerden inşa ettiği gö-
rülüyor” sözleriyle anlattı. Altuğ: “ Bay
Halley’in söylediği kuyruklu yıldızın geçişini
izlemek isteyen ama aynı zamanda evden
yabancı bir adamla kaçan ve sonrasında
katil olmakla suçlanan Sally’nin hamile
olup olmadığına karar vermek için topla-
nan on iki kadın, kendilerine tanınan güce
ve iradeye rağmen belki de bir sonraki kuy-
ruklu yıldız geçene kadar karar veremeye-
cekleri bir çıkmazın içinde kendilerini
bulacak” dedi.

Oyuncu kadrosu 

Dramaturgisini Sinem Özlek’in, müzi-

ğini Emrah Can Yaylı’nın, dekor tasarı-
mını Barış Dinçel’in, kostüm tasarımını
Gamze Kuş’un, ışık tasarımını Mustafa
Türkoğlu’nun, efekt tasarımını Metin
Küçükyılmaz’ın, hareket düzenini Senem
Oluz’un, video tasarımını Enes Altuğ
Avşar’ın yaptığı, fotoğraflarını Sadi
Ayan’ın çektiği oyunda,Ada Alize Ertem,
Aslıhan Kandemir, Asya Kale-Deniz Şiir
Boy, Ayşem Yağmur Ulusoy Göktürk,
Betül Kızılok Bavli, Canan Kübra Bi-
rinci, Çağlar Polat, Demet Bozkaya Şalt,
Eraslan Sağlam, Eylül Soğukçay, Ezgim
Kılınç, Fatma İnan, Gözde İpek Köse,
Işıl Zeynep Karaalp, Serap Öztürk, Ze-
liha Güney rol alıyor. 
HABER MERKEZİ 

İstanbul Büyükşehir
Belediyesi Şehir
Tiyatroları Lucy

Kirkwood’un
yazdığı, daha önce

Londra ve New
York’ta sahnelenen

“Gök Kubbe”yi
İstanbul 

seyircisiyle
buluşturacak. 

Kadın ve kadın 
üzerinden değer

yargılarının konu
alındığı oyun, yarın

sahnede olacak

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!

Hayalleri 
suya

düştü!
"Hayat Devam

Ediyor" dizisinde
çocuk gelin rolüyle

tanınan Meltem
Miraloğlu ile ilgili

şoke eden iddialar
öne sürüldü.

Miroğlu'nun 87
yaşındaki eşi

Patrick Grady'in,
genç oyuncuya

miras kalmasın
diye tüm mal

varlığını sattığı
öğrenildi

2019 yılında Amerika’ya yerleşen oyuncu Mel-
tem Miraloğlu, kendisinden 48 yaş büyük ABD’li
Patrick Grady ile evlenmişti. Amerika'da rehin tu-
tulduğunu ve kimlik belgelerinin çalındığını ifade
ederek yardım çağrısında bulunan oyuncu Mel-
tem Miraloğlu’nun, şu an Amerika’nın New Jer-
sey eyaletinde Türklerin en yoğun olarak
yaşadıkları Paterson kentinde olduğunu öğrenildi.

Hapse girmiş 

Meltem Miraloğlu’nun, ABD’ye ilk gittiğinde
New Jersey eyaletinde aşk yaşadığı Türk gencini,
daha sonra evlendiği kocası Patrick’e kuzeni ola-
rak tanıttığı, aynı zamanda Amerikan vatandaşı
olan o Türk gencini kocasının evine alarak 3 yıl
aynı evde yaşadıkları ortaya çıktı. Partic'in ise, o
Türk gencinin Meltem’in kuzeni değil de sevgilisi
olduğunu öğrenince, Green Card için kandırıldı-
ğını söyleyerek, Meltem’i şikâyet ettiği, genç
oyuncunun  federal polis tarafından geçtiğimiz
Mayıs ayında hapse atıldığı bilgisi geldi.

Mal varlığını satmış

Miroğlu ile evlendiğinde 82 yaşında olan Patric'i,
miras kalmasın diye karavanı hariç tüm mal varlı-
ğını satarak, ağabeyinin bahçesinde karavanında
yaşamaya başladığı ve  şimdilerde sağlık prob-
lemleri yaşadığıda gelen bilgiler arasında. Uzun
süre hapis yatan ve kefaletle serbest kalan Mel-
tem Miraloğlu'nun Amerika'da kalmak ve Green
Card sahibi olabilmek için uğraştığı öğrenildi.
Şartları yerine getiremezse genç oyuncu ABD'den

sınır dışı 
edilecek.
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D aha önce 2009, 2010, 2015 ve 2022'de
şampiyonluğu elde eden sarı-lacivertliler,
2 yıl aranın ardından yeniden kupaya

uzandı. Toplamda 5’inci kez kupayı kazanan sarı-
lacivertliler, elde edilen zaferle organizasyonda
5’er kez ile en çok şampiyonluğa ulaşan 3 ekip-
ten biri oldu. 2009’dan bu yana gerçekleştirilen
ve bu yıl 14’üncüsü düzenlenen organizasyonda
eczacıbaşı Dynavit, VakıfBank ve Fenerbahçe
Medicana’nın 5’er şampiyonluğu bulunuyor.

Liza kaldırdı

2024 kadınlar AXA Sigorta Şampiyonlar ku-
pası’nda eczacıbaşı Dynavit’i 3-1 yenen Fener-
bahçe Medicana, düzenlenen kupa töreniyle
kupasını aldı. Sarı-lacivertli oyuncular, şampiyon-
luk kupasını AXA Türkiye Hayat ve emeklilik Baş-
kanı ve icra kurulu Üyesi Olgun küntay ve
Türkiye Voleybol Federasyonu Başkanı Mehmet
Akif Üstündağ'ın elinden aldı. Fenerbahçe’de tüm
takım şampiyonluk kupasının genç oyuncu Liza
Safronova'nın elinde havaya kalkmasının ardın-
dan büyük sevinç yaşadı.

Bakan tebrik etti 

Gençlik ve Spor Bakanı Osman Aşkın Bak, 2024
kadınlar AXA Sigorta Şampiyonlar kupası’nı ka-
zanan Fenerbahçe kadın Voleybol Takımını ya-
yımladığı mesajla tebrik etti. Bakan Bak, tebrik
mesajında şu ifadelere yer verdi: “Türkiye
Voleybol Federasyonu Burhan Felek Vestel
Voleybol Salonu’nda oynanan 2024 kadınlar

AXA Sigorta Şampiyonlar kupası maçında ecza-
cıbaşı Dynavit’i yenerek kupanın sahibi olan Fe-
nerbahçe Medicana kadın Voleybol Takımını
kutluyorum. Şampiyonlar kupası’nda mücadele
eden eczacıbaşı Dynavit kadın Voleybol Takımını
da tebrik ediyorum. Her iki takımımıza göstermiş
oldukları performans için teşekkür ediyor, başarı-
lar diliyorum." DHA

FENERBAHCE
KUPAYA UZANDI!

2024 kadınlar AXA Sigorta Şampiyonlar ku-
pası’nda eczacıbaşı Dynavit’i 3-1 yenen Fe-
nerbahçe Medicana şampiyon olurken
maçta "en Değerli Oyuncu" sarı-lacivertli ta-
kımın milli voleybolcusu Melissa Vargas se-
çildi. etkili oyunuyla kupanın kazanılmasında
başrol oynayan Vargas, ödülünü Türkiye Vo-
leybol Federasyonu Başkanı Mehmet Akif
Üstündağ'dan aldı.

Vargas'a ödül 

Kadınlar AXA Sigorta Şampiyonlar Kupası’nda Eczacıbaşı Dynavit’i 
3-1 yenen Fenerbahçe Medicana, 5’inci kez kupada mutlu sona
ulaştı. Sarı-lacivertliler, 2 yıl aranın ardından yeniden kupaya uzandı 
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20 Ekim Pazar günü Süper Lig’in 9’ncu
haftasında Samsunspor ile Fenerbahçe
arasında yapılacak müsabaka hakkında
konuşan Samsunspor Teknik Direktörü
Thomas Reis, “Her maç bizim için çok
önemli. Bu maçta bizim için çok önemli
olacaktır. Fenerbahçe Türkiye’nin en iyi
takımlarından bir tanesi. Çok iyi bir ho-
caya sahipler. Mourinho’ya karşı oynaya-
cak olmamızdan da ayrıca çok
mutluyum. Eğer bunları yapacak olursak
maçın sonunda nasıl bir oyun sergilediği-
mize bakacağız. Çok önemli bir hoca ve
önemli bir takıma karşı oynayacağız.
Güzel bir karşılaşma olmasını istiyoruz”
diye konuştu.

Gayet iyi başladık 

Süper Lig’in 8’nci haftasına kadar göster-
dikleri performans hakkında konuşan
Thomas Reis, “Şu an çok mutlu olduğu-
muzu belirtmek istiyorum. Geçen sezon
Samsunspor’un oynadığı bir çok maçı iz-
ledim. Çok iyi oyuncularımızın olduğunu
fark ettim. Sezon öncesi takımımla güzel
bir kamp geçirme fırsatım oldu. Taktiksel
anlamda bir çok çalışmalar yaptık. Ofan-
sif, defansif ve top bizdeyken neler yap-
mamız gerektiğiyle alakalı güzel
çalışmalar yaptık. Sezona da gayet iyi bir
başlangıç yaptık. İçinde bulunduğumuz
durumdan çok mutluyuz” ifadelerini 
kullandı.

Nanu yorumu 

Süper Lig müsabakalarında yabancı

oyuncuların performansı ve Nanu hak-
kında konuşan Thomas Reis, “Her
oyuncu için hafta boyunca yapmış oldu-
ğumuz antrenmanlarda kendi perfor-
mansını göstermek açısından iyi bir şans
var diyebilirim. Sonuçta belirli bir ilk
11’imiz var. Şu an gayet iyi oynuyorlar.
Bildiğimiz gibi ligde yabancı sınırı var.
12+2 olduğu için kadroya sonuçta 12
tane oyuncu alabiliyoruz ve bizde de 13
yabancı oyuncu var. 1 yabancının dışa-
rıda kalması gerekiyor. Evet kadroyu be-
lirlerken benim karar almam gerekiyor ve
en iyi kadroyu çıkartmaya çalışıyorum.
Nanu antrenmanlarına iyi şekilde devam
ederse elbette gelecek maçlarda oynama
fırsatı olacaktır” açıklamalarında bu-
lundu.

Önemli bir maç 

Fenerbahçe karşılaşması öncesinde bilet-
lerin neredeyse tamamını tüketen Sam-
sunspor taraftarı hakkında konuşan Reis,
“Taraftarlarımızın stadı dolduracak ol-
ması bizi ziyadesiyle çok mutlu ediyor.
Takım olarak çok iyi bir performans gös-
terdik. Şehir ve taraftarlarımız da eminim
bizimle gurur duyuyorlardır. Pazar günü
iyi bir takıma karşı önemli bir maç yapa-
cağız. Tabi nasıl bir sonuç çıkacak ona
bakacağız. Ama taraftarlarımız bizimle
birlikte olacak olursa, bizi desteklemeye
devam edecek olurlarsa kesinlikle çok iyi
bir sezon geçirebiliriz. Umarım bu Pazar
günüde onlara güzel bir karşılaşma iz-
letme fırsatımız olur” dedi.  DHA 
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POrTekiZ Teknik Direktörü ro-
berto Martinez, geçtiğimiz günlerde

"Gedson Fernandes için milli takım kapısı-
nın aralandığını söyleyebilirim" açıklamasını

yaparken 25 yaşındaki yıldız da gözünü kasım
ayındaki milli araya çevirdi. Portekizli yetkilile,

Tümosan konyaspor maçında istanbul'a gelecek ve
tribünde Gedson'un performansını takip edecek.
etkili performansını sürdürmeyi hedefleyen Ged-

son, 6 yıllık aranın ardından milli takıma yeni-
den çağrılmayı istiyor. 2 kez A milli formayı

giyen Gedson Fernandes, son olarak 14
ekim 2018'de iskoçya ile oynanan

hazırlık maçında 22 dakika
görev almıştı.

Avrupa'nın
RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 
Avrupa'nın

RADARINDA 

Beşiktaş'tan Jong atağı
Beşiktaş'ın Hollanda Ligi ekibi PSV'de forma giyen Luuk de Jong'u gündemine
aldığı ve ara transfer döneminde kadrosuna katmak istediği öne sürüldü 
ArA transferde sol bek, sol kanat 
ve sağ kanat transferleri için 
çalışmalarını sürdüren Beşiktaş'ta
yeni bir iddia ortaya atıldı. Siyah-
beyazlıların PSV forması giyen 
Luuk de Jong'u gündemine aldığı
öne sürüldü.  34 yaşındaki oyuncu

geçtiğimiz sezon 29 golle krallık ta-
cını Vangelis Pavlidis'le paylaşmıştı.
Sezon sonunda Hollanda ekibiyle
sözleşmesi sona erecek olan de
Jong'un ara transfer döneminde
Beşiktaş'a gelmeye sıcak baktığı da
kaydedildi. 

Galatasaray'da milli arada sakatlanan Barış
Alper Yılmaz'ın Antalyaspor maçında riske edil-
meyeceği öne sürüldü. Teknik Direktör Okan
Buruk'un sakatlıktan dönen Hakim Ziyech’i ilk
11'de başlatabileceği kaydedildi. Galatasa-
ray'da milli arada sakatlanan ve Antalyaspor
maçında riske edilmeyecek olan Barış Alper
Yılmaz'ın yerine kimin görev alacağı merak
ediliyor. Teknik Direktör Okan Buruk'un sakat-
lıktan dönen Hakim Ziyech'i Akdeniz ekibiyle
oynanacak mücadelede sahaya sürebileceği
öne sürüldü. Deneyimli çalıştırıcının Barış
Alper Yılmaz'ı Beşiktaş derbisinde yetiştirmek
istediği için dinlendirmesi bekleniyor.

Formasına
kavuşuyor
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trenDyol 1. Lig takımlarından Yeni
Malatyaspor, deprem nedeniyle, hakları
saklı kalmak kaydıyla ligden çekilme tale-
bini Türkiye Futbol Federasyonuna
(TFF) iletti.Kulüp Başkanı Şahin Altu-
nok, yaptığı yazılı açıklamada, geçtiğimiz
günlerde kulübün olağanüstü seçimli
kongresinde Yeni Malatyaspor Kulübü
Başkanlığı görevini devralarak hızlı bir şe-
kilde çalışmalara başladıklarını hatırlattı.
Dün Kale ilçesinde meydana gelen 5,9
büyüklüğündeki depremin yeniden şehri
ve takımı büyük ölçüde etkilediğini akta-

ran Altunok, şöyle devam etti: "Kahra-
manmaraş merkezli yaşanan iki büyük
depremden ağır hasarlar alan tesisimiz ve
stadyumumuz dün meydana gelen dep-
rem sonrasında yeni hasarlar aldı. Kısıtlı
ve zorlu imkanlarla vermeye çalıştığımız
mücadelemiz dün yaşanan depremle bir-
likte bizleri bambaşka, eskisinden daha
zorlu bir hale sürükledi. Stadyumda maç-
larımızı oynamak için verdiğimiz müca-
dele bugüne kadar yapılan tadilat
çalışmaları, dünkü depremle birlikte yeni
dönemde yapmış olduğumuz başvuru-

muzu ciddi anlamda etkilemiştir. Bunun
yanı sıra tesislerimizin de hasarlar alması
hem bizlerde hem de futbolcu kardeşleri-
mizde ciddi derecede etkiler bırakmıştır." 

Kalmak istemiyorlar 

Altunok, gerek Malatyalı gerekse farklı
şehirlerden gelen futbolcuların tesislerde
kalmak istemediğini belirterek şunları
kaydetti:"Bu zorlu şartlar altında müsa-
bakalara hazırlanmak, maçlara çıkmak
zorunda kalan futbolcu kardeşlerimiz
şehrimizde yaşayan her bir kardeşimiz

gibi psikolojik anlamda ciddi sorunlar
yaşamaktadır. Bu şartları göz önünde
bulundurarak, kamuoyunun huzu-
runda haklarımız saklı kalmak şartı ile
ligden çekilmek istediğimizi ifade
etmek istiyorum. Aksi takdirde burada
canına zeval gelebilecek belki de tüm
hayatları boyunca unutamayacakları
travmalar yaşayabilecek futbolcu kar-
deşlerimizi korumanın başka bir yolu
yok. Bu sorumluluk Türkiye Futbol 
Federasyonu başta olmak üzere tüm 
kamuoyunundur." AA

a
Yeni Malatyaspor, deprem nedeniyle 1. Lig'den çekilmek için TFF’ye başvurdu.  Kulüp Başkanı Şahin Altunok,
tesislerin ağır hasar alması ve futbolcuların psikolojik etkilenmeleri nedeniyle bu kararı aldıklarını söyledi

Türkiye Güreş Federasyonu Başkan Adayı Taha Akgül, kariyerinin zirvede olduğunu söylerek deneyimlerini
sahaya yansıtmak için uğraştığını söyledi. Akgül, güreş sporunun çok geriye gittiğini kaydederek “Güreşin
kaybedecek bir dört yıla daha tahammülü olduğunu düşünmüyorum. Madalya için güreşeceğiz” dedi

Madalya ICIn
gUreSeCegIz!

T ürkiye Güreş Federasyonu Başkan
Adayı Taha Akgül, sporculuk haya-
tında önemli başarılar elde ettiğini ve

kariyerini zirvede noktaladığını ifade etti.Paris
2024 Olimpiyat Oyunları'nda kazandığı ma-
dalyayla aktif sporculuk hayatını sonlandıran
Akgül, 1 olimpiyat, 3 dünya ve 11 Avrupa
şampiyonluğu yaşadığını hatırlattı. Her şeyini
güreş sayesinde kazandığını vurgulayan
Akgül, "Bugünlere güreş sayesinde geldim.
Taha Akgül olduysam güreş sayesinde oldum.
Varımı yoğumu güreşe borçluyum." diye ko-
nuştu. Güreşçi bir aileden geldiğine işaret
eden Akgül, federasyon başkanlığına neden
aday olduğuyla ilgili ise şunları söyledi:"Alt-
yapı giderek kötüye gidiyor. Kulüp sayısı çok
aza indi. Belki de güreş tarihinin kulüp desteği
anlamında en kötü dönemlerini yaşıyoruz di-
yebilirim. Bunu gördüğüm için tesisleşme, ku-
rumsallaşma anlamında çok eksiklerimizin
olduğunu gördüğüm için aynı zamanda ulu-
sal ve uluslararası arenada güreşin hak ettiği
değer ve ağırlıkta olduğunu düşünmediğim
için aday olmaya karar verdim. Seçilirsek de-
ğiştireceğimiz çok büyük hamleler olacak.
Nasip olursa yapacağımız çok iş var. Bu an-
lamda yükümüz çok ağır, ateşten gömlek giyi-
yoruz” dedi. 
Cumhurbaşkanımız 
cesaretlendirdi

Türkiye Milli Olimpiyat Komitesi Sporcu Ko-
misyonu Başkanlığı görevini 4 yıl yaptığına,
kulübünde asbaşkanlık görevinde bulundu-
ğuna dikkati çeken Akgül, yöneticilik tecrübe-
sine sahip olduğunu dile getirdi. Taha Akgül,
sözlerine şöyle devam etti: "Kazandığım tec-
rübeyi, edindiğim bilgi birikimi ve deneyimi
inşallah sahaya yansıtacağım. Güreşi şu anki
durumundan kurtarmak bizlerin artık görevi.
Güreşin kaybedecek bir dört yıla daha taham-
mülü olduğunu düşünmüyorum. Çünkü alt-
yapıdaki çocuklarımız geleneksel
güreşlerimize, yağlı güreşlerimize gitmeye
başladılar. Biraz altyapıyı kaybetmeye başla-
dık. Kulüplerin desteği az olduğundan, maa-
lesef maaş alamıyorlar, maaşları çok az
durumda. Kulüplerimizin yaşadığı ekonomik
zorluklar var. Sayın Cumhurbaşkanımızın bizi
cesaretlendirmesiyle bu yola çıktık. Bu işi de
yapabileceğimi düşündüler. Sağ olsunlar, bu

anlamda da kendisinin takdiri çok önemliydi.
Üzerimde çok büyük sorumluluk var. İnşallah
önce milletimizi sonra da Sayın Cumhurbaş-
kanımızı utandırmayacağız. Kendisinin des-
teği bu anlamda çok önemli. Çünkü
aşamadığımız konularda, takıldığımız yer-
lerde Cumhurbaşkanımızın desteğine ihtiyacı-
mız olacak, ona gideceğiz."

2032'nin planlarını yapacağız

Türk güreşinde Rio 2016'da kazandığı altın
madalyayla son olimpiyat şampiyonluğuna
ulaşan isim olan Akgül, son iki olimpiyatta bu
branşta altın madalya kazanılamamasıyla il-
gili soru üzerine şunları kaydetti:"Son 15 yılda
Rıza Kayaalp ve Yasemin Adar ile üç ağır sık-
let, Türk güreşini biz taşıdık. Üç ağır sıklet, 15
yılda sayısız başarılar elde ettik. Rıza Kayaalp
ile benim Avrupa, dünya ve olimpiyatlarda 49
madalyamız var. Yasemin Adar da yine aynı
şekilde kadınlarda çok büyük başarılara imza
attı. Biz aslında güreş olarak son 15 yılda çok
başarılı bir süreç geçirdik. Süreç ağırlıklı ola-
rak üç isim üzerinden yürüdü. Yani starlar
olarak hep biz göz önündeydik ama yine
şampiyon sporcularımız vardı. Olimpiyatlara
gelince biliyorsunuz, dünya tarihinin en zor
organizasyonları. Maalesef sporcu kardeşleri-
miz oranın psikolojisini kaldıramıyor. Ancak
büyük şampiyonlar olimpiyatın psikolojisini
kaldırabiliyor. Bu anlamda da güreşin son iki
olimpiyatlarda altın madalya alamaması
büyük bir şanssızlık. Aslında alabilecek nite-
likte sporcularımız vardı. Son olimpiyatta
altın madalyayı kıl payı kaçırdım. Durumum
da iyiydi, 10 defa yendiğim sporcu şampiyon
oldu. Güreş olarak olimpiyatlarda altın ma-
dalyaya alışmış bir branşız, tarihte 29 olimpi-
yat altını olan tek branşız. Nasip olursa
federasyon olarak seçildiğimizde bizim hede-
fimiz 2028 değil, biz master planda 2032'nin
planlarını yapacağız” 
Derdimiz güreş

"Günü kurtaracak planlar değil, uzun vadeli
planlar yapacaklarının altını çizen Akgül,
"2028'de de var olan kadroyu en iyi şekilde
olimpiyata taşıyacağız. Yine orada da altın
madalya için güreşeceğiz, ondan yana prob-
lem yok. Ama altyapıyı canlandırıp 2032
Olimpiyatları'nın planlarını yapacağız. Çünkü

derdimiz güreş, derdimiz kısa vade değil. Tür-
kiye Güreş Federasyonu Başkanlığı kısa vadeli
düşünülecek bir görev değil. İnşallah 8 senelik
bir plan yapıp, tekrar altyapıyı canlandırıp,
olimpiyatlarda altın madalya alabilecek sevi-
yede sporcular çıkartmak için elimizden geleni
yapacağız." değerlendirmesinde bulundu.
Ortak akıl hakim olacak

Şampiyon Rıza Kayaalp ve Yasemin Adar Yi-
ğit'in de kendisine destek verdiğini belirten
Akgül, "Hiçbir antrenör ve sporcuya küslük
olmayacak. Bütün kulüpler birbirleri ile dost
olacak." diyerek camiaya birlik ve beraberlik
mesajı verdi.Her yıl dünya şampiyonasından
sonra çalıştay düzenlemeyi düşündüklerini ve
önemli kararların istişareler sonucu alınaca-
ğını söyleyen Akgül, "Bütün kulüplerimizi, yö-
neticilerimizi, hocaları ve sporcuları toplayıp
onların istek ve arzularını dinleyeceğiz. Aldığı-
mız yönetim kararları, onların aldığı kararlar
olacak. Hocalarımızın, ağabeylerimizin dü-
şünceleri değerli. Onlar doğruyu hep beraber
takdir ettilerse bizim ret verme şansımız kesin-
likle yok. Lig statüsü ve milli takım kriterlerini
hep beraber belirleyeceğiz." şeklinde konuştu.
Ekstra mütevazı olacağım

Federasyonun kapısının herkese açık olacağını
dile getiren Taha Akgül, sözlerini şöyle ta-
mamladı:"Spor camiası bizleri hep mütevazı-
lığımız ile takdir etti. Seçildiğimde de
camiama söz veriyorum, ekstra mütevazı ola-
cağım. Federasyonumuz, sizlerin federasyonu
olacak. Her gelen derdini anlatıp, inşallah
çözüm bulup ayrılacak. Küçük şeylerle uğra-
şılmayacak. Ortak karar alma mekanizması
ortaya koyacağız. 'Taha'yı seçtik ama bizi din-
lemedi.' dedirtmek istemiyorum. Bu olmaya-
cak, bunun da sözünü veriyorum. Egomu
tatmin etme gibi bir durum söz konusu olma-
yacak. Zaten ulaşabileceğim bütün başarılara
ulaştım, maddi ve manevi güzel şeyler kazan-
mışım. Bu anlamda oradaki bir güce ihtiya-
cım yok ama oraya katacak çok şeyim var.
İnşallah faydalı da olacağım. Bölgeleri, kulüp-
leri ziyaret ediyorum. Çok güzel bir ortam,
hava var. Daha aday olmamla bile camiadaki
hava değişti. Çok büyük bir teveccüh var. Se-
çilir seçilmez tekrar Anadolu turu yapacağı-
mın sözünü verdim."  AA

Ligden çekiliyorlar 

Her şeyini güreş sayesinde 
kazandığını vurgulayan Akgül,

"Bugünlere güreş sayesinde
geldim. Taha Akgül olduysam

güreş sayesinde oldum. Varımı
yoğumu güreşe borçluyum."

diye konuştu. Güreşçi bir aile-
den geldiğine işaret eden

Akgül, federasyon başkanlı-
ğına neden aday olduğuyla il-
gili ise şunları söyledi:"Altyapı
giderek kötüye gidiyor. Kulüp

sayısı çok aza indi. Belki de
güreş tarihinin kulüp desteği

anlamında en kötü dönemlerini
yaşıyoruz diyebilirim. Bunu gör-
düğüm için tesisleşme, kurum-

sallaşma anlamında çok
eksiklerimizin olduğunu gördü-

ğüm için aynı zamanda ulusal
ve uluslararası arenada güreşin

hak ettiği değer ve ağırlıkta 
olduğunu düşünmediğim için

aday olmaya karar verdim.

Kocakaya
başkan oldu
Türkiye Atıcılık Federasyonu'nun 6'ncı
Olağan ve Mali Genel Kurulu’nda
Murat Kocakaya  başkan seçildi 
Denetim raporlarının
ibra edildiği Türkiye Atı-
cılık Federasyonu 6. Ola-
ğan ve Mali Genel
Kurulu’na 253 delegeden
229’u katıldı. Üç sandıkta
yapılan oylama sonunda
Eski Spor Genel Müdür
Yardımcısı Murat Koca-
kaya 153 oy alarak 4 yıllı-
ğına Türkiye Atıcılık
Federasyonunda başkan
seçildi. Genel kurulda 2
oy geçersiz sayılırken,

diğer aday Salih Yıldız
ise 74 oyda kaldı. Türkiye
Atıcılık Federasyonu baş-
kanlığına ilk defa başkan
seçilen Murat Koca-
kaya’nın yönetiminde;
Fatih Uysal, Abdurrahim
Gezer, Hakan Genç,
Melis Giraud, Esra Kılıç
Alemdaroğlu, Muham-
met Yasir Taflan, Tayfun
Anlar, Kadri Akgün, Tur-
gay Saat ve Gökhan
Çelik yer aldı. DHA 



G üçlü sesi ile gündeme
gelen Songül Güner,
İnci Taneleri dizisinde

söylediği türkü herkesin dikkatini
çekti. Güner'in; 'Dağlara mı Yaz-
dın' isimli türküsü, Kanal D'nin

sevilen dizisi İnci Taneleri'nde kullanıldı ve
bütün Türkiye Güner ile tanışma imkanı
buldu. 26 Haziran 2024 tarihinde Dam-
ga'ya konuşan Güner, “İnanın dizide tür-
küyü duyar duymaz ben de ağladım. Hem
şarkı gerçekten güzel. Okurken de çok etki-
lenmiştim. Hem de güzel olan bir işin karşı-
lık görmesi; beni onore etti. Şu an bile
gözlerim dolu dolu” ifadelerini kullanmıştı. 

Dua ediyordum!

“Hep bir eserimin bir gün iyi bir dizide yer
bulmasını dilerdim. Dua ederdim” diyen
Güner, “Çünkü halk müziği biraz geride
kalıyor, popüler olarak çok yükselişte değil.
Çok kaliteli ama belirli bir kitlesi var. Dola-
yısıyla güzel seslerin keşfedilmesi biraz zor
oluyor. Bana böyle bir fırsat verdiği için Yıl-
maz Erdoğan’a ve BKM’ye çok teşekkür
ediyorum. Ayrıca bir büyük teşekkür de ese-
rin sahibi güzel yürekli Melinay Melahat'e
de gelsin. Çünkü çok güzel bir eser kaleme
aldı” demişti. Yılmaz Erdoğan hakkında da
konuşan Güner, “Ben kendisini çok seviyo-
rum, çok da iyi bir takipçisiyim ama maale-
sef tanışmıyoruz. Muhtemelen şarkıya bir
yerde denk geldi ve dinledi. Bir gün menaje-
rimin telefonu çalıyor. O da hemen beni
aradı. “Songül, hayalin nihayet gerçek oldu.
Bil bakalım ne oldu?” dedi. Böyle bir şeyi
hiç tahmin edememiştim. BKM’den aradı-

lar ve Yılmaz Erdoğan ‘Dağlara mı Yazdın’
şarkını dizide kullanmak istiyormuş” dedi-
ler. Aşırı mutlu oldum, inanamadım, birkaç
kez “Gerçekten mi?” diye sordum? Be-
nimki o kadar iyi niyetle edilen bir dua ve
dilekti ki bu Songül’ü muradına erdirdi.
Yılmaz Beyle henüz tanışamadık ama
çok gurur duydum. Dilerim yüz yüze
teşekkür etme şansı da bulurum” açık-
lamasını yapmıştı. 

Dağlara yazdık!

Songül Güner'in söyleşisinin gaze-
temizde yayımlanmasının ardından
geçtiğimiz günlerde Güner ve Erdo-
ğan, İnci Taneleri dizisinin setinde
bir araya geldi. Samimi bir sohbet
gerçekleştiren ikili birbirlerine övgü
yağdırdı. Buluşmayı sosyal medya hesa-
bından paylaşan Songül Güner, “Ve o
büyük buluşma gerçekleşti. İnci Taneler di-
zisinin setinde şahane dosthane bir bu-
luşma oldu. Ve tabii boş durmadık Dağlara
da yazdık” ifadelerini kullandı.

www.gazetedamga.com.tr
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Toplumun en önemli sorun-
larından biri olan kadına şid-
detle mücadele amacıyla Sivil
Havacılık Kabin Hizmetleri
Programı kapsamında Ataşe-
hir Adıgüzel Meslek Yüksek-

okulu öğrencileri tarafından
anlamlı bir etkinlik düzen-

lendi. “Kadına Şiddet ve
Farkındalık” adı al-

tında gerçekleştirilen
seminerde, öğ-

renciler kadına yönelik yapı-
lan her türlü fiziksel, psikolo-
jik, cinsel şiddetle mücadelede
farkındalık yaratmak için ses-
lerini duyurdu. Seminere,
Mor Çatı Vakfı Gönüllüsü
Sayın Hale Çelebi de katıla-
rak, öğrencilere Mor Çatı
Vakfı'nın kadın hakları müca-
delesi ve şiddetle mücadele
konularındaki değerli çalışma-
ları hakkında bilgi verdi. 

Şiddet konuşuldu

21 Ekim Pazartesi günü başlayacak olan
yeni dizi 'Kalpazan'ın başrol oyuncuların-
dan Şükran Ovalı, canlandırdığı karakteri
ve projenin en merak edilenlerini anlattı.

Ovalı, “Canan; çok sevdiği adam
ile 20 yıllık evliliği ve ailesi da-
ğılmasın diye tüm ceketleri üs-

tüne giymiş bir kadın. Yorgun
da olsa pes etmeyen tarafı ve

sistemin çarkıyla dönüşecek olması
beni cezbetti. Bu ülkede her kadının ortak

dertleri var. Canan'ı çok sevdim. Çünkü
güçlü, duygusal, dürtüsel, çocukları için

dünyayı yakar" dedi. 

COCUKLARI
İCİN DÜNYAYI 

YAKAR!

Beylikdüzü Belediyesi, ilçedeki mahalle muh-
tarlıklarına ‘Atık Yağ Toplama Kutusu’ yerleş-
tirdi.  ‘Bitkisel Atık Yağların Kontrolü’
yönetmenliğine uygun olarak hazırlanan atık
toplama kutuları sayesinde, ev-
lerde biriken atık kızartma yağ-
ları lavabolara ve çöplere
dökülmesi yerine, geri dönü-
şüm amacıyla mahalle muhtar-
lıklarında toplanacak. Öte
yandan, ilçe sınırlarında yer
alan 15 mobil atık getirme mer-
kezi de vatandaşların atıklarını
kolayca teslim edebilecekleri
noktalar arasında yer alıyor.

Yeniden işlenecek

Beylikdüzü sınırlarında bulunan

bine yakın işletme ise lisanslı geri dönüşüm fir-
maları ve Beylikdüzü Belediyesi iş birliğiyle atık
yağları toplama sistemine uygun örnek bir uy-
gulama gösteriyor. Bu kapsamda, hem bireysel

hem de ticari kullanımdan kaynak-
lanan atık yağlar düzenli olarak
toplanarak çevre kirliliği önleniyor.
Beylikdüzü Belediyesi Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Müdürlüğü yetki-
lileri, atık yağları çöpe dökmek
yerine, pet şişe veya kapalı kap-
larda toplayarak muhtarlıklarında
yer alan kutulara koymanın çevre
kirliliğini önlemeye büyük katkı
sağlayacağını belirtiyor. Geri dönü-
şümle elde edilen bitkisel yağlar,
çevre kirliliğini önlemek ve doğayı
korumak adına yeniden işlenecek.  

EN SONUNDA
BULUSTULAR!

BARIŞ ÖNAL

haber

10 mahalleye kutu konuldu

Senaryosunu Yılmaz Erdoğan'ın kaleme aldığı İnci Taneleri dizisinde söylediği, 'Dağlara mı
Yazdın' türküsüyle herkesin gönlünde taht kuran Songül Güner, 26 Haziran 2024'te Damga'ya
yaptığı açıklamada dizi sayesinde, söylediği türkünün milyonlara ulaştığını ama Yılmaz Erdo-
ğan'la henüz tanışamadığını söylemişti. Güner, sonunda Yılmaz Erdoğan'la bir araya geldi
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